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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 32 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 28.12.2009 

г. /понеделник/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32 общински 

съветници. 

По неизвестни  причини отсътва общински съветник Радостин Киров. 
  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград; г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград, г-жа Кина 
Дякова – зам. кмет на Община Разград, служители от общинска 
администрация, кметове на населени места, журналисти, граждани. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата. 
Предлагам да започнем нашата работа. 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 Уважаеми г-н Бояджиев - Кмет на Община Разград, 

 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на 
кметства, 

Уважаеми представители на средствата за масова информация, 
 Скъпи съграждани, 

 

 Предвид присъствието на  32 общински съветника в залата и съгласно 

чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет- 
Разград обявявам заседанието на Общински съвет Разград за открито. 

  

 Секретар на днешното заседание е общинският съветник г- н Пейчо 

Георгиев. 

 

 Позволете ми от тази трибуна да ви поздравя за отминалите Коледни 

и настъпващите Новогодишни празници, да пожелая здраве на вас и на 
вашите семейства. Ние да си пожелаем сили за ползотворни дела за 
добруването на гражданите от Община Разград.  
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 През текущия месец рождени дни имаха двама общински съветника, 
това е г-н  Иво Илиев, който имаше рожден ден  на 12 декември, г-жа 
Станка Ангелова, която имаше рожден ден на 22 декември. 

 Давам думата на г-н Бояджиев. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Позволете ми лично от мое име и от името на ръководството на 
Община Разград да ви поздравя с Рождество Христово и да ви пожелая 
весели Новогодишни празници. Нека да сме живи, да сме здрави и да 
приемаме и изпълняваме решения, които ще бъдат изцяло в интерес на 
общността. И понеже Дядо Коледа мина и нямаше сесия ми е оставил тука 
делегирани права да ви връча по едно коледно подаръче така, че позволете 
ми да мина лично да ви ги връча. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 След хубавите пожелания за една по – добра 2010 година и 

почерпката от рождениците още един път да са ни живи и здрави 

преминаваме към разглеждане на Дневния ред, с който съгласно нашия 
Правилник предварително сте запознати: 

1. Докладни записки. 

2. Разглеждане писмо на Областен управител на Област Разград, 

относно оспорване на Решение на Общински съвет - Разград. 

3. Текущи. 

 Има ли предложения по така предложения ви Дневен ред? 

 Г-н Цонев, заповядайте.  
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

Моля, в точка Докладни записки да бъде включена допълнително още 
една докладна записка, Относно: Отдаване под наем на част от имот-

публична общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване 
по реда на Закона за общинската собственост за развитие на социални 

услуги. 

Докладната записка касае възможност за кандидатстване по Програма 
за финансиране на такива социални дейности, чийто срок е 26.01. 2010 г. и 

тъй като до тогава няма друга възможна сесия затова предлагам на вашето 

внимание тази докладна, която е предварително раздадена на всички 

общински съветници. Тя е коментирана за внасяне на заседание на ПК по 

законност и в отговор на това аз я предлагам на вашето внимание.  
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Цонев. Други предложения по Дневния ред има ли 

колеги? Няма. Предлагам предложението направено току-що от г-н Цонев 
да бъде гласувано. Моля, гласувайте.  

 

С 32 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Предложението се приема и Докладната записка се включва в Дневния 

ред. 

Подлагам на гласуване като цяло Дневния ред, с направеното 

допълнение в него:  

1. Докладни записки. 

2. Разглеждане писмо на Областен управител на Област Разград, 

относно оспорване на Решение на Общински съвет - Разград. 

3. Текущи. 

Моля гласувайте. 
 

С 32 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Дневния ред се приема.  

 

Преминаваме към разглеждане на първата докладна записка. 
 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ 1 

 

Докладна записка от Стоян Стоянов – общински съветник при 

Общински Съвет - Разград  

Относно: Предложение за съдебни заседатели за Районен съд 

Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Давам думата на вносителя. Заповядайте г-н Стоянов. 
 

 Г-н Стоян Стоянов – общински съветник от ПП „ГЕРБ” 

 Уважаеми колеги, 

Повода за тази докладна записка е писмо с изх. № 925 от 28.09.2009 

година на Окръжен съд Разград, с вх. № 432 от 05.10.2009 г. при Общински 

съвет – Разград, с което е отправено искане до Общински съвет Разград, 

съгласно чл.4, ал.1 от Наредба №2 / 08.01.2008 година за съдебни 

заседатели, да се предложат по имена и длъжности – 40 (четиридесет) 
кандидати за съдебни заседатели за Районен съд Разград. Общински съвет – 

Разград след провеждането на избор следваше да предостави списъците по 
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имена и длъжности за одобрение, като кандидатите да отговарят на 
изискванията  на чл.67, ал.1 от Закона за съдебната власт. 

Докладвам: След проведено заседание на временната комисия, 
определена с Решение № 544 на Общински съвет – Разград, от протокол № 

31 от проведено заседание на 24.11. 2009 г. и направените разисквания и 

обсъждания бе съставен списък на лицата по имена и длъжности, с изрядни 

документи отговарящи на изискванията за съдебни заседатели, с което е 
изготвен списък приложение №1 към докладната, предложен 

пропорционално на политическото представяне в Общински съвет – Разград. 

Списъка е приложен към докладната записка. Предложените лица за 
съдебни заседатели са съобразени с изискванията на чл.5, ал.1 от Наредба 
№2 / 08.01.2008 година за съдебни заседатели, както и на чл.67 от Закона за 
съдебната власт.  

На вашето внимание преди началото на настоящата сесия представих 

актуализиран списък – предложение за 33 съдебни заседатели като в 
последствие ми бяха представени имената на още петима човека. Аз ще 
прочета имената тъй като във вашите списъци ги няма. Това са: МАРИЕТА 

РАЙЧЕВА РАХНЕВА – ЧОБАНОВА – рентгенов лаборант; 
БЛАГОВЕСТКА ДИМИТРОВА ПЕТРОВА  – инженер; 

ЛИЛИЯ ЛЕФТЕРОВА АРЕСТИДОВА –инженер; 

ИВАНКА ТОДОРОВА САВОВА – медицинска сестра и  

ГЕОРГИ МИЛКОВ ДИМИТРОВ – филолог. 
 Благодаря ви. Нямам какво да допълня. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка  беше разгледана в ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Моля, нейния председател да ни запознае с решението на комисията. 
 

Г- н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми съветници, 

Комисията по законност подкрепя изцяло направеното предложение 
като коментира и възможността, списъкът който да бъде представен на 
вниманието на общинските съветници да бъде актуализиран, нещо което е 
направено и ви предлагаме да подкрепите проекта за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС   

Колеги, имате думата за предложения, разисквания, мнения, 
допълнения.  Заповядайте г-н Атанасов. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Моя въпрос е към вносителя: 
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Г-н Стоянов, 
Не би ли трябвало в такъв случай решението да бъде следното:  

„Предлага на Окръжен Съд Разград по имена и длъжности 37  

кандидати за съдебни заседатели за Районен Съд Разград.” 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Стоянов. 
 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Да, г-н Атанасов, действително сте прав. От исканите 40 предложения 
следва да направим корекция в докладната записка и да предложим 

бройката, която ние предлагаме като имена и длъжности. Така, че като 

вносител приемам предложението и ще направя корекция в проекта за 
решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря, но предлагам да изчакаме. Може някой в зала да направи 

предложение. Заповядайте госпожо Курдова. 
 

Г-жа Стоянка Курдова – ПП „Атака” 

Аз искам да предложа една дама, казва се Ирина Йорданова Кънева – 

педагог, със специалност „Български език и литература”. В момента е 
пенсионерка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тук коментираме, възрастта да не надхвърля 70 години.  

 

Г-жа Стоянка Курдова – ПП „Атака” 

Тя е 63 годишна. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Направете писмено предложението. Заповядайте г-н 

Димитров. 
 

Г-н Георги Димитров – ПП „Атака” 

Аз предлагам Росанка Димитрова. Има документи и с висше 
икономическо образование.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Може ли да направите писмено предложение.  
 

Г-н Георги Димитров – ПП „Атака” 

Да. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, други предложения има ли по тази докладна записка. 
Заповядайте г-н Стоянов. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Г-н Председател, 

В следствие на направените допълнителни предложения считам, че 
става безпредметно да правя корекция в проекта за решение, предвид това, 
че станаха вече 40 предложенията.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Аз нали за това Ви помолих да изчакаме.  
 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, 

Предлагам да прекратим процедурата с предложенията по тази 

докладна записка.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Моля, който е съгласен да прекратим разискванията по тази докладна 
записка да гласува. 

 

С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Предложението се приема. 

 

Подлагам на гласуване проекта за решение с направените допълнения. 
Моля гласувайте.  

 

Общинският съвет взе  следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 571 

 

С писмо изх. № 925 от 28.09.2009 година на Окръжен съд Разград, 

с вх. № 432 от 05.10.2009 г. при Общински съвет – Разград, е отправено 

искане до Общински съвет - Разград, съгласно чл.4, ал.1 от Наредба №2 

/ 08.01.2008 година за съдебни заседатели, да се предложат по имена и 

длъжности – 40 (четиридесет) кандидати за съдебни заседатели за 

Районен съд Разград. Следва Общински съвет - Разград след 

провеждане на избор да предостави списъците на лицата по имена и 

длъжност за одобрение, като кандидатите следва да отговарят на 

условията на чл.67, ал.1 от Закона за съдебната власт. След проведено 

заседание на временната комисия, определена с решение № 544 на 
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Общински съвет -Разград, от протокол №31 по проведено заседание на 

ОС - Разград от 24.11.2009 година, на 04.12.2009 година и направените 

разисквания и обсъждания бе съставен списък на лицата по имена и 

длъжности, с изрядни документи отговарящи на изискванията за 

съдебни заседатели в изготвен списък приложение №1 към докладната, 

предложени пропорционално на политическото представяне в 

Общински съвет – Разград. Предложените лица за съдебни заседатели 

са съобразени с изискванията на чл.5, ал.1 от Наредба №2 / 08.01.2008 

година за съдебни заседатели, както и на чл.67 от Закона за съдебната 

власт.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т. 23 и 

ал.2 от ЗМСМА и чл.5 от Наредба №2 / 08.01.2008 година за съдебни 

заседатели, Общински съвет – Разград, с 30 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

РЕШИ  : 

 

1. Предлага на Окръжен съд Разград по имена и длъжности 40 

(четиридесет) кандидати за съдебни заседатели за Районен съд Разград, 

всички ползващи се с добро име и авторитет сред обществеността 

посочени в приложение № 1 (едно) към решението.   

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7–дневен срок от приемането му. 

 

ПРИЛОЖЕНИЕ №1 
Списък на лицата предложени за съдебни заседатели по имена и 

длъжности: 

1. ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА от град Разград, Община Разград, … – 

инженер технолог. 
2. СТЕФКА ГЕНЕВА ДИМОВА от град Разград, Община Разград, … – 

педагог. 
3. МИЛЕН СТАНЧЕВ МАЛЧЕВ от град Разград, Община Разград, … – 

икономист.   
4. ЕЛКА АЛЕКСАНДРОВА НЕДЕЛЧЕВА от град Разград, Община 
Разград, …  –  педагог.  
5. ВЕЛИСЛАВА НИКОЛАЕВА БОБЕВА от град Разград, Община 
Разград, … – педагог. 
6. НИКОЛАЙ ХРИСТОВ ДРАЕВ от град Разград, Община Разград, … –  

педагог.   
7. КРАСИМИРА КОСТАДИНОВА КРЪСТЕВА от град Разград, Община 
Разград, … – педагог.  
8. НЕДКА ИЛИЕВА СЛАВЕВА от град Разград, Община Разград, … - 

икономист; 
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9. ЮЛИЯН АСЕНОВ ДИМОВ от град Разград, Община Разград, … – 

техническо образование /радиолектронна техника/;  
10. АЛЕКСАНДЪР ОБРЕШКОВ КЪНЧЕВ от град Разград, Община 
Разград, … – електроинженер 

11. МИЛЕНА ПАНТЕЛЕЕВА МИТЕВА-НЕДКОВА-  град Разград, 

Община Разград, … – специална педагогика 
12. ВЕНЕТА ХРИСТОВА СТРАНДЖЕВА - град Разград, Община Разград, 

…–  

13. РОСЕН ХРИСТОВ ЛИЦОВ – град Разград, Община Разград, … – 

педагог 
14. СВЕТЛОМИР ТОДОРОВ МАТЕВ – град Разград, Община Разград, 

…- счетоводство и контрол 

15. МАРИЙКА СТЕФАНОВА ПЕТРОВА- град Разград, Община Разград, 

… – педагог 
16. НАДЕЖДА МИНКОВА КОЛЕВА – град Разград, Община Разград, … 

– педагог 
17. СТОЯНКА СИМЕОНОВА ШОПОВА – град Разград, Община Разград, 

… –  

18. МАРИЙКА КРЪСТЕВА БЕЛЧЕВА – град Разград, Община Разград, 

… – икономист 
19. ЛЮБЕН СТОЯНОВ КРЪСТЕВ – град Разград, Община Разград, … – 

техник-технолог 
20. ГЕНАДИ КЪНЧЕВ ГАТЕВ – село Гецово, Община Разград, … – 

икономист 
21. РОСИЦА СВЕТЛОЗАРОВА ТИХАНОВА- град Варна, Община Варна, 
… –  

22. ЛИДИЯ ХРИСТОВА НЕДЕЛЧЕВА – град Разград, Община Разград, 

… –  

23. РУСКО КУЛЕВ ДЯНКОВ – град Разград, Община Разград, … –  

24. ИРИНКА ИВАНОВА МЕТОДИЕВА – град Разград, Община Разград, 

Област Разград, … – икономист по промишлеността; 
25. СТАНКА ГЕОРГИЕВА БАЙЧЕВА – град Разград, Община Разград, 

Област Разград, … – мед.сестра; 
26. ИВАНКА ТОДОРОВА ПЕТКОВА – град Разград, Община Разград, 

Област Разград, … -  икономист, счетоводител; 

27. МАРИАНА ЕНЕВА БОРИСОВА - град Разград, Община Разград, 

Област Разград, … -  инженер; 

28. МЕДИХА САБРИЕВА ЧАУШЕВА - град Разград, Община Разград, 

Област Разград, … – санитарен инспектор; 

29. ГЮЛБИЕ СЮЛЕЙМАН КЕРИМ – село Стражец, Община Разград, 

Област Разград, … -  …………………………….. 

30. ЙЪЛДЪЗ ХАККЪ ШЕРЕМЕД - град Разград, Община Разград, Област 
Разград, … – социален мениджмънт; 
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31. МАРИЙКА ПЕТРОВА НИКОЛОВА - град Разград, Община Разград, 

Област Разград, … – …………………………; 

32.НЕДЯЛКА ЙОРДАНОВА ДИМИТРОВА - град Разград, Община 
Разград, Област Разград, … – педагог; 
33.МАРИНЕЛА ГЕНОВА ДИМИТРОВА - град Разград, Община Разград, 

Област Разград, … –  ………………………; 

34. МАРИЕТА РАЙЧЕВА РАХНЕВА – ЧОБАНОВА – град Разград, … – 

рентгенов лаборант; 
35. БЛАГОВЕСТКА ДИМИТРОВА ПЕТРОВА – град Разград, … – 

инженер; 

36. ЛИЛИЯ ЛЕФТЕРОВА АРЕСТИДОВА – град Разград, … – инженер; 

37. ИВАНКА ТОДОРОВА САВОВА – град Разград, … – медицинска 
сестра; 
38. ГЕОРГИ МИЛКОВ ДИМИТРОВ – град Разград, … – филолог 
39. ИРИНА ЙОРДАНОВА КЪНЕВА – град Разград, … – педагог; 
40. РУСАНКА ДИМИТРОВА НЕДЕЛЧЕВА– град Разград, … – 

икономист 
 

СТАТИЯ 2 

 

Докладна записка от Пейчо Добрев Георгиев - общински съветник от 
коалиция „Обединени демократи”- СДС 

 Относно: Приемане на Програма за стимулиране използването на 

велосипеди за придвижване из гр. Разград  2010 – 2014 г.  

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Давам думата на г-н Георгиев като вносител на тази докладна записка.  
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми колеги, 

Не знам дали е необходимо да чета цялата докладна записка, вие 
всички я имате. За протокола ще маркирам основните неща, които тя касае. 
Става дума за приемане на една програма за стимулиране използването на 
велосипеди за придвижване из гр. Разград. И в същност докладната записка 
е да се приеме този проект на програма, който върви заедно с докладната. В 

самата програма, която беше обсъждана много подробно и доста 
продължително време, струва ми се вече два месеца върви в различни 

комисии в Общинския съвет, става дума за това, че Разград не прави 

изключение от градовете в които непрекъснато трафика на автомобилите в 
градските улици се увеличава, което пък от своя страна е предпоставка за 
замърсяване на околната среда. Предпоставка е и за все по-трудно намираме 
място за паркиране на автомобилите в града, особено в най-натоварените 
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дни през седмицата. Това също така натоварва както административно така 
и финансово Общината  с организацията, контрола и поддръжката на 
градската пътна инфраструктура.  Също така големият брой автомобили 

води до по-бързо амортизиране на градските улици. 

И в самата програма и в самата докладна са изредени предимствата, 
които при приемането на една такава програма ще доведат след себе си, а 
именно: в град като нашия  придвижването с велосипед е поне толкова 
бързо, колкото и с автомобила; този вид транспорт е далеч по-евтин от 
другите начини за пътуване; много лесно ще се намерят и  много лесно ще 
паркоместа за велосипедите; ползването на велосипеда развива почти 

всички мускули на човека; улиците няма да се амортизират толкова бързо. 

Дупките по тях ще намалеят. 
Ще намалеят разбира се в това отношение и пациентите при лекарите. 

Разходите за лекарства ще намалеят. Въздухът ще бъде по чист. Разходите 
на Общината  за организацията, контрола и поддръжката на градската пътна 
инфраструктура ще намалеят. Ще намалеят паркираните по улиците и 

затрудняващи движението автомобили. Движението и паркирането на 
автомобилите из града значително ще се улесни. В тази програма са 
маркирани 8 основни дейности като ние на последното заседание бяха 
внесени корекции и тука виждам, че е с корекциите.  
1.  Изграждане на по 100 паркоместа  годишно  в гр. Разград за велосипеди 

2.  Маркиране ,по възможност вдясно на всяко платно на най-натоварените 
улици в града ,място за велоалея с ширина до 1м. 

3.  Изработване на механизъм и правила за ежегодно   подаряване  на  
велосипеди на шофьори на автомобили- жители на Разград   и връчване на  
сертификат за ангажимент „един подарък-много ползи”  

4. Проектиране и изработване в Разград на велопарк с рампи, виражи, 

скокове, завои за майсторско управление  на велосипед.  

5. Поддържане на велоалеята до местността „Пчелина” в състояние 
отговарящо за безопасно  движение по нея. 
6. Ежегодно отличаване на работодатели и ръководители на институции 

стимулиращи работниците  и служителите си за придвижване до работното 

място с велосипед. 

7. Поощряване на НПО и спортни организации за организиране на прояви 

стимулиращи използването на велосипеда като средство за придвижване. 
8. Дейности по медийно и рекламно обезпечаване на програмата. 

Това са осемте основни дейности. За целта в програмата предвижда 
всяка година Общината да планира в общинския бюджет по 20 000 лв. за 
обезпечаване дейностите  по програмата. В края на всяка година кмета на 
Общината да прави отчет за изпълнението на програмата пред Общинския 
съвет. Да се направи отчет - анализ за реализацията и нейната ефективност. 

Програмата е четиригодишна с опция за продължаване при доказан 

положителен ефект.  
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Това е г-н Председател най – накратко докладната записка и 

програмата, която е към нея. Във всички комисии, в които тя бе разгледана 
колегите общински съветници изразиха подкрепа за тази идея. Аз само ще 
добавя, че Общината, местната власт която е най – близо до хората и си 

заслужава и си струва и е длъжна да приема такива програми с по – 

дългосрочно действие, отнасящи се до здравето на хората, до чистотата на 
природата, а не само кампанийно да се участва и да се издигат лозунги. 

Считам, че една такава програма прави чест на нашата Община.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Ще помоля председателя на ПК по устройство и развитие на 
територията, транспорт на Общината да ни запознае с решението на самата 
комисия. 

 

Г-н Иво Илиев – председател на ПК 

Тази докладна записка беше разгледана в нашата комисия на 15 

декември 2009 г. и от присъствали 9, с 9 гласа „ЗА” докладната записка 
беше подкрепена.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Илиев. Колеги, имате думата за въпроси към 

вносителя. Заповядайте г-н Хаджииванов. 
 

Г-н Иво Хаджииванов – ПП „Атака” 

Г-н Председател, 

Уважаеми колеги, на същото заседание 15 декември във връзка с това, 
че разгледахме докладната записка на г-н Пейчо Георгиев разгледахме и 

мое писмо – предложение, което колегите сигурно си го спомнят беше 
именно нещо по обобщено в смисъл, че да се направи една комисия, която 

да представи виждане и за паркоместата и за бъдещето развитие на центъра 
на града във връзка с това, че непрекъснато се увеличава движението на 
колите. Та, доколкото си спомням там имаше и едно предложение, не си 

спомням дали беше записано тази комисия, която ще се състави да 
разгледат именно двата проблема заедно защото те в същност са дефакто 

едни и същи.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Някакъв въпрос към вносителя? Или правите 
доуточнение. 

 

Г-н Иво Хаджииванов – ПП „Атака” 

Правя предложение, да се състави комисия, която да ги разгледа и 

двата проблема, както съм ги представил в писмото – предложение.  
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, но аз доколкото си спомням решението на комисията 
беше именно такова, да се състави комисия, която да разгледа Вашето 

писмо и в следващото заседание да излезе със становище. В момента 
разглеждаме една конкретна програма, която ни е представил г-н Георгиев, 
с конкретни предложения за решения.  

 

Г-н Иво Хаджииванов – ПП „Атака” 

Защото ще бъдат две комисии за една и същата работа, затова.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добре. Благодаря Ви. Други колеги имат ли желание да зададат 
въпроси към вносителя? Не виждам. Преминаваме към предложения, 
разисквания по тази докладна записка. Имате думата, колеги. Заповядайте  
г-н Хамид. 

 

Г-н Музаффер Хамид – ПП „ДПС” 

Уважаеми колеги, 

Предлагам две промени в програмата, а именно:  

Трето римско, точка 1 да отпадне цифрата „100” и текста да изглежда 
по следния начин: 

Изграждане на паркоместа всяка година в гр. Разград за 

велосипеди. 

и четири римско, точка 1 да отпадне сумата 20 000 лв. и текста да 
стане: 

Планиране всяка година на средства в Общинския бюджет за 

обезпечаване дейностите по програмата. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Хамид, само ще Ви помоля за протокола писмено да 
го направите предложението. Колеги, имате думата за мнения, предложения 
по тази докладна записка. Реплика ли имате г-н Георгиев към изказването? 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Да.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Щом е за реплика, заповядайте тогава.  
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 
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Реплика по отношение изказването на г-н Музаффер Мустан: Тези две 
числа са в същност единствените числа в цялата програма. То имаше и 

други, но постепенно ги изчистихме, ако махнем и тези две нали, 

програмата ще остане една беззъба, безлична програма. Нека да има 
някакви числа, които да бъдат минимални, минималния праг. Не казвам, че 
и съвсем не държа да бъдат 100 паркоместата годишно, но да има някакво 

минимално число под което не бива все пак да падаме в изпълнението на 
тази програма. Защото става много пожелателно. Ще стане не програма, а 
някакви тезиси. Примерно би могло да бъде, айде ако Общината и  

администрацията и въобще г-н Мустан  му се виждат 100 паркоместа много 

годишно за велосипеди в Разград, нека да бъдат примерно 20 годишно, но 

да не падаме под някакво число, да има конкретно число. Не бих се 
съгласил така в програмата да отпаднат всякакви минимални прагове 
обозначени с числа. Същото се отнася и за планираните средства. Ясно е, че 
сме в криза, но 20 000 лв. годишно да планираме за такава дейност, нека са 
15 000 лв., аз съм склонен това число да бъде коригирано, но пък съвсем да 
няма число считам, че не почива на здравата логика. Предлагам, ако г-н 

Мустан е съгласен, нека самите числа да коригира, а не да ги премахва.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря г-н Георгиев. Заповядайте г-н Хамид. 

 

Г-н Музаффер Хамид – ПП „ДПС” 

Значи, аз приветствам идеята и не съм казал, че трябва да са по – 

малко от 100 или по – малко от 20 000 лв. на година. Може да са и по – вече, 
стига Общината да има възможност.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Заповядайте г-н Димитров. 
 

Г-н Георги Димитров – ПП „Атака” 

Във връзка с паркоместата мисля, че не трябва да се фиксират 100 или 

200. Да се направят 40-50 примерно първата година и да се види дали ще се 
запълват. Не може всяка година да правим по 100, а те да стоят празни. 

Значи, ако се запълват и ако има нужда ще почнат да се правят 
пропорционално нагоре, но ако не се запълват има ли смисъл все 100 по 100 

да правим и да стоят празни и да заемаме само место.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Други желаещи?  

Заповядайте г-н Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Аз приветствам инициативата на г-н Георгиев. Може би тази програма 
действително има своето значение защото той се аргументира кои са 
плюсовете за нейната реализация. По отношение на изказаните 
съображения, включително и направените предложения аз също мисля, че 
нека да не ги фиксираме нещата с конкретни цифри, защо – защото в 
проектите, които предстои да се реализират през 2010  и 2011 г. първо 

такива места, те са заложени в самите проекти в отделните квартали. А от 
гледна точка на даденостите, в момента ние също имаме места. В интерес на 
истината само тука около тази сграда в двата подлеза има поставени и 

честно казано г-н Георгиев единствения, който си паркира велосипеда през 
годината там е нашия колега Васил Цонев, който явно робува и е хубаво и 

полезно карането на велосипед. Може би, и аз го приемам в рамките на 
следващата, на по – следващата година да се направят на някои места и да 
се види има ли полза и ефективност от наличието на такива съоръжения, 
които все пак струват средства. Може би по бул. „България”, може би в 
зоната на Разградския общински пазар, където има голямо движение и 

съсредоточаване на хора и вече на тази база, ако действително подскаже 
живота, че си заслужава да го реализираме. По – трудно ще бъде 
реализацията обаче в това, което Вие сте заложили във връзка с „Маркиране 
,по възможност вдясно на всяко платно на най-натоварените улици в града 
,място за велоалея с ширина до 1м.” Това нещо реално може да стане 
единствено по ул. „Дунав” и може би по бул. „Априлско въстание”. Всички 

други улици без изключение, те са двупосочни и ако се маркират едната и 

другата страна, те са в рамките на 6 м., те са тесни нашите улици, просто 

няма да бъде възможно движението като минават водачите да пазят и 

велосипедистите. Така, че това като реализация -  да, това можем да го 

направим но само в тези, които са доказани по проект ширини, които ще 
позволят евентуално маркирането на такива алеи. В повечето градове на 
запад, където това нещо отдавна е практика, то е проектирано на самите 
тротоарни платна. И тези алеи една голяма част от тях минават по 

тротоарите и по – малка част вървят по уличните платна. Тука може би 

нещата ще бъдат компилирани защото ние трябва да се съобразяваме към 

даденост, а не към нещо което го залагаме за ново строителство, но 

програмата наистина е удачна и аз мисля, че още през следващата година 
могат да бъдат направени първи нека така да ги кажем решителни стъпки за 
едно развитие на идеята и конкретизация разбира се.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, друг желаещ да вземе отношение по 

докладната записка?  

Прекратявам разискванията и подлагам на гласуване предложението 

направено от Музаффер Хамид, относно промените в римско трето 
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„Дейности”, точка едно и в риско четири „Финансово обезпечаване, контрол 

и отчетност” , точка едно.  

Моля, гласувайте направените предложения. 
 

С 20 гласа „ЗА”, „против” – 7, „въздържали се” – 4  се приема 

предложението за изменение в т.1 в трето и четвърто римско. 

 

Подлагам на гласуване в цялост докладната записка заедно с 
програмата с направените промени в тях. Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 572 

 

През последните години в България рязко се увеличи броят на 

леките автомобили. Разград не е изключение от тази тенденция. Това 

обективно създава няколко проблема които през годините се 
задълбочават: 

1. Увеличения трафик по градските улици води до повече пътно -

транспортни произшествия и наранявания на водачи и пешеходци. 

2. По-големият брой на автомобилите е предпоставка за 

замърсяване на околната среда в града. 

3. Все по-трудно намираме място за паркиране на автомобилите в 

града, особено в най-натоварените /пазарни/ дни през седмицата 

4. Натоварване – административно и финансово на общинския 

бюджет  с организацията, контрола и поддръжката на градската пътна 

инфраструктура.  

5. Големият брой автомобили води до по-бързо амортизиране на 

градските улици. 

Стимулиране използването на велосипеда в Разград ще доведе до 

следните положителни ефекти:  

• придвижването е поне толкова бързо, колкото с автомобил. 

• далеч по-евтино от другите начини за пътуване. 

• местата за паркиране са лесни за намиране 

• развива почти всички мускули – крака, ръце, гръб, корем 

• по време на колоездене се получава т.нар. пиезоелектричен 

ефект, при който в резултат на триенето между хрущялите  в ставите, 

се натрупва калций в костите. Това ги поддържа в добро състояние  

• повишеният сърдечен пулс по време на каране на велосипед 

поддържа сърцето в добра форма. Така се намалява рискът от сърдечни 

заболявания 
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• Улиците няма да се амортизират толкова бързо. Дупките по 

тях ще намалеят. 

• Ще намалеят пациентите при лекарите. Разходите за 

лекарства ще намалеят 

• Въздухът ще бъде по чист  

• Общинските разходи за организацията, контрола и 

поддръжката на градската пътна инфраструктура ще намалеят 

• Ще намалеят, паркираните по улиците автомобили 

Местната власт е най – близко до хората. По въпроси от подобно 

естество тя не бива да работи кампанийно и епизодично, а трябва да 

има дългосрочни програми с планирани ефекти и финансови средства. 

Местната власт може /и трябва/  да погледне на проблема далновидно и 

в перспектива. Процесът може /и трябва/ да се стимулира. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1,т.12 от Закона 

за местно  самоуправление и местна  администрация Общински съвет – 

Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 2, 

 

РЕШИ: 

 

1. Приема Програма за стимулиране използването на 

велосипеди за предвижване из гр. Разград  2010 – 2014 г. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да планира средства 

при приемане на Бюджета на Общината за различните години за 

обезпечаване  изпълнението й. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

ПРОГРАМА 

 

за стимулиране използването на велосипеди за придвижване из гр. 

Разград  2010-2014 г. 

 

 

 

І . Увод 

 

Първият велосипед е изобретен от немския професор барон Карл фон 

Дрейс. Той много прилича на днешните велосипеди, с кормило, но без 
педали и с дървена рама. Велосипедът е първото механично индивидуално 

превозно средство. След шевната машина той е вторият технически продукт 
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в серийно производство. Според предназначението си те се разделят на: 
планински, градски, шосеен, пистов.  

Градският велосипед е най-масовият велосипед. Към този тип спадат 
всички велосипеди, които служат за разходка в парка, пътуване до работата 
или просто за каране в населено място. Оборудвани са с гуми, подходящи за 
движение по асфалт, често с фар, стоп и дори багажник. Предавките не са 
задължителни, но все по-често присъстват, като разпространение имат 
вътрешните такива (вградени в главината). Много често градски велосипед 

бива наричан 'планински', ако притежава един или друг от белезите му 

(амортисьори, солидна рама или друго). 

Първия български велосипед, наречен "паяк", прави през 1880 г. Гено 

Стоянов - Арабаджията майстор - каруцар от Нова Загора. 
 

ІІ. Обосновка 

 

През последните години  в България рязко се увеличи броят на леките 
автомобили. Разград не е изключение от тази тенденция. Това обективно 

създава няколко проблема които през годините се задълбочават: 
1. Увеличения трафик по градските улици води до повече пътно -

транспортни произшествия и наранявания на водачи и пешеходци. 

2. По-големият брой на автомобилите  е предпоставка за замърсяване на 
околната среда в града. 

3. Все по-трудно намиране место за паркиране на автомобилите в града , 
особено в най-натоварените /пазарни/ дни през седмицата. 

4. Натоварване - административно и финансово на общината с 
организацията, контрола  и поддръжката на градската пътна 
инфраструктура. 

5. Големият брой автомобили води до по-бързо амортизиране на 
градските улици. 

В тази връзка едно от решенията  е стимулиране използването на  
велосипеди  за придвижване из града. Това е една добра възможност за 
пресичане и минимизиране на изброените негативни тенденции. Ето някои  

дълготрайни предимства и странични положителни ефекти от използването 

на велосипеда: 
• придвижването е  поне толкова бързо, колкото с автомобил; 

• далеч по-евтино от другите начини за пътуване; 
• местата за паркиране са лесни за намиране; 
• развива почти всички мускули – крака, ръце, гръб, корем; 

• по време на колоездене се получава т. нар. пиезоелектричен ефект, 
при който в резултат на триенето между хрущялите в ставите, се натрупва 
калций в костите. Това ги поддържа в добро състояние.  
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• Повишеният сърдечен пулс по време на каране на велосипед 

поддържа сърцето в добра форма. Така се намалява рискът от сърдечни 

заболявания.   
• Улиците няма да се амортизират толкова бързо. Дупките по тях ще 

намалеят. 
• Ще намалеят пациентите при лекарите. Разходите за лекарства ще 

намалеят 
• Въздуха ще бъде по-чист 
• Общинските разходи за  организацията , контрола  и поддръжката на 

градската пътна инфраструктура ще намалеят 
• Ще намалеят паркираните по улиците/ и затрудняващи движението/ 

автомобили 

• Движението и паркирането на автомобилите из града значително ще 
се улесни. 

Разбира се  за ползването на велосипеда като средство за 
придвижване из града  има много пречки , като се започне от липсата на 
елементарна маркировка, отношението на автомобилистите и се стигне до 

чисто финансовите измерения на въпроса. За целта местната власт може/ и 

трябва/ да погледне на проблема далновидно и в перспектива.. Процеса 
може/ и трябва/ да се стимулира.  Разбира се има  риск  след първоначалния 
ентусиазъм хората да захвърлят колелото заради липсата на подходящи 

алеи в града. Въпреки това , има шанс  неподходящата инфраструктура да 
бъде възпиращ фактор за много малка част от тях, особено за тези, които 

вече са подписали своя сертификат за ангажимент 
”Един подарък – много ползи” 

Инициативата на местната власт  ще стимулира  за ангажименти към нея 
работодатели и ръководители на институции в града Подаряването на 
велосипеди  лесно се причислява към групата на нетрадиционните 
допълнителни придобивки, с които работодателите се подготвят да 
привличат и задържат най-добрите служители. Колелетата обаче са 
интересна комбинация от внимание към собствените служители и 

загриженост за опазването на околната среда. Освен това инициативата за 
придвижване с колело до офиса предлага и добро решение на един от 
евентуалните проблеми на града – задръстванията, което веднага слага плюс 
и в графата за социална отговорност.  
Естествено е работодателите и ръководители на институции, който решат да 
предоставят фирмени велосипеди, да осигурят и място за стойки и навес за 
колелетата в близост до сградата. 

 

ІІІ. Дейности 

 

1.  Изграждане на паркоместа всяка година в гр. Разград за велосипеди. 
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2.  Маркиране ,по възможност вдясно на всяко платно на най-

натоварените улици в града ,място за велоалея с ширина до 1м. 

3.  Изработване на механизъм и правила за ежегодно   подаряване  на  
велосипеди на шофьори на автомобили- жители на Разград   и връчване на  
сертификат за ангажимент „един подарък - много ползи”  

4. Проектиране и изработване в Разград на велопарк с рампи, виражи, 

скокове, завои за майсторско управление  на велосипед.  

5. Поддържане на велоалеята до местността „Пчелина” в състояние 
отговарящо за безопасно  движение по нея. 

6. Ежегодно отличаване на работодатели и ръководители на 
институции стимулиращи работниците  и служителите си за придвижване 
до работното място с велосипед 

7. Поощряване на НПО и спортни организации за организиране на 
прояви стимулиращи използването на велосипеда като средство за 
придвижване. 

8. Дейности по медийно и рекламно обезпечаване на програмата 
 

ІV. Финансово обезпечаване, контрол  и отчетност 

 

1. Планиране всяка година на средства в Общинския бюджет за 
обезпечаване дейностите по програмата. 

2. В края на всяка година кмета на Общината прави отчет за 
изпълнение на програмата пред Общинския съвет 

3. При приключване на програмата кмета представя в Общински 

съвет отчет - анализ за реализацията и нейната ефективност. 
4. Контрол по изпълнение на програмата осъществява от 

Постоянна комисия по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината предложения на гражданите към Общинския съвет. 
 

V. Заключение 

 

Програмата е четиригодишна/ 2010-2014/ с опция за продължаване 
при доказан положителен ефект. Организацията по изпълнението й  се 
осъществява от кмета на общината. 
 

 Програмата е приета с Решение № 572 по Протокол № 32 от 28.12. 

2009 г. на Общински съвет – Разград. 

СТАТИЯ 3 

 

Докладна записка от Пейчо Добрев Георгиев - общински съветник от 
коалиция „Обединени демократи”- СДС 

Относно: Въвеждане системата на делегираните бюджети в 

детските градини на територията на гр. Разград 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Георгиев, имате думата. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми г-н Председател, 

Искам да уведомя колегите общински ъсветници,освен това, което 

пише в докладната, че предлагам да бъде въведена системата на 
делегираните бюджети в детските градини на територията на град Разград, 

да добавя още нещо, че с това предложение ние нито откриваме топлата 
вода нито въвеждаме някоя нова иновационна практика. Ако човек се 
порови из Интернет ще види, че много Общини са въвели тази система за 
детските градини, които са на територията на техните Общини – Бургас, 
Монтана, Севлиево. Общини, които са по – големи, Общини, които са по – 

малки от Разградска община, Общини които са на нивото по население и по 

икономическо развитие, такава например е Монтана сравними и 

съпоставими с Разград. Очевидно тази система показва жизненост и има 
бъдеще и затова и много Общински съвети някъде практиката е различна 
като се порови човек някъде Общинския съвет е взел решение, някъде 
Кмета със своя заповед е делегирал на второстепенни, направил е 
директорките на детските градини като второстепенни разпоредители, но 

искам да добавя и това, че докладната записка я обсъждахме на няколко 

етапа, веднъж в бюджетната комисия, веднъж в комисията по образование. 
Присъствах на една среща с директорки на детски градини от Община 
Разград и признавам си, че не съм съвсем оптимист по отношение не 
готовността, а по отношение отвореността на директорките да работят по 

тази система. Нещо повече – и самата общинска администрация, без явно да 
го показва ми се струва, че също не е възторжен поддържик на тази система 
да бъде въведена от следващата бюджетна година. Разбира се, декларациите 
там и на госпожа Дякова и на г-н Асенов бяха, че те не са против, но 

годината е тежка, криза, не достигат средства. Аз нали нямам обяснение как 
примерно те оцеляват при недостига на средства сега, когато не се прилага 
тази система. Аз съм напълно наясно, че те ще оцелеят, нещо повече 
детските градини ще бъдат в по – добро здравословно, икономическо 

състояние, ако прилагат тази система. Още повече,  че сега се надявам, че 
ще приемем промяна в Наредбата, в която ние  завишихме – в Комисията по 

бюджет ние гласувахме и завишихме таксата, която родителите на децата 
посещаващи детски градини ще заплащат, увеличихме я на 10.00 лева. Това 
значително би увеличило средствата за издръжката на детските градини. 

Силно се надявам, че между двата празника, между Коледа и Нова година 
колегите общински съветници ще подходят разумно и отговорно и ще 
подкрепят докладната записка и с решението което предлагам. Нещо повече, 
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аз съм готов да ревизирам предложението си като примерно то да не бъде 
във всички детски на територията на град Разград, а поетапно да започнем с 
три, четири или пет детски градини. Готов съм и считам, че резултата 
понеже ще има база за сравнение, резултата ще е очевиден по отношение на 
ефективността при прилагането на системата. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Георгиев. Тази докладна записка беше разгледана в две 
комисии- в ПК по бюджет, финанси и икономическа политика и в ПК по 

образование и наука. Заповядайте госпожо Ангелова да ни запознаете с 
решението. 

 

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 На 17 ноември 2009 г. На редовно заседание на ПК по бюджет и 

финанси тази докладна беше разгледана с решение което гласеше да се 
проведе съвместно заседание на ПК по бюджет и финанси с ПК по 

образование и наука до края на месец ноември 2009 година на което 

общинската администрация да ни представи вариант за прилагане системата 
на делегираните бюджети в детските градини на територията на Общината. 
Това решение беше гласувано с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се”. Наистина на 27 ноември 2009 г. на извънредно заседание 
на двете комисии отново се разгледа оттеглената докладна на г-н Георгиев и 

след доста дебати в присъствие на състава на работната група, която е била 
назначена със Заповед на Кмета на Общината, присъстваха и директорки на 
детски градини, доста обстойно се разгледа ситуацията в момента, нагласата 
на детските градини, нагласата и на общинската администрация, видимо 

нагласата и подкрепата на общинските съветници да стартира процеса обаче, 
след изслушване на особено на представителите на директорките на 
детските градини взехме следното Решение: Възлага на Общинската 

администрация да подготви през 2010 г. всички условия за въвеждане 
на Системата на делегираните бюджети в детските градини, с цел да 

стартира процеса поетапно през 2011 г. 

Имаме предвид тези условия да включат оптимизация на мрежата; 
обучение на персонала;  мерки за увеличаване сабираемостта на таксите. 
Това решение беше подкрепено с 4 гласа „ЗА”, 1 – „против” и 2 – 

„въздържали се”. Аз също искам да допълня, че независимо от нашата 
подкрепа на този процес, този механизъм за усвояване на средствата – 

Системата на делегираните бюджети е ефективен само тогава когато всички 

страни са еднакво готови и има нагласа и от страна най – вече на 
директорките на детски градини тъй като законодателя на този етап не е 
предвидил Общинския съвет да вземе еднолично решение и да задължи 
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Кмета да определи второстепенните си разпоредители. Затова правя 
предложение, което ще внеса като втори проект за Решение към тази 

докладна и ще го зачета:  
Възлага на Общинската администрация да подготви през 2010 г. 

всички условия за въвеждане на Системата на делегираните бюджети в 

детските градини, с цел да стартира процеса поетапно през 2011 г. в т.ч. 

оптимизация на мрежата, обучение на персонала и други. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Ангелова. Колеги, имате думата за въпроси 

към вносителя. Г-н монев, заповядайте. 
 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Г-н Георгиев, 
Аз искам да Ви питам, къде в § 69 от Закона за държавния бюджет се 

коментират делегираните бюджети? Явно има някаква грешка в сдамата 
докладна записка.  
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 В § 54, 55 на тазгодишния закон. Параграф 69 се има предвид 

миналогодишния или не тазгодишния закон за 2009 г. , а за 2010 

параграфите са други 54 и 55.  Така, намерих го,  за 2008 година параграф 

69 в Закона за държавния бюджет тогава когато се въведоха задължително 

Системата на делегираните бюджети за учебните заведения.  
 Добре няма да споря.  
/Разговори по между общинските съветнициІ  
 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

и ако приемем, че е §69, в Закона за тази година  параграф 69 касае коренно 

различна тематика от тази за делегираните бюджети.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Може би трябва да се направи уточнение, да направим корекция г-н 

Георгиев, ако има разминаване.  
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 В проекта за решение не виждам §69 г-н Монев.  
 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Значи, моя въпрос беше към г-н Георгиев: В докладната записка пише 
Решение: „С приемането на Закона за държавния бюджет на Република 
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България за 2008 год. съгласно пар.69   прилагането на системата на 
делегираните бюджети   стана задължително за учебните звена.”  

 От направена проверка в Закона §69 касае съвсем друга тематика, а не 
Системата на делегирани бюджети. В тази връзка беше и моя въпрос.  
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Добре. Аз мисля, че Ви отговорих г-н Монев. Какъв е проблема. Значи, 

всяка година параграфите, в които става дума за образование са различни. 

Значи, пак казвам тази година поне аз това, което четох е § 54,55.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Добре, благодаря Ви. Други въпроси колеги? Заповядайте г-н 

Воденичаров. 
 

 Г-н Камен Воденичаров - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Въпроса ми е към вносителя г-н Георгиев: Ясно е, че със Закона за 
държавния бюджет делегираните бюджети задължително се въведоха в 
средното образование. За детските градини,  в случая това което обсъждаме 
и понеже г-н Георгиев в началото каза, че са въведени делегирани бюджети 

едва ли не повсеместно и масово, въпроса ми е: Има ли конкретна 
информация примерно от 2000 детски градини в страната колко са с 
въведени делегирани бюджети или примерно в Област Разград? Какво е 
съотношението?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Георгиев, заповядайте. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Мога ли да отговоря на този мазен въпрос. Разбира се, че нямам 

такава информация г-н Воденичаров. Но, повъртете се, поразровете се в 
Интернет и ще видите колко Общини ги прилагат и тогава може би и Вие 
ще си формирате мнение, защото на всички комисии и като Председател на 
комисията по образование Вие винаги идвахте без собствено мнение и 

излизахте без такова.  
 Г-н Камен Воденичаров - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Ако ми позволите реплика. Въпроса ми мисля е съвсем адекватен и аз 
искам да изясним Вашата позиция: Докколко наистина масово са въведени 

делегираните бюджети в детските градини? Не говорим за средното 

образование.  
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Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 За средното образование не говорим защото то е задължително да се 
прилага. Вижте аз когато рових в Интернет поне 14 Общини имаше с такива 
решения, но не мога да Ви представя статистика от 2000 детски градини 

примерно колко прилагат тази система. Съжалявам.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други желаещи да зададат въпроси? Не виждам. Колеги, 

преминаваме към мнения, разисквания, предложения по тази докладна 
записка. Имате думата. Заповядайте г-н Воденичаров. 
 

 Г-н Камен Воденичаров - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Ще се опитам да бъда кратък. Чухме изложението на вносителя г-н 

Добрев. Г-жа Станка Ангелова изрази мнението на комисията по бюджет и 

решението, което беше взето на съвместно заседание между двете комисии 

– по бюджет и финанси и ПК по образование и наука. В самото начало 

искам да изразя личното си становище и позиция, че аз с две ръце 
чистосърдечно приемам принципа за делегирани бюджети в системата на 
образованието. Като икономист си давам сметка, че това е едно от 
средствата и формите за предоставяне на инициативност на нивата, 
съответно в градините и безспорно ако ние предоставим такава възможност 
се предполага, че финансовия ресурс ще бъде оползотворяван съвсем 

ефективно. Големия въпрос е: На този етап каква е готовността ни като 

система в Общината, система на просвета да въведем от 2010 година 
делегираните бюджети в градините? Тук не става въпрос само за 
подготовката на самите директори, за подготовката на общинската 
администрация, за изграждане на стандарти и на механизми, чрез които ние 
да определим размера на средствата, които са необходими за съответните 
детски градини. Според мен важно е и трябва да отчитаме и факта, че 
материалната база в отделните градини е съвсем на различно ниво. Всичко 

това ще води до различен размер на бюджетни средства към градините. 
Готови ли сме ние да преценим и да определим точно размера на тези 

средства? В този смисъл аз подкрепям предложението, което беше 
направено от госпожа Станка Ангелова, да започнем поетапно въвеждане на 
Системата на делегираните бюджети от 2011 г., а през 2010 година наистина 
да поставим нещата на една нормативна база, след което спокойно да 
започне въвеждането на делегираните бюджети в детските градини на 
територията на град Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Воденичаров. Колеги, други желаещи? Д-р 

Карагьозова, заповядайте. 
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 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Изказването ми е провокирано от изказването на г-н Воденичаров, че 
ние едвали не, не сме готови да минем в Системата на делегирани бюджети 

или в каквото и да е ново. Вярвайте ми , ние 20 години се реформираме и 

все още не сме готови и все още 20 няма да бъдем готови в следващите 
години. От гледна точка на гражданин на Община Разград искам да кажа, че 
ако на частните детски градини им беше разрешено да кандидатстват за тези 

делегирани от държавата дейности и съвместно с Общината да работят по 

някакъв начин, вярвайте щеше да има частна детска градина, която да вземе 
тези пари и без увеличаване на таксите на децата и без допълнителни 

местни приходи да се справи с така наречените делегирани дейности, което 

хората работещи на частна практика са го доказали. В този смисъл моето 

предложение е, или поне аз бих подкрепила докладната записка на г-н 

Георгиев защото ние наистина трябва да тръгнем отнякъде и тойа много 

правилно е отбелязъл, че Системата за делегираните бюджети е само за 
града, а от следващата година вече да се включат и тези малките населени 

места. Съгласна съм, че тази Система на делегирани бюджети може би ще 
закрие малките детски градини и тези детски градини, които са по селата и 

за тях може би трябва да се отложи преминаването на делегиран бюджет от 
2011 година или може би вече ще бъдат под крилото на Община Разград. 

Това ще го реши по – нататък Общината. Обаче, за тези градини, които са в 
града поне мисля, че трябва да започнем отнякъде, да се реформираме, 
според мен е крайно време.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други желаещи?  Не виждам. Прекратявам 

разискванията. Колеги, имаме едно предложение направено от г-жа 
Ангелова. Аз го възприемам като предложение за заместване на точка 1 и 2 

в решението, с друг текст, който госпожа Ангелова зачете: Възлага на 

Общинската администрация да подготви през 2010 г. всички условия за 

въвеждане на Системата на делегираните бюджети в детските градини, 

с цел да стартира процеса поетапно през 2011 г. /в т.ч. оптимизация на 

мрежата, обучение на персонала и т.н./. 

Моля, гласувайте. 
С 21 гласа „ЗА”, „против” – 8, „въздържали се” – 3. 

Предложението се приема. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата г-н Георгиев. 
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 Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Обяснение на отрицателен вот.  
 Аз цитирах една мисъл когато обсъждахме този въпрос в бюджетната 
комисия ще ми се да я кажа и тук, че „всяко ново нещо когато се въвежда 
винаги среща съпротивата на хората от които зависи и недоверието на 
хората за които се прави”. В случая тези два компонента ги има и в Община 
Разград и това чак толкова не ме изненадва, казал го е Макиавели, разбира 
се, но гласувах „против” защото считам, че Общината има готовност да 
въведе Системата в детските градини. Пак казвам може поетапно, казах го и 

пак ще го повторя, че съм готов да ревизирам предложението си в този 

смисъл: Да възложим на Кмета поетапно, но от 2010 г. да започнем 

примерно с 3 или 4 детски градини.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Заповядайте г-н Димитров. 
 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз гласувах „против” по две причини: Едната е по принцип, а другата 
е формално. Формално защото не може едно предложение в една точка да 
замести две точки в решението. Сега става първа точка и трета веднага. 
Поне това се опитайте да коригирате и по принцип ми е доста трудна 
задачата защото хората са казали, че „ По – добре веднъж да видиш 

отколкото 100 пъти да чуеш” но ще се опитам това, което правите да ви го 

пресъздам с една карикатура от 1989  г. във вестник „Стършел” – една 
джунгла с една поляна в средата на която има клетка с отворена врата, в 
която стоят лъвове, пантери, ягуари и водят диалог: Как ще излезем навънка 
вижте каква е джунгла. Това е точно състоянието, в което се намират 
повиканите от Общинска администрация директори на учебни заведения. 
Хора, които се боят от това да поемат отговорност и да носят както 

отговорността така и привилегията да направят своите учебни заведения, 
детски градини, адекватни на изискванията на съвременното общество. Сега 
те много лесно могат да се извиняват за своята некадърност пред 

родителите, които са поверили собствените си деца в техните ръце с 
малкото пари и с бюрокрацията в Община Разград.    

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Димитров за направеното предложение: т.3 да стане 
т.2, съответно отпада т.1 и т.2, а т.1 е с текста, който гласувахме преди 

малко предложен от г-жа Ангелова. С така направените промени в 
докладната записка, моля гласувайте.  
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Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 573 

 

С приемането на Закона за държавния бюджет на Република 

България за 2008 год. съгласно пар.69   прилагането на системата на 

делегираните бюджети   стана задължително за учебните звена. За 

детските градини прилагането на системата на делегираните бюджети   

става след решение на Общинския съвет. За тези, които са на 

територията на гр. Разград са налице всички условия тя да се прилага. 

Прилагането на системата на делегираните бюджети ще позволи в 

детските градини да се привлекат допълнителни финансови средства 

извън тези определени със стандарта. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.21, 

ал.2 от Закона за местно самоуправление и местна администрация 

Общински съвет- Разград, с 22 гласа „ЗА”, „против” – 7, „въздържали 

се” – 3, 

РЕШИ: 

 

1. Възлага на Общинската администрация да подготви през 2010 г. 

всички условия за въвеждане на Системата на делегираните бюджети в 

детските градини, с цел да стартира процеса поетапно през 2011 г. /в т.ч. 

оптимизация на мрежата, обучение на персонала и т.н./. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управителна Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд  Разград.  

 

СТАТИЯ 4 

 

 Докладна записка от Иво Борисов Димитров  - Общински съветник от 
групата „Обединени  демократи - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, 
ССД, Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Относно: Изменение и допълнение на Решение № 452 по Протокол 

№ 27 от проведено заседание на Общински съвет Разград на 28.07.2009 

г. , изменено с Решение № 499 Протокол №28  от проведено заседание 
на Общински съвет Разград на 29.09.2009 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Димитров, имате думата.  
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Г- н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Със свое Решение № 452 по Протокол № 27 от проведено заседание 
на 28.07.2009 г., Общински съвет Разград определи обема дървесина от 
общинския горски фонд за предоставяне на общинските структури, 

пенсионерски клубове, читалища, ветерани от войните и други социални 

групи за 2009 г. Получено е заявление от евангелските църкви регистрирани 

в Регистъра на местните поделения на вероизповеданията в Община Разград 

за отпускане на дървесина за огрев. 
 Затова правя предложение, списъкът на храмовете, които ще бъдат 
снабдени с дърва за огрев да бъде разширен с храмовете на Обединена 
божия църква 2 - гр. Разград, ул. Южен булевард 33А ; Обединена божия 
църква 2  – гр. Разград, ул. Бузлуджа 2; Българска божия църква  1– гр. 

Разград, ул. Жеравна 78; Обединена божия църква – с. Стражец, ул. Средец 

25; Българска църква на Назарянина – гр. Разград, ул. Вардар 9, като 

съответно в т.1: Определя обема дървесина  да бъде коригиран на 2009 

пространствени кубически метра.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка беше разгледана в ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Ще помоля нейния председател да ни запознае с решението. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми съветници, 

 Комисията по законност разгледа тази докладна записка и констатира, 
че по принцип няма законови пречки за приемане на предложението на 
вносителя тъй като се касае за легитимни от законова гледна точка и 

регистрирани по предвидения, съгласно нашето законодателство ред на 
религиозни общности, които следва да бъдат поставени при равни условия 
по отношение на този въпрос, както и другите религиозни общности. Затова, 
със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията подкрепя по 

принцип проекта за решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Колеги, имате думата за въпроси към 

вносителя. Заповядайте г-н Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Уважаеми г-н Димитров, 
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Тука пише: „Определя  обем на ползване през 2009 г.” Днес сме 28 

декември 2009 г. След 2 дни приключва бюджетната година. Решението ще 
влезе в сила след 01.01. 2010 г. и на практика ще бъде изпълнено през 2010 

година и ще се отрази на резултатите за 2010 г.  
Въпроса ми е: Помислили сте за тези обстоятелства?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Димитров.  
 

Г- н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Уважаеми г-н Цонев, 
Въпреки, че Вие по Правилника, който сме приели нямате право да 

задавате въпроси, защото не сте общински съветник но тъй като аз дълбоко 

Ви уважавам и един от въпросите, който не ми е давал сън да спя няколко 

дни беше точно този, който Вие в момента поставихте и Ви благодаря за 
предоставената любезна възможност да отговоря, че съм намерил отговори 

на тази дилема. Никакъв проблем няма, още сега когато се вземе решение, а 
аз съм сигурен, че тук в залата присъстват и хора от ръководството на 
„Разградлес”, в лицето на новият заместник директор, който държа да 
поздравя със заеманата длъжност, г-н Музаффер Мустан Хамид, още днес 
той ще вземе необходимите управленски решения за да може това решение 
да бъде изпълнено в рамките на бюджета за 2009 г. Така, че всички тук 
трябва да вперят поглед в заместник директора, който е фактора, който ще 
даде отговор на поставения от Вас въпрос, който не ми е давал дълго време 
така да спя спокойно. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Други въпроси? Г-н Димитров, заповядайте.  
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Втория въпрос, който се налага да бъде поставен на вносителя е: Като 

как той вижда практическото изпълнение на тези решения от днес 28.12. 

2009 г., включително до 29.12. 2009 г. тъй като след това са почивни дни?  

И разчетите, изпълнението, добива, може би трябва да ни поясни, ние не 
сме достатъчно информирани. Още на 29.12. 2009 г. г-н ръководителят на 
Общинското предприятие ще трябва да направи корекция в маркирането, да 
направи маркирането, да се съгласува това с органите за Държавен контрол 

върху тези дейности и работниците по дърводобива да тръгнат да добиват 
този материал. Ако обичате г-н Димитров, пояснете това как ще стане? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Димитров, имате думата. 
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Г- н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Ами аз смятам, че ние сме овластили чрез това да делегираме на г-н 

Кмета Бояджиев правата и задълженията да подбере най – подходящите, 
най – можещите, най – кадърните хора в ръководството на „Разградлес” и 

ако те не успеят с това нещо да се справят в този срок аз смятам, че те не са 
отговорили така на високите критерии, които са поставени към тях за да 
могат да изпълнят решението на Общинския съвет в този наистина кратък 
срок.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, имате думата. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Първо, г-н Димитров, пак не четеш Правилника. По отношение на 
забележката за участието на г-н Цонев – Прочети си в Правилника Чл. 61 

какво гласи, че той по всяко време може да вземе отношение по даден 

въпрос. „Отношението” никъде не пише, че не включва и задаването на 
въпроси. Второто, което е / Включва се в разговора общински съветник Иво 

Димитров, който не говори на микрофон/ Ами ти колко пъти се изказваш 

по други въпроси? На следващо място – след всичките „кьорфишеци” които 

ги приказваш по отношение на ръководство и т.н., то ясно за кого са 
предназначени, въпросите които се зададоха тука и от г – н  Цонев и от г-н 

Димитров са съвсем конкретни, те касаят финансови документи, изписване 
на стоково – материални ценности, защото дървата имат такива качества, 
отнасянето им като разход за коя година ще бъдат. Защото в този си вид 

както се поставя въпроса това не става ясно. Може би ти е простено защото 

си не икономист, ами друг специалист. За „просто” ти го казваш, аз не съм 

го казал. Ако се самооценяваш, това си е твой въпрос. Така, че тези неща са 
съвсем конкретни. Защото изменяме решение, което вече реално е 
приключило от стопанска гледна точка. Там са извършени разходи, тези 

разходи са остойностени, те са отнесени към финансовия резултат, 
плащания вече няма, всичко е приключило за бюджетната 2009 година. И 

тук въпроса не става за „заяждане”, а става за конкретизация. И това което 

го задават и колегата Димитров и колегата Цонев точно това касае: Как да 
бъде формулирано това решение за да бъде адекватно от чисто финансова 
гледна точка. Всичко друго, пак ти казвам е „кьорфишек” от това, което го 

разказа досега.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Димитров, имате думата.  
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Г- н Георги Димитров – ПП „Атака” 

Като гледам от миналата година и от тази година непрекъснато се 
повишават кубиците, които се секат или които трябва да се дават. Значи, 

ние само за тази година лишаваме „Разградлес” от 150 000 лв.  
Има ли някаква информация, колко се залесяват сега наново и колко 

години трябва да минат докато може да се секат и колко пари коства това на 
Общината ?  

Мисля, че започват много раздути работи да се дават на всички. Тия 
сега църкви са новообразувани и всичките, всеки иска дърва. Значи, може 
да се каже примерно на 50% но това непрекъснато всяка година, те докога 
ще стигнат горите, ако се секат такива безвъзмездно давани дърва. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Иво Димитров, ще отговорите ли на въпроса?  

 

Г- н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Ами, аз трудно бих могъл да отговоря. По – добре на този въпрос, ако 

уважаемия господин Георги Димитров, общински съветник от „Атака”, 

собственик на фирма, която охранява, пази общинските гори, не може да си 

отговори сам, аз не бих могъл да дам по – точен отговор точно на него. И 

смятам, че на общинските съветници тук в тази зала, Вие бихте могли на 
този въпрос вместо да го задавате към мен, бихте могли да дадете най – 

точния отговор, защото за това вземате пари.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Димитров, имате думата. 
 

Г- н Георги Димитров – ПП „Атака” 

 На въпроса, който ми задавате Ви отговарям, че ако така върви сечта 
и така както това, което се залесява, след не много години няма да има 
какво да сечем. А това, че дали получавам пари за охраната или не 
получавам, то си има институции, които могат да кажат. А колкото до 

опазването на горите мога да кажа, че много добре сме ги опазвали, имаме 
толкова заловени крадци, и толкова конфискувани и толкова стрелби по 

горите, колкото не можеш да си представиш. 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Захариев, имате думата. 
 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Имам такъв въпрос към вносителя: Единствено той е получил 

искането още октомври месец за даване на дърва на тези църкви. Защо чак 
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сега внася докладна записка за този въпрос? Той можеше по – елегантно и 

по – внимателно да се проучи и да се реши.  

 

Г- н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Уважаеми г-н Захариев, 
Аз разбирам така защо Вие проявявате ревност към това, че хората от 

евангелските църкви са се обърнали към мен с това заявление. И то е на 
26.10.2009 г. То е към общински съветник и не е регистрирано в регистъра 
на Общинския съвет, което не го прави по – малко истинско. Още повече, 
че хората много добре знаят към кого да се обърнат, кой би им свършил 

работа. Ако те го биха завели по каналния ред, сега всички ви е ясно, че 
нямаше да бъде разгледано още поне 10 години. Толкова до този отговор. А 

от 26.10.2009 г. досега сме имали само една сесия и аз все пак трябваше да 
обработя това заявление, да направя справка с предишните решения на 
Общинския съвет, с техните изменения, да мога да проверя дали тези 

църкви са регистрирани в Регистъра на местните клонове на 
вероизповеданията, което отнема доста време, но както виждате нагърбих 

се с това и съм го свършил. Ако някой може по – добре да се справи съм 

готов да приема всеки път помощта, особено на Вас г-н Захариев.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Но все таки г-н Димитров не трябва да омаловажавате 
работата на другите общински съветници тъй като Вие си спомняте на 
комисията, как всички, / общински съветник Иво Димитров реплекира 

Председателя/ не става въпрос за това което казахте, че нямаше да бъде 
разгледана поне 10 години. Други желаещи да зададат въпроси към 

вносителя? Няма. Преминаваме към разисквания, предложения и мнения по 

тази докладна записка. Г-н Димитров, заповядайте. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации  

Уважаеми общински съветници, 

Разглеждания въпрос е показателен пример за това колко е добре и 

полезно всички проблеми относно вземането на едно или друго решение да 
бъдат внимателно обсъждани в комисиите на Общинския съвет. За 
съжаление и като Председател на комисията, която разгледа този въпрос 
трябва да констатираме, че на заседанието на комисията не бяха подадени 

сигнали и подадена информация за целия комплекс от допълнителни 

проблеми, които сега са предмет на обсъждане в заседателната зала на 
Общинския съвет, свързани с организацията на изпълнението на това 
решение, финансово – икономическите разчети, сроковете за приключване 
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финансово и счетоводно на една календарна стопанска година и т.н. И тук 

без да прозвучи така като заяждане или упрек към вносителя, защото 

приемаме това и като наш пропуск и на мен като Председател на комисията, 
вносителят трябваше малко по – задълбочено и внимателно да проучи тези 

въпроси по които сега ние следва да се произнесем с решение. След 

изказването на заместник кмета Любомир Цонев и след допълнителните 
пояснения става ясно, че проекта по докладната записка така както е внесен 

от вносителя, съветника Иво Димитров, не е издържан, както по отношение 
на фактическите обстоятелства, така и по отношение на някои въпроси 

свързани с неговата законосъобразност. И се налага сега на ход, ние да го 

подобрим и да го приведем във вид, който да отговаря на всички 

изисквания на закона. Казвам това защото по принцип подкрепям идеята, 
която е заложена в докладната записка. Всички регистрирани по надлежния 
ред религиозни общности и вероизповедания да могат да имат еднакъв 
статут и да бъдат еднакво третирани, включително и по тези въпроси. С 

оглед прецизирането на проекта за решение, аз ще считам, че трябва да 
бъдат направени някои промени.  

На първо място: Постави се въпроса за обемите и разчетите за тази 

дървесина за отопление – и тук за съжаление ще трябва да констатираме, че 
вносителя много фриволно и бих казал даже несериозно се отнесе към този 

проблем и се представя, че сега до 31.12.2009 г. денем и нощем ще се 
изпълняват тези решения. На практика не може да стане това нещо г-н Иво 

Димитров. Трябва да се отнесем сериозно и отговорно и единствената 
възможност е да видим обемите и разчетите да бъдат отнесени по 

отношение на 2010 г., но с уговорката и с ясното разпределение, че тези 

количества дървесина ще бъдат за този отоплителен сезон 2009 – 2010 

година.  
На второ място: След като вече по различни причини констатирахме, 

че едва сега, след като месец декември е приключил или една значителна 
част от отоплителния сезон е приключена, ние ще трябва да преценим и 

количествата, които са посочени в проекта за решение. Това е единия 
аргумент и другия е, че все пак се касае за религиозни общности и най – 

вече помещения,  при които не е необходимо такива големи количества за 
такива нужди, както е примерно храма „ Св. Николай Чудотворец” или 

джамията „Ахмед бей” или църквата в с. Гецово и някои други храмове. И с 
оглед на този намален период, свързан с нуждите за отопление е 
необходимо да бъдат актуализирани и съобразени количествата дървесина.  

Казвам всичко това за да мотивирам пред общинските съветници 

предложението за изменение в проекта за решение. И по – конкретно 

предлагам на вниманието на общинските съветници следното предложение 
за корекция: В диспозитивната част на решението на гърба, където са 
изброени точките от 1 до 24 уважаеми колеги, предложението ми е: от 
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т.1.20 до т.1.24, цифрата 10, касаеща количествата кубически метри 

дървесина да бъде заменена с 5 куб.м.  

Второто ми предложение е свързано с това, че количествата 

дървесина за ползвателите по тези точки от 1.20. до 1.24. да се 

предвидят като обем и разчет за 2010 г. 

 Или по – конкретно корекциите в проекта за решение изглеждат така, 
зачитам ги: 

 1. От диспозитива на решението от т.1.20. до т.1.24. цифрите 10 

куб.м. да се заменят с 5 куб.м. 

 2. Нова т.2: Количествата дървесина за ползвателите по т.1.20. до 

т.1.24. да се предвидят като обем и разчет за 2010 г. 

 3. Т.2 от проекта за решение да стане т.3.  

 Г-н Председател,  

представям в писмен вид внесените предложения за корекция.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Димитров, заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

За стила и методите на работа на Общинския съвет след така 
наречените промени, които станаха преди няколко месеца говори това, че 
Вие г-н Председател, дадохте думата за изразяване на становището на една 
постоянна комисия, а Председателя на другата постоянна комисия, в която 

тази докладна записка беше внесена и беше обсъждана, вместо да каже 
какво е становището на комисията започна да задава въпроси. Същото 

щеше да се случи и ако това заявление беше тръгнало по каналния ред, 

такъв какъвто Вие си го представяте – да дойде до Вас, да се мота за 
становище и за мнение от тоя или оня и наистина щеше да стане юни месец 

когато нямаше да има нужда. А за това, дали това предложение от 10 куб.м. 

дървесина е правилно или не и дали подлежи на намаление което е 
предложено от г-н Ненчев обърнете внимание, че наистина това е 
съобразено, което съм направил, с Православния храм „ Св. Николай 

Чудотворец”, където има два пъти повече обем дървесина; „Св. Георги” 

където е също два пъти повече; Мюсюлманския храм „ Ахмед бей” – 20 

куб.м.. Обърнете внимание, че това е по – малко от дървата предвидени за 
сметището на гр. Разград, където охраната са на г-н Димитров от „Атака” се 
топлят и се греят там в студените зимни дни – 15 куб.м., а за местата където 

се извършват религиозни обреди е само 10 кубика.  
Моля Ви г-н Ненчев, оттеглете Вашето предложение за обема 

дървесина.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви г-н Димитров. Имам само един технически въпрос, не е 
по същество: Има две точки – Там дали има допусната техническа грешка? 

 

Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Няма допусната грешка, защото т.1 е:  Изменя точка първа  на 
Решение № 452 и затова е написано едно.  

 Два пъти защото т.1 се отнася за „изменение на т.1, както следва”. 

Там е описано т.1 в предишното решение се изменя по този начин.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

И относно това, че не съм дал думата на Председателя на комисията, 
съжалявам, че Ви е къса паметта, когато става въпрос за принципни неща и 

когато наистина комисиите и двете работиха по Вашата докладна и Вие си 

спомняте, че си оттеглихте докладната тъй като казахте: „ Ще я подготвя 
така, че да отговаря и ще я разгледаме в ПК по законност” и мисля, че сега в 
момента е факт. Други колеги, желаещи да вземат отношение?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Без да ми давате думата искам да кажа, че г-н Иво Димитров пак 

говори неистини, да не кажа другата дума. Да отиде в момента на 
сметището и да види кой е охраната.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, моля Ви искам да работим по същество, относно 

докладната записка. Други желаещи да вземат отношение, относно мнения, 
предложения по докладната записка? Заповядайте госпожо Ангелова. 
 

 Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 

 Искам да направя едно предложение за изменение на т.1: 

 „Определя  обем на ползване през 2009 г.   от общинския горски фонд 

без да се заплащат такси на корен  на дървесина  в размер на 1959 / хиляда 

деветстотин петдесет и девет / пространствени кубика  на следните 
структури:” 

 В проекта за решение е записано 2009 пространствени кубика, като се 
сторнират всичките 10 кубика по точки от 1.20. до т.1.24. – това са 50 

кубика се намаляват от обема на дървесината за 2009 година. Защото така 
както е направено предложението на г-н Димитров тези позиции от 1.20 до 

1.24. остават по 5 кубика за 2010 г. и би било коректно да се промени и този 

текст, който е в т.1.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви. Ще Ви помоля в писмен вид да направите 
предложението. Други желаещи? Не виждам. Прекратявам разискванията. 
Подлагам на гласуване първото постъпило предложение при мен от г-н 

Стоян Димитров, касаещо:  

1. От диспозитива на решението от т.1.20. до т.1.24. цифрите 10 

куб.м. да се заменят с 5 куб.м. 

 2. Нова т.2: Количествата дървесина за ползвателите по т.1.20. до 

т.1.24. да се предвидят като обем и разчет за 2010 г. 

 3. Т.2 от проекта за решение да стане т.3.  

Моля, гласувайте. 
 

С 18 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 7 се приема 

предложението направено от г-н Стоян Димитров. 

 

 Предложението на г-жа Ангелова  
 „Определя  обем на ползване през 2009 г.   от общинския горски фонд 

без да се заплащат такси на корен  на дървесина  в размер на 2009 да бъде 
заменен с 1959 / хиляда деветстотин петдесет и девет / пространствени 

кубика  на следните структури:” 

 Моля, гласувайте. 
 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 7 се приема 

предложението направено от г-жа Станка Ангелова за промяна в 

текста. 

 

Подлагам на гласуване в цялост докладната записка с направените 
изменения в нея. Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 574 

 

 Със свое Решение № 452 по Протокол № 27 от проведено 

заседание на 28.07.2009 г., Общински съвет Разград определи обема 

дървесина от общинския горски фонд за предоставяне на общинските 
структури, пенсионерски клубове, читалища, ветерани от войните и 

други социални групи за 2009 г. Получено е заявление от евангелските 
църкви регистрирани в Регистъра на местните поделения на 

вероизповеданията в Община Разград за отпускане на дървесина за 

огрев. 

Предвид гореизложеното, както и на основание чл.21 ал.2 от 

ЗМСМА, във връзка с чл.57 ал.11 т.1 от Закона за горите, чл. 47 ал.1 от 
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Наредба № 16 на Общинския съвет Разград за управление, 

стопанисване и ползване на земи и гори от общински поземлен фонд и 

гори и земи от общинския горски фонд и чл.26а от Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград, 

Общинският съвет Разград, с 19 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали 

се” – 8,  

РЕШИ: 

 

1. Изменя и допълва свое Решение № 452 по Протокол № 27 от 

проведено заседание на 28.07.2009 г. относно определяне обема на 

дървесина от общинския горски фонд за предоставяне на общински 

структури, пенсионерски клубове, читалища, ветерани от войните и 

други социални групи за 2009 г., допълвайки списъка в т.1 както 

следва: 

1.Определя  обем на ползване през 2009 г.   от общинския горски 

фонд без да се заплащат такси на корен  на дървесина  в размер на 1959 

/ хиляда деветстотин петдесет и девет / пространствени кубика  на 

следните структури: 

1.1.Училища и детски градини съответно 190 куб.м. и 235 куб.м.  или 

общо 425 куб.м. 

 1.2.Кметства – 330 куб.м.  

 1.3.Пенсионерски клубове – 136 куб.м. 

 1.4.Клуб на ветераните от войните – 5 куб.м.  

 1.5.Хижа „Пчелина”  - 100 куб.м. 

 1.6.Гараж – Община Разград – 30 куб.м. 

 1.7.Младежки тенис - клуб – Пороище – 5 куб.м. 

 1.8.Сметище гр. Разград – 15 куб.м. 

 1.9.ОП „Паркстрой” гр. Разград – за осъществяване на общоградски 

инициативи - ремонт пейки, заслони в местността „Пчелина”, пленер 

по дърворезба и др.п. - 80 куб. м строителна дървесина. 

 1.10.Дом за деца и младежи с умствена изостаналост с. Просторно - 40 

куб.м. 

1.10. 1.11.Читалища – 193 куб.м. 

1.11. 1.12.Ветерани от войните – 310 куб.м. 

1.12. 1.13.Военно-инвалиди – 120 куб.м. 

1.13. 1.14.Военно пострадали – 80 куб.м. 

1.14. 1.15.Църква  - с. Гецово – 10 куб.м. 

 

1.16.Православен храм „Св. Николай Чудотворец” – 20 куб.м. 

1.17.Православен храм „Св. Георги” – стария гробищен парк – 20 куб.м. 

1.18.Мюсюлмански храм „Ахмед бей” / малката джамия - 20 куб.м. 

1.19.Съюз на инвалидите в България – гр. Разград – 20 куб.м. 
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1.20.Обединена божия църква 2 - гр. Разград, ул. Южен булевард 33А – 

5 куб.м. 

1.21.Обединена божия църква 2  – гр. Разград, ул. Бузлуджа 2 – 5 куб.м. 

 1.22.Българска божия църква  1– гр. Разград, ул. Жеравна 78 - 5 куб.м. 

1.23.Обединена божия църква – с. Стражец, ул. Средец 25 -5 куб.м. 

 1.24.Българска църква на Назарянина – гр. Разград, ул. Вардар 5 куб.м. 

2. Количествата дървесина за ползвателите по т.1.20. до т.1.24. да 

се предвидят като обем и разчет за 2010 г. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител в 7- дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен  съд град Разград. 

 

СТАТИЯ 5 

 

Докладна записка от Иво Бориславов Илиев  -  Общински съветник 

Относно: Даване на разрешение на „Общински пазари- Разград „ 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 
под наем на имот – частна общинска собственост, включен в капитала 

на дружеството. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Илиев, имате думата. 
 

Г-н Иво Илиев – вносител, общински съветник от ПП „ДПС” 

Става въпрос за павилион №7 на пазара в ЖК „Орел”, където 

досегашния наемател се е отказал и за да не стои празен ръководството на 
„Общински пазари” моли да му разрешим да проведе търг с явно наддаване 
за отдаване под наем. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, ще 
помоля нейния председател да ни запознае с решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

На 14.12. 2009 г. комисията разгледа докладната записка и с 11 гласа 
„ЗА”, без „против” и „въздържали се” подкрепя предложението за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата за въпроси към вносителя, колеги. Не виждам. 

Преминаваме към разисквания, мнения, предложения по тази докладна 
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записка. Не виждам. Прекратявам разискванията. Преминаваме към 

гласуване. Моля, гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 575 

 

В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 
включено стопанско помещение - павилион № 7, находящо се на пазара 

в ЖК „Орел” гр. Разград. По отношение на същия имот, сключеният 

договор за отдаване под наем е прекратен – по взаимно съгласие и 

помещението е освободено от предишния наемател. 

Пред вид гореизложеното, на основание чл. 33, ал. 1 от Наредба № 

3 на Общински съвет гр. Разград за разрешение за провеждане на търг с 

явно наддаване по реда на чл.34, ал. 1, ал. 2 т. 1 от Наредба № 3 на 

Общински съвет гр. Разград за осъществяване на стопанска дейност на 

Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия и във връзка с писмо № РД-05-102/07.12.2009 г.  

на изп. директор на „Общински пазари – Разград”,  Общински съвет  гр. 

Разград, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

    Р Е Ш И: 

 

1. Дава разрешение на „Общински пазари- Разград” EАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

павилион № 7 с площ 9 кв.м,  находящ се на пазара в ЖК „Орел” гр. 

Разград, включен в баланса на дружеството, за срок от три години, за 

търговски цели; 

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 

проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2 от Наредба № 

3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на стопанска 

дейност на Община Разград чрез търговски дружества с общинско 

участие и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Заповядайте г-н Атанасов. 
 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, предлагам 10 минути почивка. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Обявявам 10 минути почивка, колеги. 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

СТАТИЯ 6 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, продължаваме нашата работа. 
 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 14 за 

определянето и  администрирането на местните такси и цени на услуги 

на  територията на Община Разград. 

  

Г-н Бояджиев, имате думата. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С тази докладна записка се предлагат решения за изменения в някои 

от текстовете или да се добавят нови допълнения в някои от текстовете по 

Наредба №14 на Общинския съвет. Аз няма да я чета цялата, само искам да 
акцентирам за няколко от съществените изменения, защото другото е 
основно административни услуги, административно обслужване. В така 
предложената докладна записка и проекти за решения първо като вносител 

искам да направя няколко предложения за изменение: 
На стр.2 в Чл.21 в ал.1, т.1, която в раздадения ви вариант гласи: 

„постоянна месечна такса в размер на 15 /петнадесет/ лв. и” предлагам 

изменение в текста като вместо 15 /петнадесет/  лв. да си запишете 10 / 

десет/ лева, с допълнение за целодневна детска градина и 5.00 /пет/ лв. 

за детска ясла.  

Във т.2 на ал.1 където е табличния вид и където на практика са 
фиксирани сумите на храноден на втория ред където е „За второ дете в 
същото или друго детско заведение” за гр. Разград от 2.00 лв. да си 

коригирате на 1.80 лв. в „Други населени места” в същата точка от 1.80 лв. 
на 1.60 лв. и в т.3 на третия ред  „ За трето дете в същото или друго детско 

заведение” от 2.00 лв. на 1.80 лв. 
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Това са допълненията, които предлагам като вносител. В останалата 
си част, както казах това са предложения За административно обслужване, 
касаещи услуги предоставяни от Библиотека „ Проф. Б. Пенев”; 

Художествената галерия, услуги предоставяни от Историческия музей и две 
такси за изменение за услуги от Общинска администрация. И тъй като ни 

слушат и граждани в „Преходните и заключителни разпоредби” зачитам: се 
създава нов параграф 5в със следното съдържание: 

„ § 5в. За 2010 година първата вноска за такса за битови отпадъци се 
внася в срок от 1 март до 30 април, като на предплатилите за цялата година 
в този срок се прави отстъпка от 5 на сто.”  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Бояджиев. Колеги, тази докладна записка е 
разгледана в две комисии: първо в ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика, ще помоля г-жа Ангелова да ни запознае с решението на 
комисията. 

 

Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

На 14.12.2009 г. на редовно заседание на ПК по бюджет и финанси 

тази докладна записка беше разгледана. В резултат на обсъжданията тази „ 

постоянна месечна такса” от 15 лв., която беше предложена в първия 
вариант на докладната записка беше прието да се приеме като 10 лв. 
постоянна такса. В този вид с това изменение докладната беше подкрепена 
както следва: Със „ЗА” – 8, „против” – няма и „въздържали се” – 2 

общински съветници.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Докладната записка беше разгледана и в ПК по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации.  

Г-н Димитров, моля да ни запознаете с решението на комисията. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Комисията по законност разгледа докладната записка на заседанието 

си също проведено на 14.12. 2009 г. и при 8 участвали с 8 гласа „ЗА” без 
„против” и „въздържали се” подкрепя проекта за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към г-н Бояджиев. Д-р Карагьозова, 
заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 



 42 

Уважаеми колеги, 

Искам да запитам г-н Бояджиев, в т. 7 се прави следната редакция:  
„учебните заведения- правоприемници на закрити училища- за 

сградите- публична държавна собственост, с  изключение на сградите или 

части от тях, които са предоставени за ползване или под наем.” 

Това касае по принцип освобождаването на такса смет мисля, че беше. 
Искам да попитам: Защо само тези учебни заведения, които са 
правоприемници на закритите училища, а не например всички учебни 

заведения? 

Вторият ми въпрос: Кое наложи „постоянната месечна такса” в размер 

на няколко пъти? -  след като с това покачване се получава, даже и 10 лв. да 
е, с новото предложение 58.40 лв. на месец, което смятам, че е драстично 

към тези условия. 
Значи, въпросът ми е: Кое е наложило покачването на тази постоянна 

такса? 

Следващия ми въпрос е за таблицата, там където е т.74 – „Абонамент 
с читателска карта” – това се отменя съгласно Закона за обществените 
библиотеки – Не смятате ли, че издаването на ламинирана читателска карта 
и Абонамент за читателска карта, което ние въвеждаме в същност е долу 

горе едно и също? 

За точките 78 б и 78 в пише, че цената се определя съгласно 

Методика, а след като сме оставили такива празни полета, това не е ли 

предпоставка, всеки сам да си определя цената? Може ли тука да се 
предоставят някакви цени?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Третият въпрос, който касае Библиотеката, тука е Директорката 
предлагам да и дадем думата и тя ще Ви даде много компетентна 
информация. 

По първия въпрос: точка 7 – Това са на практика частни случаи 

госпожо Карагьозова и конкретно Ви давам нагледен пример защо това 
нещо го предлагаме. Касае се за учебни заведения – правоприемници на 
закрити училища за сградите публична държавна собственост. Конкретният 
казус касае училището в с. Побит камък, което е предоставено в активите на 
ТВУ в гр. Завет, така се казваше, но сега има друга терминология, то е 
предоставено в техните активи. Тази сграда не се ползва, тя само в момента 
се управлява от това ръководство и тъй като тя не кумулира смет по 

простата причина, че не работи поради тази причина е вложен този, с 
изключение ако някакви обособени части или други, които са в 
съдържателната част на тези държавни публични училища, евентуално са 
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отдадени под наем. Тогава тя е дължима. Това е в същност съдържанието на 
т.7. 

По отношение на втория Ви въпрос: Кое наложи от 2.00 лв. на 10.00 

лв.? 

Налага го фактът, че издръжката поначало е изключително на гърба на 
общинския бюджет. Само след една сесия ние ще обсъждаме съвсем 

подробно всички пера по приходна и разходна част на бюджета. Досега 
съществуващия текст беше задължителна такса в размер на 2.00 лв. За 
съжаление публична вече, „ноторно е известно”, както казват юристите, че в 
една голяма част от групите, които се формират в целодневните детски 

градини има деца, които съществуват при регистрацията тогава когато в 
началото на учебната година се прави регистрирането на децата, които са за 
тази детска градина и след това голяма част от тези деца в някои градини 

почти до 30 – 40% през годината не са постоянни. Просто не посещават 
детската градина. И Вие ходите в детска градина и знаете, че там също има 
такова текучество. А разходите – те са си гарантирани и си вървят през 
целогодишния процес. От тази гледна точка на базата на разчетите, които 

сме правили беше нашето предложение, съобразихме се с дискусията, която 

беше проведена в бюджетната комисия и затова предлагаме именно 10.00 

лв. постоянна месечна такса и диференцирана от 5.00 лв. за детските ясли.  

По третия въпрос, аз предлагам, ако разрешите господа съветници, да 
дадем думата на г-жа Кацарова, тя е тука за да ви даде компетентен отговор. 

Те бяха поставени тези въпроси и на комисиите когато се обсъждаха.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, без да го поставям на гласуване: Имате ли нещо против да 
дадем думата на г-жа Кацарова? / Общинските съветници са съгласни/  

Заповядайте госпожо Кацарова.  
 

Г-жа Мирослава Кацарова – Директор на Библиотека „Проф. Боян 

Пенев” 

Уважаеми г-н Председател, 

Госпожи и господа общински съветници, 

Обстоятелствена бях на заседанието на комисията по бюджет и 

финанси за да отговоря на подобни поставени въпроси пред мен. Вероятно 

нямате конкретна информация за това, че на 6 юли тази година влезе в сила 
Закона, първия в България Закон за обществените библиотеки, а 
обществени библиотеки са: Народна библиотека „Св.св. Кирил и Методий” 

в България, Регионалните библиотеки и Читалищните библиотеки. 

Съгласно изискванията нормативни на този Закон диференцира се 
дейността „Библиотечно - информационните услуги”, които предлагат 
Обществените библиотеки на основни и специализирани. Основните 
„Библиотечно - информационните услуги” се предлагат на потребителите в 
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Библиотеките като безплатни, безвъзмездни, а специализираните 
„Библиотечно - информационните услуги” трябва да бъдат възмездни и това 
става с Решение или с акт на Общинските съвети. Не е едно и също 

издаване на ламинирана карта, читателска и абонамент за картите. Затова, 
че основните дейности, които се предлагат при нас като основни дейности 

се счита даването на книги, вземането на книги за ползване в дома или на 
място в читалните на библиотеките и в специализираните отдели. Това е 
абонамент и той се определяше досега с Решение на Общинския съвет, 
съобразно категориите, социалните категории – ученици, пенсионери, 

студенти и работещи. Сега обаче това е безплатна основна услуга на 
библиотеките, затова абонамент с читателски карти, за издавани на 
читателската карта защото ние водим електронен каталог с различни 

модули, единия от които е регистрация на потребителите, които влизат в 
библиотеката и съгласно този каталог, който водим ние сме задължени да 
регистрираме всички посетители в библиотеката със съответни данни за 
което сме подали информация в Комисията за защита на личните данни, 

съобразно съответния Закон. Така, че не са еднозначни тези две неща 
съобразно старото Решение на Общинския съвет и новото Решение, което 

тук е предложено и по наше предложение се внася от Кмета на Общината.  
По другия Ви въпрос затова, че по Методика на библиотеката се 

определя размера на сумата, когато се налага да се направи библиографски 

справки – не може предварително да бъде заложена еднозначна цена на тази 

услуга, защото в зависимост от съдържанието на извършваната 
библиографска справка, в зависимост от периода за който тя се отнася като 

търсене на библиотечни документи, в зависимост от това дали е търсене в 
нашите бази данни във фонда на библиотеката като книжен и електронен 

вариант, електронни бази данни или бази данни на други библиотеки в това 
число чуждестранни ние определяме по съответна Методика, това е 
разписано, не може да става злоупотреба. Вероятно голяма част от вас не са 
ползвали тази услуга на Библиотеката затова се задава и този въпрос. Там се 
определя конкретно за какъв период се готви библиографската справка, 
колко библиотечни документи са вадени за да бъде подготвена тя и 

съответно се калкулира в определена цена. Затова тука са заложени като 

вариант параметри от 5 до 50 лв. и в зависимост от съдържанието и от броя 
на библиографските материали, които се използват за да се направи тази 

библиографска справка, съответно се определя и цената на услугата, която 

ние предлагаме. 
Ако това Ви задоволява Д-р Карагьозова като отговор бих могла и да 

отговоря и на други Ваши въпроси. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Само искам да уточним: Сега абонамент с читателска карта означава, 
че всеки може – това което се отменя нали да има такса, означава, че всеки 
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може да отиде в Библиотеката и да ползва книги, без да заплати таксата. 
Нали така?  

 

Г-жа Мирослава Кацарова – Директор на Библиотека „Проф. Боян 

Пенев” 

Понеже Вие досега не сте идвала в Библиотеката затова не знаете, че 
всички които влизат в Библиотеката ние ги регистрираме в един специален 

електронен модул за посетители, потребители на предлаганите библиотечни 

– информационни услуги. Съобразно това ние издаваме читателска карта. 
Но тази читателска карта ламинирана тя се остойностява с труд, с 
материалите, които ние влагаме. А всичко друго, което може да се ползва в 
Библиотеката като основна дейност е разписано в Закона – три пункта са 
безплатни. Значи: вземане на книгите за дома, ползване на книгите на място 

в Библиотеката и ползване на Интернет. Нашия Интернет е от 4 години и 

сме втората Библиотека в страната, който беше безплатен, но сега Закона 
регламентира разлика в ползването на Интернет услугата. Когато е за 
основни образователни, научни дейности, социални Интернета се ползва 
безплатно. Когато се ползват други бази данни като Апис, Чат и т.н. това 
също трябва да се заплаща и е записано в разчетения вариант за 
предлаганите възмездни  библиотечно – информационни услуги. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Значи в случая нали Вие малко по – подробно ги обяснявате нещата 
обаче аз това, което отсявам означава, че ние ще заобиколим Закона като 

абонамента с читателска карта ще си остане безплатно и ще издадем на 
дечицата ламинирана читателска карта и ще им вземем по 2.00 лв.  

 

Г-жа Мирослава Кацарова – Директор на Библиотека „Проф. Боян 

Пенев” 

Значи, това ще са единствените средства, които Библиотеката в 
същност събира като собствени приходи. И това е за всички Библиотеки, не 
е само за нас. За останалите дори тази цена е много по – висока. И досега в 
Разградската библиотека абонамента с читателски карти смея да го кажа 
пред всички вас беше най-нисък в цялата страна. Нашите цени на 
абонаментите бяха 3.00 лв. за ученици, пенсионери, 4.00 лв. за студенти и 

5.00 лв. за работещи. Няма книга, която вече да се купува за по – малко от 
10.00 лв. и има нали съответната библиографска стойност. 2.00 лв. е много 

малка цена на услугата, която ще предлагаме защото на всички вас е 
известно, че не всички книги и недостатъчно съвестни, добросъвестни са 
всички читатели в Библиотеката. Една голяма част от заетите книги не се 
връщат. Трудно може да бъдат възстановени и стойностно и съдържателно 

със съответен еднозначен библиографски материал и затова поне тези 2.00 
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лв. ще са нещото, което ще ги ангажира поне малко да бъдат отговорни към 

заетите книги защото те не са за един или двама. Те са за поколения напред.  

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Е, да ама като Ви върнат книгите Вие не им връщате двата лева.  
 

Г-жа Мирослава Кацарова – Директор на Библиотека „Проф. Боян 

Пенев” 

Ама, как ще ги върнем. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Заобикаляме Закона госпожо. Може да са два лева, но днес са стотина 
деца.  

 

Г-жа Мирослава Кацарова – Директор на Библиотека „Проф. Боян 

Пенев” 

Не заобикаляме Закона, това е труд който се остойностява в 
издаването на картата и материалите, които се влагат.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добре, благодаря Ви госпожо Кацарова. Г-н Божинел Христов, 
заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Имам няколко въпроса към вносителя, то по – скоро са уточняващи: 

Надявам се, че Общинска администрация си е правила някакви разчети – 

Какви биха били приходите, ако таксата за детските градини и детските 
ясли са постоянна величина? – т.е. да няма тази такса за първо и  второ дете 
за такса на ден. Ако може така накратко. 

Втория ми въпрос е: Какво се има в предвид в т.1.2.4 , ал.3 сте записали, че  
родителите предварително са уведомили писмено директора на детското 

заведение за отсъствието си? 

 Може ли да ми кажете, колко дни преди това трябва да се уведоми 

директора на детското заведение?  

 И последния ми въпрос е във връзка с Чл.57, ал.1, т.152 – „За ползване 
на платформен манипулатор /автовишка/” – Таксата, която е сложена за кой 

ползвател става въпрос?  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев имате думата. 
 

 Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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 По първия въпрос за приходите вижте какво, никой не може да каже 
точно каква е, какъв е размера на приходите по простата причина, че 
присъствието на децата е относителна  величина те могат да бъдат днеска 
пет утре 15, на следващия ден  те могат да могат да бъдат 24 или 25, колкото 

са по списък. И на следващия пак да се появят 5 или 10 а единствено което е 
сигурно  в тоя смисъл е направена и  промяната, за да се получи някакво 

уеднаквяване  във баланса между получен не получен приход, присъствие 
не присъствие. Че досега два лева са нищожна сума и това, мисля че на 
всеки един включително и на комисията като го коментирахме стана ясно, 

че те са наистина смешни пари. Може би 15 бяха прекалено драстична 
крайна мярка  и затова се ориентирахме към варианта 10 лева, защото тези 

10 лева ходиш не ходиш след като си си дал детето в детската градина, след 

като за това дете общината респективно държавата в случая общината е 
поела ангажимента да му осигурява отоплението, да му осигурява 
осветлението и всички други комуникативни разходи поне сме сигурни че 
една част, защото дори с 10 лв. и с този храноден издръжката на детето на 
се покрива от тези средства който се поемат от родителите. Държавата там 

блокира, държавата там блокира и  в тоя смисъл не мога и никой не може да 
ти каже в тоя случай  какво ще бъде точното завишение при всички случаи 

ние ще получаваме една по  ориентирана сума от гледна точка на поемане 
на тези задължителни разходи. А другото за което говориш там е че това е 
храноден там ходиш или не ходиш  ако си на училище си плащаш 

хранодена, ако не си на училище не ходиш. Тук има лица които носят и 

внуци и собствените си деца и знаят, че когато детето заболей родителя има 
ангажимент да се обади да не го требват ако трябва да използвам точния 
термин, защото ако сутринта се обадиш то детето отпада от требване през 
съответния ден, защото ти не можеш да кажеш ако си планувал отпуска и си 

знаеш точно фиксирания период когато детето ще бъде с тебе можеш да го 

кажеш и 20 дена напред но тогава когато то заболей в днескашния получи 

температура през нощта утре сутринта като се обадиш на домакинката или 

на съответната ръководител група или на директорка то автоматически 

отпада от требване така че храноден там е относителна и плаваща величина,  
докато другите средства все пак ще бъдат една гарантирана база, в която ще 
влиза. Понеже малко преди това говорихме за делегираните бюджети този 

въпрос беше един от въпросите който сме коментирали и по отношение на 
делегираните бюджети това е  една от стъпките, която създаваме на 
практика с  това решение на общински съвет от гледна точка на подготовка 
на обективните, материалните фискалните нека да ги кажем условия за 
преминаване към такива делегирани бюджети. Още повече, че една година 
сега ще подскаже какъв ще бъде, каква ще бъде тенденцията как ще се 
реагира от страна на родителското тяло. Защото пак казвам и публична 
тайна е , че в много градини има такива деца, който са плаващи. Те 
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съществуват само за да се доказва числеността на групата, но не ходят 
редовно на учебни и детски занятия.   
 По отношение на 152 външен ползвател аз мисля, че е много ясен. 

Иска твоята фирма агроспектър ти си управител на тая фирма да ползва 
автовишка заявяваш за какъв час, за кой ден плащаш си и я ползваш. 

Пазарни условия, общинско имущество трябва да се печели и от него. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви Г-н Бояджиев. Колеги, други желаещи за въпроси.  

 Г-н Димитров, заповядайте. 
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Аз имам два въпроса. Единия към господин Бояджиев вносителя и 

към Г-жа Кацарова. Ако може първо към Г-жа Кацарова обаче да задам 

въпроса, защото тя каза, че една карта струва според нейните разбирания 
много малко,  което е около 2 лв, но 2 лв. според мен тук не беше дадено 

конкретен отговор толкова ли струва и тъй като „много малък слон е много 

по-голям от една голяма муха” и би трябвало  разчетите за това колко 

струват услугите в общинските звена трябва да отговарят на разходите 
направени за тях. Една ламинирана карта ако за Г-жа Кацарова е много 

евтино то за болшинството хора, който се занимават със по силата на своята 
дейност им се налага да ламинират знаят, че струва жълти стотинки. Така че 
аз искам да ми бъде отговорено на базата на какво да бъде калкулирана 
цената 2 лв. за издаване на ламинирана карта. Това е първия ми въпрос. 
 Вторият ми въпрос е към Г-н Бояджиев дали, така умишлено или 

неволно не се изпълнява Закона за нормативните актове, а по-точно във 
частта му където е чл.28, ал.2, т.3 а би трябвало във мотивите или в доклада 
към  тази докладна записка за промяна на нормативната уредба на 
наредбата да ни бъде  раздадено и да бъдем запознати със финансовите и 

други средства необходими за прилагането на новата уредба, което ако няма 
допълнителни материали раздадени на другите общински съветници освен 

на мен аз поне това нещо никъде не го, не го виждам черно на бяло в 
докладната записка. Също така не виждам очакваните резултати  от 
прилагането, включително финансовите ако има такива. А не виждам и 

анализ за съответствие със правото на Европейския съюз. Ако има някакви 

допълнителни материали много моля да бъда запознат с тях. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-жо Кацарова, заповядайте. Да може и от там да седнете и да 
отговорите 
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 Г-жа Мирослава Кацарова – Директор на Библиотека „ Проф. Боян 

Пенев” 

 Уважаеми Г-н Димитров, така сме направили разчетите и сме по наша 
преценка на библиотеката, че във цената, която предлагаме калкулираме и 

аз казах труд и материали, който се влагат. Сега много е трудно в момента 
да Ви кажа колко стотинки примерно  е разхода за ток, за отопление, за 
електричество което ползваме, за компютърната обработка за материала , 

който се влага. В края на краищата е Ваше право, като общински съветници 

да вземете решение, ако решите въобще да няма плащането на такива, 
плащането на читателските карти, ние ще го направим безплатно. 

Решението е Ваше. 
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

   Тук не става въпрос какво е нашето решение, ние за да вземем 

правилното решение би трябвало да стъпим на една здрава основа, която 

Вие бихте могли само да ни дадете. Колко струва и кажете ни все пак дали 

тези 2 лв. и къде е тази калкулация. Можете да позвъните след 5мин. да 
дойдат тука да ни я дадат, да видим какво струва, кое колко струва в тая 
библиотека. 
 

 Г-жа Мирослава Кацарова - Директор на Библиотека „ Проф. Боян 

Пенев” 

 Няма нужда да позвъня на никого, така сме го направили, така сме го 

преценили това предлагаме вече правото  Вие да го решите. 
 

Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Ама тая преценка на базата на какво, на смукане на пръст ли какво 

там или има някакви разчети. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Кацарова, спокойно. 

 Г-н Димитров, Вие получихте отговор.  

 

Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 По същия начин ти отговарям  и на поставения втория въпрос. Аз не 
виждам нарушение в докладната. Ама не е необходимо да има такава 
справка г-н Димитров ако ти смяташ, че има нужда от такава справка има си 

начини и средства, по които можеш да реагираш. Ако нещо ново смяташ, че 
ти казвам, би трябвало да го знаеш. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви г-н Димитров. Заповядайте. 
 

 Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 А това, че Областният се е изказал, то е въпрос на преценка. След 

малко ще влезе в тази зала. Вие решавате дали е прав и Областния или не е 
прав. Това, че Областният ги пише не означава, че той е прав в неговите 
виждания и разсъждения. 
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

  Ама тука защо намесвате Областния не мога да разбера? 

 

 Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ама защото ти спираш на чл.28 и цитираш чл.28 от последната 
докладна записка. Затова. А не, не. 
 

Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 На предишното заседание Вие ми препоръчахте да лягам и да ставам 

със законите, да ги чета, правилника днес ми.  

 

 Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 То е хубаво да ги четеш, но няма видимо развитие при тебе. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Стоян  Димитров заповядайте. 
 

 Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми г-н председател, настоятелно Ви моля да въдворявате ред в 
залата, когато се нарушават разпоредбите на нашия правилник. В момента 
колегата Иво Димитров по същество прави изказване и Ви моля повече по 

този въпрос да не му давате думата, тъй като той сам се поставя в 
невъзможност да  говори. Това е основанието по чл.57 от нашия Правилник. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други желаещи да вземат, по точно да зададат въпроси 

към вносителя. Не виждам. Преминаваме към предложения, мнения и 

разисквания по докладната записка. Имате думата. Г-жо Карагьозова 
заповядайте. 
 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Бояджиев, Уважаеми колеги, 
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 Аз съм удовлетворена от отговора, който получих от г-н Бояджиев 
относно постоянната месечна такса. За съжаление може да има такива деца 
който се водят фиктивно, нали всички знаем не е проверено. Притесненията 
ми обаче са в тая насока, че като имаме постоянна месечна такса от 10лв. и 

в същото време и едно макар и малко увеличение на хранодена едно дете 
което ходи 21 дни в месеца трябва да заплаща 56лв. и 20 ст. на месец. Това 
са задължителните такси, който се заплащат. В случая притеснението ми 

идва от това, че тези такси ще бъдат плащани от родители, който и сега си 

плащат таксите.  Много добре знаем, че по селата има и такива родители, 

който с години не са си плащали таксите. Един вид постоянната такса се 
явява едновременно с увеличението с таксата за храноден, се явява една 
наказателна такса за родителите, който използват услугите на детските 
градини.  

 Защо правя това изказване – направих си труда да проверя в София 
например с решение на Общинския съвет от 03.12.2009г. таксата за ЦДГ е 
40лв. с постоянна такса и за дните когато детето не е посетило детската 
градина естествено им се приспадат. Във Видин е 44лв. като такса, а за 
селата са приели 17лв. и 60ст. За да не кажете, че избирателно съм си 

избрала градове където е по-ниска таксата ще кажа, че в гр. Търговище 
таксата 18% от минимална работна заплата, а за селата е 14% от 
минималната работна заплата, което се явява някъде около 44лв. а за селата 
28лв. Най – високите такси са в град Русе където постоянната такса е 10лв. 
и таксите за храноден са като нашите и това което е заложено в проекта. По 

този начин ние се явяваме един от градовете където се плащат най-високи 

такси за детски градини. Мисля, че родителите не са виновни, родителите 
на тези деца,който редовно посещават детските градини не са виновни за 
другите, който се водят фиктивно или по някакъв начин в детските градини. 

Личното ми мнение е, че имаме в Общинска администрация отдел 

образование, който трябва да се грижи за тях, за тези фиктивни лица. Това 
не трябва да е за сметка на гражданите, както и например самите директори 

трябва да се погрижат, за да знаят наистина дали ще могат да работят по 

делегирани бюджети. Преди малко изказах мнението си за делегираните 
бюджети и смятам, че никой от сегашните директори на училища няма да 
иска да се върне към стария модел, който за миналата година прилагат 
делегираните бюджети. 

 Моето предложение е така да се направи таксата, че постоянната и 

хранодните да не надвишават 45лв. на ден., на месец. Предложението ми е  
ако постоянната такса остане 10лв. има резон в това предложение, 
постоянната такса да остане висока да намалим хранодните, така че хората 
да не са ощетени от това, че някой не си гледа добре работата. И другото ми 

предложение е тука въвеждате писмено да се уведоми директорът на 
детското заведение. Вие сам казахте, че писмено е малко трудно особено 

когато детето се е разболяло през нощта, и на сутринта майката детето ли 
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ще гледа или ще уведомява директора писмено. Нали ако може да остане 
стария вариант без предварително уведомяване както си беше. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други желаещи ако желаят да вземат отношение. 
 Г-н Стоян Стоянов заповядайте.  
 

 Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ 

 Благодаря Ви г-н председател. Вземам становище и продължавам 

мисълта на д-р Карагьозова. В тая насока групата на ГЕРБ взема принципно 

решение, в което считаме, че в момента когато сме в една икономическа 
криза, най-малкото е недопустимо да искаме увеличението на постоянната 
месечна такса било то и в размер на 10лв. Какво имам в предвид – ако това 
финансово бреме, което родителите носят е единственото в тая 
икономическа криза да кажа добре тези 2лв. увеличени вече пет пъти са 
нищо, но с оглед многото финансови задължения считаме тоя социален 

въпрос да бъде отложен и разгледа във времето средата на следващата 
година и на този етап да бъде твърдо запазена таксата от 2.00 лв., като 

постоянна и месечна такава. Ще го направя предложението и в писмен вид. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви.  Господин Божинел Христов 
 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Благодаря Ви г-н председател. Аз имам две предложения в чл.57, 

ал.1,т.114а нова мярката да се промени от лева в брой в лева на ден.  И 

другото предложение е в чл. 57, ал.1,т.152 да добие следния текст. Аз затова 
зададох въпроса и към г-н Бояджиев. Той каза, че това е за външни лица, но 

тъй като тук въобще не пише че е за външни лица, текста да добие следния 
вид за ползване на платформен манипулатор автовишка от външни на 
Общинска администрация лица и организации и си остават на територията 
на града и извън територията. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други желаещи да вземат отношение.  
Г-н Монев заповядайте. 

 

 Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

 Благодаря г-н председател. Аз имам следното предложение – таксите, 
който са за храноден за трето дете в гр. Разград и в другите населени места 
да запазят същите стойности както са и досега в наредбата а именно 1,60 за 
Разград и 1,40 за др. населени места, а не както са в предложението да бъдат 
1,80 на 1,60. Правя го и в писмен вид а що се отнася до коментара на 
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Д-р Карагьозова за таксите за детски градини, мисля че София не най-

удачния пример за сравнение в настоящия случай. Благодаря. 
 

 Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Само г-н Монев да Ви кажа за Търговище и Видин, Видин е един град 

долу горе  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други. Г-н Цонев можете да. Заповядайте, разбира се Вие не сте 
вносител така, че. 
 

 Г- н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа общински 

съветници, само след броени дни  веднага след нова година може би в края 
на месец януари ще стигнем до приемане на един бюджет. Бюджет, който 

ще касае цялата 2010г., а обсъждането ще започне още в първите дни на 
месец януари. Детските градини. Държавата какво поема като разход само 

работните заплати на работещите. Всички останали разходи свързани с 
издръжката на децата, в това число и храната са за сметка на общината с 
изключение на тези цени, който са свързани с изхранването на децата. Това 
е цената за храноден. Това е свързано с изхранването на децата. Ако ние 
намалим това означава две неща или, че ще намалим порциона на децата 
или, че разликата от този порцион ще трябва да бъде поета от общинския 
бюджет. Намаляването на цената на хранодена е рисково и е свързано с 
изхранването на децата. Затова много добре си помислете защо има 
увеличение. На всички ни е ясно защо е, защото  всички цени  се увеличават 
в това число и на хранителните продукти. Да не говорим за издръжката на 
тези детски заведения. Тя също се увеличава. Не може преди години  два 
лева сега да ги сравняваме с цените на увеличени горива и други, резервни 

части и т.н. Затова не може да няма някакво увеличение на постоянната 
такса. Освен това искам да напомня на всички общински съветници, че в 
приходната част на бюджета няма никъде приходоизточник, който е свързан  

със покриване на социалните дейности на Общината. Няма такъв 
приходоизточник. Припомнете си приходната част на бюджета и какво 

финансираме с нея. Аз не казвам, че за сметка на други дейности не трябва 
Общината да предоставя социални услуги, но те да бъдат поносими за 
другите дейности. Защото в тази община живеят и много други граждани, 

който имат различни интереси и те изискват от нас Общината да изпълнява 
всички вменени със закон услуги на граждани. Затова плащат данъци и 

такси. Те искат да има много други неща затова трябва да балансираме тези 

интереси уважаеми общински съветници. Затова е необходимо да има 
някакво увеличение. Не може без това. Разбирам всички и майки и баби и 

дядовци и т.н. Но преценете това обстоятелство, че само след броени дни 
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ще почнем да дискутираме бюджет и ще се чудим от къде какви средства да 
извадим да финансираме тази или друга дейност. А те са много. Завърших. 

Извинявам се. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Г-н Георгиев заповядайте 
 

Г-н Пейчо Георгиев - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Г-н Цонев малко ме изпревари с изказването си, но моето изказване е 
в тази посока, че предлаганите промени в Наредба №14 наистина, че както 

каза г-н Димитров, Иво Димитров не са обосновани финансово поне. 
Разбира се г-н Цонев с изказването си не направи нищо по-различно. Той 

приказва общи неща. Общи неща разберете  ние трябва да приемем 

промените. Аз мисля, че нямаше въобще да се води спор или спора щеше да 
бъде по-градивен ако наистина имаше числа, числа, който наистина да 
обосновават а не само пожелани да обосновават защо едното число от две 
става на десет, защо числото от 1.5 става на 1.8. Общинска администрация 
има достатъчно информация и би могла да приложи или поне хората който 

подготвят докладната записка ако са можели да го представят на Г-н Кмета, 
на вносителя и той да ни запознае и да ги включи тия числа. Ясно е, че 
рефинансирането на детските градини става по-два начина – единият е чрез 
делегирани от държавата дейности за заплати,  за безопасни условия на труд, 

соц. осигуровки и т.н. и издръжката на детските гради става чрез 
финансиране от общинския бюджет. И в същност тези промени целят да 
повишат да увеличат парите, който се събират за тази издръжка. И просто 

можеше да се каже, че в миналата година, но сега аз не разполагам с точни 

числа. Миналата година ако не ме лъже паметта беше 1 050 000 лв. за 
издръжката на детските градини ако не       там някъде мисля, че беше, но да 
не работим с 50 000лв.. Значи беше около милион. По мои пресмятания 
промените, който предлага г-н Бояджиев ще доведат до едни допълнителни 

приходи към детските градини. Значи тук става дума, говоря за първите 
промени, който се предлагат около 400 000 лв. допълнително ще влезе в 
бюджета, което ме  навежда на мисълта, че миналата година ако на 
миналата издръжката на едно дата струваше на бюджета ни  с парите, който 

бяха заложени в него струваше около 500 лв. с тези допълнителни приходи, 

които се целят да се постигнат парите събраните пари приходите биха 
позволили издръжката за детските градини за едно дете да достигне до 

около 700лв. Пак казвам тука много грубо. Грубо закръглям това би ни 

доближило до стандартите нормални за, или поне средните, даже струва ми 

се над средните стандарт за издръжка за едно дете в детските градини за 
България. И ако това беше направено нали няма, нямаше сега да спорим 
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защо се прави от два на десет, от два на 25. Казвайки всичко това аз 
всъщност съм за промяната, която се предлага, но не съм за, по начина по 

който се предлага. Тука ще отворя една скоба, така, нали, много докладни 

записки ми се предлагат точно по този начин без никаква обосновка. 
Предлага се решение примерно да бъде закрито общинско предприятие, 
жилища и сгради, ама защо, как то в тежест ли е, работи ли добре? Това ми 

идва на ума като казвам в момента. Не една и две са докладните записки, в 
който обосновката е в дефицит, не достатъчна, да не казвам, че липсва. В 

случая аз пак казвам промените биха помогнали и хващайки се за думата , 
приембюла за делегираните бюджети, то във това наистина в общинския 
съвет ги приеме тези промени струва ми се, че тия опасения, че парите няма 
да стигнат за детските градини, вече са нали неоснователни. Тия твърдения 
са неоснователни. Според мен има достатъчно пари директорките на 
детските градини спокойно да управляват парите за съответното детско 

заведение и това, че ще има закрити детски градини опасенията се не 
поради липса на пари, а поради липса на деца най- вероятно. Но най-

вероятно поради липса на деца. Принципа тука въобще в образованието 

парите да следват детето като има дете ще има и. Та с това приключвам, 

мисля че беше ясна забележката ми. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Георгиев. Други желаещи. Заповядайте г-н Милев 
 

 Г-н Миле Милев- ПП „БСП 

 Благодаря Ви г-н председателю. Прав е г-н Георгиев, че ще се увеличи 

приходната част. Той посочи и число, но аз разбирам така философията на 
докладната записка, която се предлага г-н Георгиев, и очаквам Вие когато 

обсъждаме бюджета и разпределяме средствата, който ще дойдат 
допълнително да предложите такива мерки , че да повишим качеството на 
отглеждането на децата. В такъв смисъл аз разбирам не да тъпчем на едно 

место, защото съгласете, че цялата издръжка без фонд работна заплата се 
поема от общината а фонда работна заплата от държавата. Ето защо с тези 

пари ние трябва да направим така, че да повишим качеството на отглеждане 
на децата. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. Да имате думата г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Прав сте г-н Милев, съгласен съм 100% с Вас, но искам да Ви 

репликирам в това отношение, че, не знам как гласувахте за системата за 
делегираните бюджети, но искам да го кажа, че го пропуснах май. Тази 
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система една изключително ефективна антикризисна мярка както по 

отношение на финансите така и по отношение качеството на работата, която 

ще предоставят, качеството на продукта който ще предоставят в съответния 
там педагогически колектив в детската градина. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други желаещи? Заповядайте г-н Бояджиев. 
 

 Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ако няма други желаещи просто като финал на дискусията. 
 Всеки един е прав във всяко едно отношение, защото от каквато 

гледна точка да се гледа. Вярно е, че сега съществуващите нормативи 

създаваха изключително големи трудности. Вярно е ,че ще дойдат 
допълнително средства ако евентуално се гласуват тези изменения, който се 
предлага с наредба 14. Анализ. Да мъчили сме се да го направим. Цялостен 

как да го направим Г-н Георгиев като ние самия бюджет го правим на 
базата на прогнозни данни на изпълнение на бюджет 2009. Такова чудо до 

сега не е имало. Тука има бюджетари, който са с много по- голям опит. Ние 
работим в момента на прогнозата. Какво ще бъде и каква ще бъде в момента 
рекапитулацията към 31 декември. От друга гледна точка аз го казах и 

преди това като отговорих. Аз мисля, че тази година и при тези условия ще 
бъде генералната репетиция за делегираните бюджети. Мисля, че няма тука 
между вас в общинския бюджет и в общинската администрация няма хора, 
който сме против делегираните бюджети, но ние искаме наистина като се 
стартира нещата да бъдат ясни, правилата да бъдат ясни. Директорите да 
бъдат наясно с какво разполагат, какво могат да управляват, какъв ресурс 
ще управляват и какво ще заделят от това което им идва от прихода през 
годината, за да се решават и проблемите в детските градини. Защото докато 

в училищата като твоето, каквото ти ръководиш за две години видя какво се 
промени на старта и за две години вече път, който остана зад гърбовете ви 

като мениджъри в училищата. Не е без значение и детските градини как ще 
стартират. Аз не приемам образите, че този бил настроен от общинска 
администрация директорките да не приемат делегираните бюджети. Какъв 
директор е той тогава, ако той няма позиция в момента. Той преди две, аз 
когато дойдох преди четири години г-н Георгиев, г-жа Ангелова тогава 
беше шеф на нашия екип аз предложих на училищата да тръгнат да 
преминат на  и тогава писмена декларация ми се представи ,че не желаят. 
Ами като, ние не ги назначаваме /отговаря на г-н Димитров/ .Тези който са 
назначени в училищата не са назначавани с моя заповед г-н Димитров. Ами 

те бяха против.   
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги моля Ви, г-н Димитров. 
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 Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ами трябваше закона да ги поеме и да си дойдат на местото нещата 
 Сега закачки от тоя род можем 99 да си ги правим пак от гледна точка 
на популизма г-н Димитров, но аз мисля че това не решава проблема. И 

независимо от проблема, който поемаме аз мисля, че това е добрата крачка 
относно отрегулиране на механизма за делегираните бюджети  в детските 
градини. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Да заповядайте г-н  Георгиев 
 

 Г-н Пейчо Георгиев- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Г-н Бояджиев същите тия, които тогава са се разписали подписка, че 
не искат да въвеждат системата сега и да ги карате няма да искат да се 
върнат обратно вече. Нали случая просто се повтаря с директорките на 
детските градини. Аз там на оная среща ги попитах, абе да не би да има 
подписка и те гузно млъкнаха. Сигурно има някаква подписка. Не е толкова 
важно. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви г-н Георгиев. Г-н Димитров 
 

 Г-н Иво  Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Уважаеми г-н Добрев към Вас. Да процедура г-н Ненчев. С огромна 
молба към нашия председател , който се нагърбил, нагърбил с тежката и 

отговорна задача да спазва правилника, който всички ние сме приели. Нека 
така, или на една голяма табела пред себе си така спазвайте моля Ви г-н 

Добрев чл.61 ,който гласи Кмета на общината , заместниците му и 

кметовете на кметства могат да вземат думата всеки път когато я поискат 
запетайка, но само един от тях и само веднъж по разглеждания въпрос. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Именно. 

 

 Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 А изказа се господин Цонев в качеството си на заместник кмет и г-н 

Бояджиев на кмет. 
 

 Г-н Бояджиев- Кмет на Община Разград 
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 Г-н Димитров аз съм вносител. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Той е вносител. 

 

 Г-н Бояджиев- Кмет на Община Разград 

 Вземи научи най после този правилник и го научи наизуст. Тука вече 
пришки ни излязоха по устата да ти обясняваме. Аз съм вносител и като 

вносител винаги мога да взема отношение и ти правя реплика. Изясни си 

тоя въпрос. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, моля Ви, прекратявам. Преминаваме по процедура по 

гласуване. 
 Първото постъпило предложение е от г-н Ст. Стоянов, относно 

изменение на току- що разгледана наредба и по- точно в частта си по т.1. 

т2.т 1 да отпадне и  постоянната месечна такса да остане 2.00 лв. както 

досега в Чл.21, ал.1,т.1. И следващото което лично аз не можах да му 

разбера смисъла - съответно последващите точки 1.2.2 , 1.2.3 и 1.2.4 

променят. Но кое променят. 
 

 Г-н Стоян Стоянов- ПП „ГЕРБ” 

 Се променят съобразно направеното предложение ако се приеме да 
отпадне предложението т.1.2.1 последващите точки 1.2.2. ще бъдат 
променени  1.2.2. ще стане 1.2.1. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Променят своята номерация.   
 

 Г-н Стоян Стоянов - ПП „ГЕРБ” 

 Съответно се променят. Затова така съм го направил. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Чухте текста колеги. Гласувайте. 
 

 С 11 гласа „За”, „против”- няма, „въздържали се” – 19, това 

предложение за промяна на докладната записка не се приема. 

 

 Преминавам към следващо постъпило предложение това е от колегата 
Христов:  
чл.57, ал.1,т.114а/нов/ - мярката да се промени от лв/бр. в лв/ден 
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Чл.57,ал.1, т.152 да добие следния текст „За ползване на платформен 

манипулатор /автовишка/ от външни на общинската администрация лица и 

организации” 

Моля гласувайте, да прави сте извинявайте предлагам на гласуване 
първото решение по 114а/нов/,чл.57/нов/  
 

 С  10 гласа  „ЗА” , „против” – няма, „въздържали се” – 13. 

Предложението не се приема.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Следващия чл.57ал.1т.152. Моля, гласувайте 
 

 С 18 гласа „ЗА”, „против” - няма,  „въздържали се ”- 12 се приема 

предложението на г-н Христов за промяна, по точно за допълнение в 

текста по чл.57, ал.1 ,т.152.  

 

 Следващо постъпило предложение  е от общинския съветник  Калоян 

Монев, което касае в чл.21 ал.1,т.2, за трето дете в Разград съответно да 
бъде 1,60 хранодена, а в други населени места ще бъде 1,40. да го подложим 

на гласуване. Първо предлагам да гласуваме за трето дете в Разград. Моля 
гласувайте.  
Не другото е лев и 40. Гласуваме 1,60 за Разград 1,40 за други населени 

места. 
 

 С 28 гласа ”ЗА”, „против”- няма, „въздържали се” – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

 Преминаваме към следващо предложение на д-р Карагьозова, което 

касае чл.21, ал.3. Предложението е да остане в сегашния си вид, зачитам го. 

При отсъствие на децата без предварително уведомяване от родителите 

на директора на детското заведение, таксата се заплаща в пълен размер. 

Моля гласувайте. 
 

 Със 17 гласа, „ЗА”, „против”- няма, „въздържали се” – 8. 

Предложението на г –жа Карагьозова се приема. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги подлагам на гласуване цялата докладна записка със 
направените промени. Моля гласувайте. 
 

Общински съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 
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№ 576 

 

С Решение № 544.1 от 17.02.2003 г. по Протокол № 38 на 

Общински съвет  Разград е приета Наредба № 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Разград. Тази наредба определя размера на местните такси 

и цени на услуги за физически и юридически лица, които постъпват в 

бюджета на Община Разград, както и реда и срока за тяхното събиране. 

 Настъпилите промени в нормативната база доведоха до отпадане 
на някои предлагани услуги. Със  Закон  за изменение  и  допълнение  

на Закона  за местните  данъци и такси /ЗИДЗМДТ/ са отменени 

текстовете, които определят като местни такси, които се събират от 

общините, таксите за добив от кариерни материали, както и таксите, 

които се събират за издаване на разрешения за търговия с тютюневи 

изделия. 

 Възможността за въвеждане на делегирани бюджети в сферата на 

културата доведе до търсене на нови възможности за събиране на 

собствени бюджетни средства от културните институти. 

 Всичко това налага Общинският съвет да извърши корекции на 

Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград и да приведе същата 

в съответствие с нормативната база. 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 2 

от Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет 

страницата на Община Разград на 11.12.2009 г. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административно процесуалния кодекс /АПК/,  чл.37, ал.3 от Закона за 

нормативните актове /ЗНА/, Указ № 883 за прилагане на ЗНА, § 95  от 

Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 

допълнение на Закона за акцизите и данъчните складове, § 94  от 

Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 

допълнение на Закона за подземните богатства, чл.51, ал.2 от Закона за 

обществените библиотеки,  чл.8, ал. 1 и ал. 6 от ЗМДТ и чл. 8 и чл.11 от 

Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград, Общински съвет - 

Разград, с 23 гласа „ЗА”, „против”-3 ,”въздържали се”- 5, 

 

РЕШИ: 

 

 1. Приема изменение и допълнение на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград, както следва: 

1.1. В чл. 18в. се правят следните изменения: 
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1.1.1. т.1  придобива следната редакция: 

  „1. общината – за имотите – публична и частна общинска 

собственост, с изключение на имоти или части от тях, които са 

предоставени за ползване или под наем.”    

           1.1.2. създава нова т.7 със следната редакция: 

           „7. учебните заведения- правоприемници на закрити училища- за 

сградите- публична държавна собственост, с  изключение на сградите 
или части от тях, които са предоставени за ползване или под наем.” 

 1.2. В чл. 21 се правят следните изменения и допълнения: 

 1.2.1. В ал. 1, т. 1 придобива следната редакция: 

 „1. постоянна месечна такса в размер на 10 /десет/ лв. за ЦДГ, 5.00 

/пет/ лв.  за детска ясла и” 

 1.2.2. В ал. 1, т. 2  придобива следната редакция: 

           „2. Такси на ден, както следва: 

 

№ 

  

Гр. Разград 

 

Други 

населени места 

1. За първо дете 2.20 лв 2.00 лв 

2. За второ дете в същото 

или друго детско 

заведение 

 

1.80 лв 

 

1.60 лв 

3. За трето дете в същото 

или друго детско 

заведение 

 

1.60 лв 

 

1.40 лв 

Забележка: За полудневни детски 

градини с осигурена 

храна, таксата на ден е 

50%. 

  

  

1.2.3. В ал. 2 се създава нова т. 3 със следното съдържание: 

 „3. Децата в подготвителните групи за първи клас към детските 
градини.” 

 1.2.4. Ал. 3 придобива следната редакция: 

 „/3/ При отсъствие на децата таксата по ал. 1, т. 2 не се заплаща за 

не присъствените дни, при условие, че родителите предварително са 

уведомили  директора на детското заведение.” 

1.3. Раздел VІ Такси за добив на кариерни материали с текстове от 

чл. 35 до чл. 39 включително, се отменя. 

1.4. Чл. 48 се отменя.  

1.5. Чл. 49 се отменя.  

1.6. В чл.57, ал.1 се правят следните изменения и допълнения:  
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№ 
Основание 

Мярка Размер Проект 

1 2 3 4 5 

ІІ. За административно обслужване    

 Библиотека „Проф.Б.Пенев”    

73 

 

Справочно-библиографски и 

информационни услуги /устни и 

писмени/ 

• извършвани от информационния 

ресурс на библиотеката 

• извършвани в Интернет 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според вида, обема и съдържанието на 

справката 

 

 

 

лв. 

лв. 

 

 

 

1.00 – 10,00 

1.00 – 20.00 

Отменя се 

 

73 а 

/нов/ 

Предоставяне на писмена 

библиографска информация от 

различни информационни ресурси 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според обема и съдържанието на 

справката, броя и годината на 

издирените документи 

лв.  5,00-50,00 

73 б 

/нов/ 

Предоставяне на ретроспективни 

библиографски издирвания 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според обема и съдържанието на 

справката, броя и годината на 

издирените документи 

лв.  5,00-50,00 

73 в 

/нов/ 

Доставка на библиотечни документи от 

страната и чужбина 

лв./бр.  2,00  + 

пощенските 

разходи за 

доставката 

73 г 

/нов/ 

Достъп до външни мрежови ресурси и 

бази данни 

• достъп до 30 минути 

• достъп до 1 час 

лв.   

 

1,00 

2,00 

лв./бр.  

 3.00 

74 Абонамент с читателска карта:  

• годишен: 

          - ученици, пенсионери, безработни,   4.00 

Отменя се 
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          - студенти         

          - работещи  

 5.00 

• месечен   2.00 

• 6 /шест/ месечен  

 

 50 % от 

стойността 

на 

годишната 

карта 

Забележка: Освобождават се от 

заплащане на цените лица с намалена 

работоспособност над 70 %, ветерани 

от войните, деца-сираци, деца от 

многодетни семейства, ученици-

близнаци 

  

74 а 

/нов/ 

Издаване на ламинирана читателска 

карта 

• за календарната година 
• преиздаване на загубена 

читателска карта 

Забележка: Освобождават се от 

заплащане на цените лица с намалена 

работоспособност над 75 %, ветерани 

от войните, деца-сираци, ученици-

близнаци 

лв./бр.   

2,00 

 

1,50 

75 Еднократно ползване на читалня лв./ден 1,00 Отменя се  

76 Преиздаване на читателска карта лв./бр. 0,50 Отменя се  

78 Репродуциране на библиотечни 

документи  
• ксерокопие 

• електронно 

• сканиране на страница А4 

лв./за 1 

страниц
а 

 

 

0,10 

0,20 

0.50 

Отменя се  

 

78 а 

/нов/ Снимане с дигитален фотоапарат на 

библиотечен документ: 

• с лична техника 

• с техника на библиотеката 

лв./за 1 

страниц
а 

 

  

 

0,20 

0,50 

78 б 

/нов/ Прехвърляне на информация от/на CD, 

флашпамет, дискети, фотоапарати 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според вида и обема на библиотечно-
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информационните ресурси 

78 в 

/нов/ Аудио и видеозаписи от ресурсите на 

отдел”Изкуство” 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според вида и обема на библиотечно-

информационните ресурси 

   

 Художествена галерия     

107 

в 

Издаване на сертификат за пренос на 

произведение на изкуството през 
граница 

 

лв./бр. 

произве
-дение 

3.00  10,00  

107 г 

/нов/ 

Продажба на каталог от пленер лв./бр.  5,00  

 Исторически музей    

114 Предоставяне базата в с.Побит камък за 

тържества и мероприятия     

лв./ден 40,00 Отменя се 

114 

а 

/нов/ 

 

Организиране на тържества и чествания 

в обектите на Регионален исторически 

музей - Разград 

лв./бр.  80,00 

   115 

а 

Снимки в експозиция с рекламна цел: 

• с видеокамера. лв./бр. 5.00 Променя се 
мярката на 

лв./минута 

135 Годишник на музеите в Северна 

България 

лв./бр. 2,00 Отменя се  

144 

в 

/нов/ 

Никола Икономов и духовно-

просветният живот в Разград през ХІХ 

в. – книга 

 

 

 

лв./бр.  12,00 

 Общинска администрация    

152 

 

За ползване на платформен 

манипулатор /автовишка/, от външни на 

общинската 

 администрация лица и организации 

• на територията на града 

• извън територията на града 

 

 

 

 

лв./час 

лв./час 

 

 

 

 

35.00 

35.00 + 

транспорт
ни разходи 

 

 

 

 

46,00 

46.00 + 

транспортн
и разходи 
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1.7. В Преходните и заключителни разпоредби се създава нов 

параграф 5в със следното съдържание: 

„ § 5в. За 2010 година първата вноска за такса за битови отпадъци се 

внася в срок от 1 март до 30 април, като на предплатилите за цялата 

година в този срок се прави отстъпка от 5 на сто.”  

2.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 3.Настоящото решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ 7 

 

 Докладна записка от Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Относно: Изменения и допълнения на Наредба № 18 на Общински 

съвет Разград за определяне размера на местните данъци на 

територията Община Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев имате думата. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград  

 Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа общински 

съветници, поддържам докладната записка така както я имате на вашето 

внимание, само че проекта за решение искам да зачета: 
1. Приема  изменения и допълнения в  Наредба № 18 на Общински 

съвет Разград за  определяне  размера  на местните  данъци  на територията  
на Община  Разград,  както  следва: 
 1.1. В чл.1 се създава нова  т.4а със следната редакция: 
  „ т.4а. Данък за придобиване на недвижими имоти и ограничени 

вещни права върху тях по давност.” 

 1.2. В чл.6 се заличава обозначението като алинея (1)  и текстът 
придобива следната редакция: 
  „Чл.6 Данъкът  върху  недвижимите имоти  се определя  в размер на 
2,0  на хиляда  върху  данъчната оценка  на недвижимия  имот.” 

 1.3. Чл.13, ал. 2  придобива следната редакция: 
  „(2) При възмездно придобиване  на имущество  и при придобиване 
на недвижими имоти и ограничени вещни права върху тях по давност, 
данъкът  е в размер 2,4 на сто  върху  оценката  на  придобитото  

имущество,  а при  замяна – върху  оценката  на  имуществото с по-висока  
стойност, определена съгласно ЗМДТ.” 
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 1.4. Създава се нова Заключителна разпоредба със следното 

съдържание: 
              

   ЗАКЛЮЧИТЕЛНА РАЗПОРЕДБА 

             §.6. За 2010 г. първата вноска на данък върху недвижимите имоти се 
внася  в срок от 01.03. до 30.04.2010 г. На предплатилите пълния размер на 
данъка  в този срок се прави 5 процента отстъпка.” 

 И тъй като това касае промяната във ставката за изчисляване на данък 

върху недвижимите имоти, аз искам да ви зачета данни за съпоставимост 
между това което е било към 2009 и това което се предлага със 
увеличението на данъчната ставка с 2 на1000 за 2010. Един апартамент в 
ЖК ”Орел”, ,панелен, N4 са конструкциите, 63кв.м.  разгърната площ. При 

данъчна оценка 11 689, което е масовата оценка за този тип. Данък 
недвижими имоти за 2009г е бил 8лв.и 76ст.или данъка за  2010 за 
недвижимите имоти ще бъде 11лв. и 68ст. или в повече с 2лв. и 92ст. Такса 
битови отпадъци на практика не се променя никъде, тъй като няма промяна 
в промилите за 2010г. 
 Второ апартамент в централната градска част пак панелен, технология 
N4, пак разгърната площ. Данъчна оценка 45 170, данъкът върху 

недвижимия имот за 2009 г. е бил 33лв.и 88ст. със увеличението за 2010г. 
ще бъде 45 лв. и 17ст. или 11лв. и 29 ст. 
Трето апартамент в централна градска част монолитен, N5, 85кв.м. 

разгърната площ, при данъчна оценка 47 740лв., данъка за недвижимия 
имот е бил 35лв. и 80ст., при увеличението за 2010г - 44лв.74ст.или плюс 
8.94 

 Четвърто полумасивна къща в гр. Разград с дворно място от близо 

300кв.м., първа зона. Данъчна оценка от 29 590 лв.. Данък недвижим имот 
от 22,19 лв. за 2009 г. на 29,59 лв. за 2010г. или увеличение със 7лв.и 40 ст. 
при запазени такси за битови отпадъци. Това са четирите варианта , които и 

миналата година както знаете ние коментирахме при приемането на 
данъчните ставки. Разликите са между 2. 92 лв. за панелка, минимално от 63 

кв.м., това са стая, хол и кухня известните жилища до разлика от 11 лв. и 29 

ст. за апартамент в централна градска част 108 кв.м. разгърната площ. 

Другите са на 8. 90 лв., и на 7 и 40 лв.. 
 Реално какво ще дойде в общинският бюджет от данъка. Това което го 

имаме като разчет на базата на събираемостта, която имаме за 2009г. това са 
около 120 000 лв. допълнителен приход в приходната част на бюджета. Това 
е. 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да. Да г-н Димитров 
 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП 

 Благодаря Ви Г-н Председател. 
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  Уважаеми колеги, 

Като съжалявам, че по - рано не поставих този въпрос  искам да се 
върнем за предишното гласуване и начина по който бе проведено то. 

Съгласно чл.21, т.7 общинския съвет определи размера на местните такси. 

Със гласуването и решението по  Наредба 14 ние се произнесохме именно 

по такъв въпрос. Чл. 27 от ЗМСМА определя, че решението на Общинския 
съвет по чл.21 ал.1 т.7 наред с другите се гласуват с поименно гласуване, 
което се отразява в протокола на заседанието. Съжалявам, че е допуснато 

такова опрощение , но за да е валидно нашето решение и да не подлежи на 
оспорване правя формално предложение за възобновяване на процедурата 
по произнасяне на Общинския съвет по докладната записка за местните 
такси по Наредба 14 и повтаряне на гласуването, като то бъде направено 

поименно в съответствие с посочените разпоредби. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Кой член прочетохте г-н Димитров? 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

 Първия - основанието е Чл. 21, т.7, който гласи, че Общинския съвет 
определя размера на местните такси и чл.27,ал.5, че в решенията на 
Общинския съвет по чл.21, ал.1 точки, изброяват много точки. 

 

СТАТИЯ 6 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

 Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 14 за 

определянето и  администрирането на местните такси и цени на услуги 

на  територията на Община Разград 

 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Правим прегласуване или по точно правим поименното гласуване. 
Колеги преминаваме към процедура по поименно гласуване, касаещо 

Наредба  №14. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева  +  

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров    

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков  +  

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов    

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова  +  

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова   + 

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общински съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 576 

 

С Решение № 544.1 от 17.02.2003 г. по Протокол № 38 на 

Общински съвет  Разград е приета Наредба № 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Разград. Тази наредба определя размера на местните такси 

и цени на услуги за физически и юридически лица, които постъпват в 

бюджета на Община Разград, както и реда и срока за тяхното събиране. 

 Настъпилите промени в нормативната база доведоха до отпадане 
на някои предлагани услуги. Със  Закон  за изменение  и  допълнение  
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на Закона  за местните  данъци и такси /ЗИДЗМДТ/ са отменени 

текстовете, които определят като местни такси, които се събират от 

общините, таксите за добив от кариерни материали, както и таксите, 

които се събират за издаване на разрешения за търговия с тютюневи 

изделия. 

 Възможността за въвеждане на делегирани бюджети в сферата на 

културата доведе до търсене на нови възможности за събиране на 

собствени бюджетни средства от културните институти. 

 Всичко това налага Общинският съвет да извърши корекции на 

Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград и да приведе същата 

в съответствие с нормативната база. 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 2 

от Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет 

страницата на Община Разград на 11.12.2009 г. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административно процесуалния кодекс /АПК/,  чл.37, ал.3 от Закона за 

нормативните актове /ЗНА/, Указ № 883 за прилагане на ЗНА, § 95  от 

Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 

допълнение на Закона за акцизите и данъчните складове, § 94  от 

Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 

допълнение на Закона за подземните богатства, чл.51, ал.2 от Закона за 

обществените библиотеки,  чл.8, ал. 1 и ал. 6 от ЗМДТ и чл. 8 и чл.11 от 

Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград, Общински съвет - 

Разград, след поименно гласуване с 23 гласа „ЗА”, „против”-

4 ,”въздържали се”- 3, 

РЕШИ: 
 

 1. Приема изменение и допълнение на Наредба № 14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград, както следва: 

 

1.1. В чл. 18в. се правят следните изменения: 

1.1.1. т.1  придобива следната редакция: 

  „1. общината – за имотите – публична и частна общинска 

собственост, с изключение на имоти или части от тях, които са 

предоставени за ползване или под наем.”    

           1.1.2. създава нова т.7 със следната редакция: 

           „7. учебните заведения- правоприемници на закрити училища- за 

сградите- публична държавна собственост, с  изключение на сградите 
или части от тях, които са предоставени за ползване или под наем.” 

 1.2. В чл. 21 се правят следните изменения и допълнения: 
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 1.2.1. В ал. 1, т. 1 придобива следната редакция: 

 „1. постоянна месечна такса в размер на 10 /десет/ лв. за ЦДГ, 5.00 

/пет/ лв. за детска ясла и” 

 1.2.2. В ал. 1, т. 2  придобива следната редакция: 

           „2. Такси на ден, както следва: 

 

№ 

  

Гр. Разград 

 

Други 

населени места 

1. За първо дете 2.20 лв 2.00 лв 

2. За второ дете в същото 

или друго детско 

заведение 

 

1.80 лв 

 

1.60 лв 

3. За трето дете в същото 

или друго детско 

заведение 

 

1.60 лв 

 

1.40 лв 

Забележка: За полудневни детски 

градини с осигурена 

храна, таксата на ден е 

50%. 

  

  

1.2.3. В ал. 2 се създава нова т. 3 със следното съдържание: 

 „3. Децата в подготвителните групи за първи клас към детските 
градини.” 

 1.2.4. Ал. 3 придобива следната редакция: 

 „/3/ При отсъствие на децата таксата по ал. 1, т. 2 не се заплаща за 

не присъствените дни, при условие, че родителите предварително са 

уведомили  директора на детското заведение.” 

1.3. Раздел VІ Такси за добив на кариерни материали с текстове от 

чл. 35 до чл. 39 включително, се отменя. 

1.4. Чл. 48 се отменя.  

1.5. Чл. 49 се отменя.  

1.6. В чл.57, ал.1 се правят следните изменения и допълнения:  

 

№ 
Основание 

Мярка Размер Проект 

1 2 3 4 5 

ІІ. За административно обслужване    

 Библиотека „Проф.Б.Пенев”    

73 

 

Справочно-библиографски и 

информационни услуги /устни и 

писмени/ 

• извършвани от информационния 

ресурс на библиотеката 

 

 

 

лв. 

лв. 

 

 

 

1.00 – 10,00 

1.00 – 20.00 

Отменя се 
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• извършвани в Интернет 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според вида, обема и съдържанието на 

справката 

73 а 

/нов/ 

Предоставяне на писмена 

библиографска информация от 

различни информационни ресурси 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според обема и съдържанието на 

справката, броя и годината на 

издирените документи 

лв.  5,00-50,00 

73 б 

/нов/ 

Предоставяне на ретроспективни 

библиографски издирвания 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според обема и съдържанието на 

справката, броя и годината на 

издирените документи 

лв.  5,00-50,00 

73 в 

/нов/ 

Доставка на библиотечни документи от 

страната и чужбина 

лв./бр.  2,00  + 

пощенските 

разходи за 

доставката 

73 г 

/нов/ 

Достъп до външни мрежови ресурси и 

бази данни 

• достъп до 30 минути 

• достъп до 1 час 

лв.   

 

1,00 

2,00 

лв./бр.  

 3.00 

 4.00 

Абонамент с читателска карта:  

• годишен: 

          - ученици, пенсионери, безработни,  

          - студенти         

          - работещи  
 5.00 

• месечен   2.00 

74 

• 6 /шест/ месечен  

 

 50 % от 

стойността 

на 

годишната 

карта 

Отменя се 
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Забележка: Освобождават се от 

заплащане на цените лица с намалена 

работоспособност над 70 %, ветерани 

от войните, деца-сираци, деца от 

многодетни семейства, ученици-

близнаци 

  

74 а 

/нов/ 

Издаване на ламинирана читателска 

карта 

• за календарната година 
• преиздаване на загубена 

читателска карта 

Забележка: Освобождават се от 

заплащане на цените лица с намалена 

работоспособност над 75 %, ветерани 

от войните, деца-сираци, ученици-

близнаци 

лв./бр.   

2,00 

 

1,50 

75 Еднократно ползване на читалня лв./ден 1,00 Отменя се  

76 Преиздаване на читателска карта лв./бр. 0,50 Отменя се  

78 Репродуциране на библиотечни 

документи  
• ксерокопие 

• електронно 

• сканиране на страница А4 

лв./за 1 

страниц
а 

 

 

0,10 

0,20 

0.50 

Отменя се  

 

78 а 

/нов/ Снимане с дигитален фотоапарат на 

библиотечен документ: 

• с лична техника 

• с техника на библиотеката 

лв./за 1 

страниц
а 

 

  

 

0,20 

0,50 

78 б 

/нов/ Прехвърляне на информация от/на CD, 

флашпамет, дискети, фотоапарати 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според вида и обема на библиотечно-

информационните ресурси 

   

78 в 

/нов/ Аудио и видеозаписи от ресурсите на 

отдел”Изкуство” 

Забележка: Конкретната цена се 
определя по Методика на библиотеката 

според вида и обема на библиотечно-

информационните ресурси 
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 Художествена галерия     

107 

в 

Издаване на сертификат за пренос на 

произведение на изкуството през 
граница 

 

лв./бр. 

произве
-дение 

3.00  10,00  

107 г 

/нов/ 

Продажба на каталог от пленер лв./бр.  5,00  

 Исторически музей    

114 Предоставяне базата в с.Побит камък за 

тържества и мероприятия     

лв./ден 40,00 Отменя се 

114 

а 

/нов/ 

 

Организиране на тържества и чествания 

в обектите на Регионален исторически 

музей - Разград 

лв./бр.  80,00 

   115 

а 

Снимки в експозиция с рекламна цел: 

• с видеокамера. лв./бр. 5.00 Променя се 
мярката на 

лв./минута 

135 Годишник на музеите в Северна 

България 

лв./бр. 2,00 Отменя се  

144 

в 

/нов/ 

Никола Икономов и духовно-

просветният живот в Разград през ХІХ 

в. – книга 

 

 

 

лв./бр.  12,00 

 Общинска администрация    

152 

 

За ползване на платформен 

манипулатор /автовишка/, от външни на 

общинската 

 администрация лица и организации 

• на територията на града 

• извън територията на града 

 

 

 

 

лв./час 

лв./час 

 

 

 

 

35.00 

35.00 + 

транспорт
ни разходи 

 

 

 

 

46,00 

46.00 + 

транспортн
и разходи 

 

1.7. В Преходните и заключителни разпоредби се създава нов 

параграф 5в със следното съдържание: 

„ § 5в. За 2010 година първата вноска за такса за битови отпадъци се 
внася в срок от 1 март до 30 април, като на предплатилите за цялата 

година в този срок се прави отстъпка от 5 на сто.”  
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2.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 3.Настоящото решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ 7 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, продължаваме своята работа по Наредба №18. Имате думата 
за въпроси. Г-н Димитров заповядайте. 
 

Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Също както на предишния проект за изменения на наредбата искам да 
попитам за въпросния чл.28, ал.2,т.3,4 и 5 къде са отразени и този път да 
направя така забележка, че ако в проекта за изменение на този нормативен 

акт, към който не са приложени мотиви или съответно, съгласно 

изискванията по ал.2 със тези включени 3, 4 и 5 точки не се обсъжда от 
компетентния орган. Благодаря. 
 

 Г – жа  Станка Ангелова- ПП „БСП” 

 Г-н председател. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-жо Ангелова. Разгледано е в постоянната комисия по 

бюджет, финанси и икономическа политика и в постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Заповядайте г-жо Ангелова  
 

 Г-жа Станка  Ангелова - ПП „БСП”  

Тази докладна записка беше разгледана на редовно заседание на 
комисията по бюджет и финанси на 14.12. и проекта за решение беше приет 
с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” – 2 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 
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 Г-н  Стоян Димитров – председател на ПК 

 Благодаря Ви г-н Председател. 

 Комисията по законност на 14. 12. обсъди докладната записка и се 
произнесе по следния начин – „ЗА”- 5, „против” – 1, „въздържали се”- 2 със 
което подкрепя проекта за решение 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Бояджиев имате думата. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев- Кмет на Община Разград 

 Аз няма какво да му кажа на г-н Димитров от това което му казах и 

предния път. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Друг. Д-р Карагьозова, заповядайте. 
 

 Г-жа  Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Бояджиев, 
моя въпрос към вас е кое наложи точно сега увеличаване на данъка за 
недвижими имоти. Колкото и минимални да са тия увеличения, например за 
„Орел” е най – малкото увеличение, което е  в размер на 20 – 25% все пак, 

въпреки че са 3лв., преди малко на същите тия граждани, който например 

имат две деца увеличихме таксата за детска градина с около 20лв. Всяко 

семейство е ощетено малко или много в условия на криза с 25лв. най – 

малко месечно в резултат на нашите наредби. Въпросът ми е кое налага 
точно сега в условия на криза да се увеличи размерът върху недвижимите 
имоти? Благодаря. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Бояджиев. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев- Кмет на Община Разград 

 Законът е от целесъобразност не е от законосъобразност. Това което 

налага само след един месец, мисля че преждеговорящите го казаха ще 
бъдем пак в тази зала и ще обсъждаме как ще решаваме проблемите на 
жителите на Разград, на Община Разград, включително и проблемите на 
жителите в комплекс „Орел”. И в такава тежка икономическа криза просто е 
необходимо максимално да се мобилизират сили с оглед събиране на 
необходимия финансов ресурс. От тази гледна точка на база и на анализа на 
средства, който ще ни бъдат необходими, за да бъде подготвен и балансиран 

бюджета особено в приходната му част ние считаме, че такова едно 

увеличение е поносимо и би могло да бъде поето от жителите на Община 
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Разград. Защото средствата, който ще се разходват ще бъдат изцяло в техен 

интерес. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Колеги други желаещи за въпроси? Няма. Преминаваме 
към предложения, мнения по тая докладна записка. Имате думата. 
Заповядайте г-н Братованов. 
 

 Г-н Пламен Братованов- ПП „ГЕРБ” 

 Аз се солидаризирам с мнението на Г-жа Карагьозова, тъй като ние 
непрекъснато повишаваме разни данъци, такси, който разбира се са 
необходими като средства на общината, но мисля ,че с това нещо малко 

прекаляваме и моето предложение е т.1.2 чл.6 данъкът върху недвижимите 
имоти се определя в размер на 2,0 на хиляда да остане 1,5 на хиляда както 

беше в старата ставка. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Ще Ви помоля това предложение да го направите в 
писмен вид. Други колеги желаещи да вземат отношение по тази докладна 
записка?  Г-н Димитров заповядайте. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Уважаеми, г-н Добрев, Уважаеми, г-н Бояджиев във вестник „Екип 7” 

от броя му от 23.12. 2009г. на челната страница има материал, че община 
Разград е с най-ниските пенсии и заплати в страната. Добавки от 25 лв. от 
така наречените бонуси ще  получат 23 474 човека или 62 % от всички 

пенсионери. Ние сме в Разград на първо място в страната, тъй като е 
разградска област хората вземат най-ниски пенсии в цяла България. Тук се 
получават и най-ниските заплати в страната, като намаляват още заради 

финансовата криза. Бонуси от по 25лв. получават нашите съграждани, които 

вземат пенсия под 200 лв. 
Какво е реалното увеличение, което вносителят в момента ни предлага. Не 
трябва да забравяме, така, защо се стеснява хоризонта в който ни се 
съобщава с колко се увеличава данъка сгради. Аз си позволявам малко да го 

разширя, г-н Бояджиев до 2005г. когато Вие бяхте избран за кмет на 
Община Разград със доста обещания, който за сега не са изпълнени. Но 

затова пък без да обещавате вдигане на данъците реално го правите с 
докладни записки. За един апартамент както Вие цитирате от 64кв. във 
втора зона аз съм направил същите тези справки. В общината 2005г.данъкът 
е бил 13лв. и 18ст., 2006 – 13лв. и 38 ст. 2007г.- 19,54, 2008 – 19.42, 2009- 32 

и 10 , а с направеното предложение догодина ще стане 42,80. Тръгвайки от 
началото на вашия мандат от 13 лв. и 18ст. стигаме до сегашното 
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предложение от 42лв и 80ст.калкулирано това прави 224,73% увеличение. 
Защото да не забравяме, че наред с вдигане на данъка се вдигат и данъчните 
оценки. Значи за Вашия мандат от 2005г. до сега имаме увеличение в размер 

на 224,73%, или един данък който е започвал от 13лв и 18ст. се увеличил 29 

и 62 ст. Смятам, че не е сега времето когато трябва да наказваме хората за 
грешно направения избор. Тя кризата си ги наказва. Хайде да не им вдигаме 
и тези данъци, защото най-много ще пострадат хората със най-ниски доходи, 

със най- ниски пенсии в Разград. Не са хората, който гледат деца. Те поне 
надежда имат, а хората който притежават някаква собственост в Община 
Разград, за която сега ще бъдат наказани да платят само като разлика между 

2009 и 2010г. 33,33% увеличение на данъка на собствеността, която те 
притежават в гр. Разград. И си спомням преди една година когато на едно 

мое изказване Вие казахте, или ако не греша г-н Цонев те хората ще 
видят ,че не е толкова много . На което аз казах всеки един от нас ще види с 
колко е наказан за това, че притежава собственост в община Разград, когато 

си вземе листчето като си плати данъците. Много е хубаво сега да се говори, 

че с , малко всеки е щял да го понесе, обаче от 13лв до 42лв за един среден 

апартамент от 64кв.м., смятам че нашите съграждани не заслужават такава 
подигравка. И във вестник „Гледища”, ако имам още в десетте минути беше 
написано ,че съм се държал нецензурно на една комисия. Прави са. Псувах 

тази политика, която общинската администрация налага, но тя наистина е за 
псуване и хората чрез мен изразяват това което искат да Ви кажат за 
увеличението на данъците. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви и аз. Г-жо Ангелова Заповядайте. Заповядайте г-н 

Бояджиев. 
 

 Г- н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Аз ти благодаря от сърце , че си изключително много загрижен за 
политическият ми рейтинг. Когато Иво Димитров мисли за теб е едно 

достойнство. Това е и добра оценка. Едно е безспорно с теб, понеже така го 

започна аз ти връщам по същия начин палачинката. Едно е безспорно за теб. 

Правилника за две години не можа да го научиш. Спор няма по тоя въпрос, 
но и че четеш като „дявола евангелието” и по този въпрос също е безспорно. 

 Г-н Димитров първото което е , е за данъчните оценки. Ти сигурно 

забрави, че само преди една година, когато приемахме условията за 2009г. 
имаше една съществена реформа, която касаеше данъчните оценки на 
имотите, в резултат на което се вдигнаха не малко и данъците, който трябва 
да се плащат. Политическа демагогия е, че всеки два лева като се наслагат 
на година, това така много бъркало в джоба. Ами защо не ги съпоставяш 

нещата с реалните доходи, защото реалните доходи също растат през тия 
години. И защо не ги съпоставяш към дохода година за година. Даже по 
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най-елементарния елемент, по който могат да бъдат съпоставени минимална 
работна заплата. След това ти си мисля интелигентен човек и обикаляш 

цяла Европа и виждаш как стоят нещата по широкия свят. Може би си 

ходил и извън Европа. 
 

/ Общински съветник Иво Димитров репликира г-н Бояджиев/ 

 

 Г- н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Толкова по зле тогава за тебе. Ти знаеш ли колко плаща един 

Европейски гражданин. Имаш ли представа , ама не си ходил каза и нямаш. 

Същия проблем ще ни касае само след една година със такса битови 

отпадъци. Който сега тази година не ги пипаме, и не ги пипаме от тази 

гледна точка, защото социалното бреме ,аз не искам да ги лъжа хората. 
Догодина ще бъде още по-тежко. Независимо от така блестящите 
перспективи фамозната дата първи юли, която ще дойде следващата година, 
за която всички говорим, че нещата ще се оправят в България. 
По простата причина, че тези услуги, тези ставки, тези условия 
автоматически се приравняват вече към Европейския стандарт. Това е 
истината. И със всяка измината година те ще растат. Не по желание на 
кмета или който ще бъде след мене кмет и не по желание на тебе като 

общински съветник, защото няма да сме вечни тука да бъдем и хората да ни 

гледат по тв. екран. Всички, които са ще трябва да се съобразяват с 
конкретните икономически дадености. Това е истината. Това е истината. И 

да говорим, че суми в размер на 10, 12, 15, 16лв, който ги плащаш 

еднократно, веднъж в годината, а държавата ти два възможност на 
разсрочено плащане  в рамките на три тримесечия да. Дава ти възможност, 
която преди малко прочетох със заключителен параграф ако ти ги платиш в 
определен норматив от време от първи март до 31.юни да ползваш 

преференция от 5 % намаление, което намаление ако си добросъвестен 

данъкоплатец автоматически ти поема почти на 80 % това увеличение което 

го има. Това са реалните. Всичко друго е демагогия г-н Димитров. 
Извинявай и политическа демагогия. Защото няма как да се решават 
съдбините, как да се решават условията ако чакаме от някъде да дойдат тия 
пари . Няма от къде да дойдат. Държавата все повече мащеха по отношение 
на общините. Все повече е мащеха. Тука са колегите от ГЕРБ, когато техния 
лидер беше кмет на София, всички много добре си спомняте като говореше 
за 50% корпоративните данъци да остават в общината и т.н. Сега като той 

стана от другата страна Сергей Димитриевич му беше името, сега той като 

стана министър председател забрави за тази позиция изведнъж. Казвам го 

защото едно е пак казвам политическата демагогия, друго са реалните 
дадености, с който трябва да се съобразяваш. А те за съжаление са такива и 

няма да бъдат по-добри и след 1.07. 2010г. Колкото и да ги приказваме, 
както и заоблено да ги приказваш приказките, със какъвто искаш тон, 



 79 

насмешка и т.н. Това е истината и хората трябва да го знаят. И аз мисля ,че 
хората го разбраха какво е. Че от тук нататък и детски градини ще имаме 
ако действително си помагаме , за да ги имаме тия детски градини. Защото 

никъде о няма на запад това чудо 5 деца да ходят на детска градина и за тия 
5 деца да се грижат примерно две госпожи, домакинка и една леля. В 

България го има. За съжаление. И колкото повече се демагогства, толкова 
по зле за този който демагогства със тая информация. Недей да мислиш, че 
с тази  информация ставаш по любимец на хората, който ти ги 

представляваш. Аз ти се чудя на куража да кажеш, че ти представляваш 

хората едва ли не от половината Разградска община. Даже и от „Орел” се 
съмнявам да ги представляваш. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев .Вие имате правото, да на дублика. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Отговор на репликата в рамките на 3мин. г-н Милев. Прочетете 
правилника. Аз си лягам и ставам със него. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Половин минута. Кажете. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Три минути. Относно доходите г-н Бояджиев, народът е казал: 

„гладния на сития не вярва”. Аз смятам по моите доходи. Моите доходи от 
2005 до 2009 не са се увеличили, ако Вие смятате по Вашите доходи затова 
ги вдигате по тоя начин. 

 

 Г- н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Като ги криеш няма как да се увеличат г-н Димитров. 
 

 Г-н Иво  Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Няма как да ги крия, аз съм обект на една данъчна ревизия в 
продължение на три години и те ще решат какво да бъде. 
 

 Г- н Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Абе още дължиш фактури. То и това се носи за теб. 

 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 
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Какво дължа. Е това пък не го разбирам как може да стане, абсолютно, 

така. А относно това дали сравнението на Разград със София, то го правя 
хората, които придобиват имоти в София вместо във Разград и затова 
наистина не разбирам Вашия тон и насмешка, с който Вие репликирахте 
моето изказване. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Г-жо Ангелова Заповядайте. 
 

 Г-жа Станка Ангелова- ПП „БСП 

 Не взех отношение преди малко когато коментирахме ръста на 
таксите на детските градини, но сега не мога да се въздържа тъй като ако 

продължаваме да даваме сравнение в проценти за ръста, заблуждаваме 
гражданите, който ни слушат, защото в никакъв случай не мога да се 
съглася, че коментара за ръста на данъка върху недвижимите имоти с 30 % 

или с 37 % е нещо което трябва да излезе като преоценка на нашето 

решение. Едва ли някой от разградчани ще ни упрекне за такъв ръст на 
данъка – 3лв., 7лв., 11лв.,годишно, което е по-малко от лев на месец след 

като това е единствената възможност по някаква форма да акумулираме 
малко повечко ресурси за 2010г.Какво направи държавата по отношение на 
гаранциите си по отношение за бюджета си за 2010г. Видяхте, че има ръст 
на акцизите, ръст на тези приходи, който ще гарантират в максимална 
степен това което е необходимо, за да се балансира бюджета на държавата. 
Ние също това трябва да го направим и то точно сега е момента , за да може 
след един месец, когато говорим за бюджет 2010г. всички тези, 

включително бедни хора г-н Димитров, който казахте, че живеят в Разград. 

В никакъв случай няма да ни се зарадват ако изключим така традиционни 

разходи в общинския бюджет, който трябва да ги балансираме с ръст на 
нашите приходи. Няма нито един трансфер от републиканския бюджет, 
който да е увеличен в сравнение с 2009г. С какво тогава питам ще 
балансираме общинския бюджет за 2010 ако не си увеличим поне един от 
местните приходоизточници? И кой увеличаваме, увеличаваме този, който е 
свързан със собствеността. Закона изключва имотите на най-бедните хора 
от облагане. 1680лв. все пак остава границата на данъчната оценка, която се 
изключва от облагане със този данък. Не бутаме данъка върху МПС  – тата, 
не увеличаваме и другите административни и технически такси, за който 

също имаме право ако вземем калкулативната им стойност  да ги увеличим. 

Аз лично считам, че прочита, който правим на тази докладна записка 
специално, че ръста на данъка  едва ли не ще удари толкова много 

разградчани със дори 10лв. на година да вземем, което е пак повтарям по 

малко от един лев на месец, че това е някакво решение на което трябва да 
му се дава коментар с ръст на този данък в проценти. Така както и на 
национално равнище се подготвя държавата за да си осигури 2010г., така и 
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съвсем коректно трябва да се подготвим и ние и да каже , че единствената 
възможност, която имаме за следващата година, за да балансираме бюджета 
това е ако увеличим сега някой от местните данъци. И аз подкрепям 

предложението на администрацията, специално за този данъка, а не 
останалите такси административни, технически, за ползване на пазари и т.н., 

който наистина пряко ще ударят всеки един ползвател. А тук на практика 
ние искаме малко повечко от тези  хора, които притежават имоти в Разград 

и който в никакъв случай не трябва да им обясняваме, че със 37 или с 40% 

вдигаме данъка а с 10 , 12 лв. максимум за цялата година. Не би трябвало по 

този начин да правим коментар на нашите решения, тъй като заблуждаваме 
живущите на територията на община Разград. Още нещо искам да кажа – в 
40- 50% в общините в България не приемат тази 5% отстъпка за наведнъж 

платени данъци и такса смет. А ние приемаме този жест към акуратните 
данъкоплатци. Така, че нека да бъдем коректни и да казваме нещата едно 

към едно. Това което приемаме за следващата година е минималното с 
което можем да компенсираме данъка и потребността от допълнителни 

средства.  
И само с едно изречение за таксите ще се върна. За таксите за детски 

градини в нашия материал го има текста, материала за бюджета 2009г. на 
практика при средно - годишна такса 40лв. издръжка на едно дете 40лв.ние 
сме събирали 15 лв. такса. 37% е покритостта на издръжката г-н Георгиев. 
Мисля че материала го има всеки един общински съветник и сегашното 

увеличение ще отиде на 42%. Няма да стигнем с таксите да поемем с до 50% 

издръжката на едно дете в детските градини. 

Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви и аз. Колеги други желаещи? Д-р Карагьозова 
заповядайте 
 

 Г-жа Селиме  Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Уважаема, г-жо Ангелова, изказването ми е породено от вашето 

изказване всъщност, че след като нямаме от националния бюджет за 
догодина, за 2010г. увеличение на трансферите това трябва да става на 
гражданите. Съгласна съм , че увеличението 2, 3лв., обаче Вие също се 
съгласете , че таксите миналата година бяха покачени възможно на таваните. 
Една година по рано сме ги покачили тях и сега след като и на национално 

ниво казвате, че няма увеличение на трансферите би трябвало по-скоро да 
си ограничим разходите отколкото да се чудим как да наваксваме до нивата 
който държавата не ни ги дава. Във връзка с изказването за детските 
градини само да вметна, че една част от нашите хора отиват да работят в 
Търговище, всички знаем, че родилките раждат в Търговище, няма да се 
изненадам ако и децата тръгнат на детски градини в Търговище. И затова 
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все пак аз подкрепям предложението данъка за недвижими имоти да остане 
в същия размер, който е досега – 1,5, защото минималната работна заплата 
все пак за страната не се е покачила. А данъка касае както млади така и 

възрастни хора а младите хора както казах преди малко ги натоварихме и с 
таксите за детски градини. Тези хора който са до 30г. и имат малки деца се 
съгласете, че техните приходи не са най големите за страната. Благодаря. 
 

 Г-жа Станка Ангелова- ПП „БСП” 

 Реплика само. 

 Добре и тогава от къде ще покрием инфлационния индекс? След като 

нямаме ръст на трансферите, не искаме да увеличаваме никакви местни 

данъци. Едва ли цялата 2010г. ще бъдем без каквато и да било инфлация. 
 

 Г-жа  Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Ще намалим разходите г-жо Ангелова. Вие добре знаете, че миналата 
година ние имаме персонал, който е назначен освен щата който имаме в 
закона за държавния бюджет. Имаме 50 човека над щата назначени, в 
крайна сметка ще трябва да се поогледаме. Благодаря. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Така г-н Цонев, заповядайте. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа общински 

съветници, бих искал да кажа и уважаеми съграждани. Защото това което 

каза д-р Карагьозова не искам да коментирам думите  на г-н Иво Димитров 
те са ясни. Но това което каза д-р Карагьозова е в известна степен също не 
известна степен а висока степен демагогия. Какво значи ще намалим 

разходите. 10, 15 човека ще съкратим от общинската администрация, кой 

ще върши тяхната работа? И тука не става въпрос само за тия 10, 15, 20 

човека, който са нищо като разход. Тука става въпрос за съвсем друго, което 

винаги когато стане такъв политически скандал, защото това е на чиста 
политическа основа се забравя. Това е че през изминалите години на 
Община Разград са вменени десетки нови задължения. Затова, че през 
последните години държавата из взе много от общинските приходи. Това се 
забравя и за това, че ние трябва да поддържаме определен стандарт на 
живот, говоря на условия на живот в общината. За това, че уличното 

осветление ни е прехвърлено и, и че ние харчим над 300 000 за улично 

осветление. Какво да направим д-р Карагьозова да изгасим уличното 

осветление ли? Или може би да разрушим детските площадки, който 

последно по измененията по наредбата на тяхното поддържане трябва 
повсеместно там да предприемем и това са разходи. Затова да закрием извън 

училищните форми ли, за това да закрием социалния патронаж, защото там 
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даваме по 240, 250 000лв. чисти пари, който нямат приходна част от 
бюджета ли? Затова да закрием еди какво си, еди какво си ли? Дали нашите 
съграждани са съгласни да има дупки по улиците ли, да няма улично 

осветление, да няма елементарен начин на живот, децата да няма къде да 
играят, или да дадем всички заедно това което се изисква от нас. Няма 
Община Разград от къде от друго място да вземе приходи. Забравете за 
общинската собственост, защото съгласно закона за държавния бюджет вече 
там не можем да харчим за такива неща. Така че след като искаме да 
живеем по европейски начин, условията на живот да са такива. Няма от 
къде да дойдат парите и гражданите трябва да го осъзнаят, това е само чрез 
местните данъци и такси , няма от друго място. Веднъж бях казал за една 
фуния, няма пак да повтарям ,няма от къде да дойдат тези средства. Искаме 
ли да имаме по-добър начин и условия на живот ние трябва да вадим от 
джоба си точно чрез местните данъци и такси. Друг начин няма. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви,  г-н Цонев. Д-р Карагьозова имате думата за реплика 
 

 Д-р Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Цонев съгласна съм със Вас, че не трябва да пестим от 
улично осветление и детски площадки, съгласете се обаче с минимална 
работна заплата от 120 евро ние не можем да говорим за европейски 

стандарти. Много добре знаем, че това е една по часова ставка в 
Европейския съюз. Ние обаче като община трябва да се стараем да 
осигурим възможно работа на хората и инвестиции а не да се опитваме да 
увеличаваме данъците. Не мога все пак да изкажа задоволство, че много се 
работи в общината по програми, нали това е в добрия смисъл на думата да 
не се заядете пак със мене, защото знаете, че по социални проекти са 
отворени много работни места. Работата е там, че това са макар и временни 

пак са работни места. Надяваме се и на нови инвестиции. Все пак 

политиката на общината я водите Вие и се надявам да намерите 
инвеститори. Благодаря. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Други желаещи да вземат отношение по тази докладна 
записка. Няма. Прекратявам разискванията преминаваме към гласуване. 
Имаме постъпило едно предложение от г-н Братованов касаещо чл.6 

данъкът върху недвижимите имоти се определя в размер на 1,5 на хиляда 
върху данъчната оценка на недвижимия имот. Моля гласувайте. 
 

С 11 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- 18, не се 

приема предложението на г-н Братованов. 
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Подлагам на гласуване цялостната докладна записка с проекта за 
решение. Моля гласувайте 
 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 577 

 

 С Решение  № 105   по Протокол  № 7  от 28.02.2008 г.  на 

Общински съвет Разград е  приета  Наредба № 18  за определяне  
размера  на местните  данъци  на територията  на Община Разград. 

Наредбата регламентира  конкретния  размер   на ставките  за  данък  

недвижими  имоти,  данък  наследство, данък  при придобиване на 

имущество  по  дарение  и по възмезден  начин, данък  върху  

превозните средства  и патентен данък. 

Със  Закона  за изменение  и  допълнение  на Закона  за местните  
данъци и такси /ЗИДЗМДТ/  /ДВ, бр.95/2009г./ се въвежда нов данък- за 

придобиване на недвижими имоти и ограничени вещни права върху 

тях по давност, чийто размер следва да се определи от Общинския 

съвет. Съгласно §20 от ПЗР на ЗИДЗМДТ, Общинският съвет следва да 

определи размерите на данъка върху недвижимите имоти и данъка при 

придобиване на имущества. 

 Във  връзка с настъпилите  промени  в социално  икономическите  
условия, реалното отражение и въздействие на кризата, както и  

измененията  регламентирани   със  Закона за  изменение и допълнение 
на  ЗМДТ  / ДВ, 95/01.12.2009 г./,  възниква  необходимостта  

Общинският  съвет  да  извърши  корекции  в Наредба  № 18 за 

определяне  размера  на местните  данъци  на територията  на Община 

Разград,  като  приведе  в съответствие  ставките  от Наредбата  с 
настъпилите  промени. 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 

2 от Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет 

страницата на Община Разград на 11.12.2009 г. 

 Предвид гореизложеното  и на  основание чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс и чл. 37, ал. 3 от Закона за 

нормативните актове и Указ № 883 за прилагане на ЗНА, чл.1, ал. 2 и 

ал. 3  от  ЗМДТ  и  във връзка  със  Закона  за изменение  и допълнение 
на  ЗМДТ / ДВ,95/01.12.2009 г /,   Общински съвет- Разград, с 18 гласа 

„ЗА”, „против”-4 ,”въздържали се”- 7, 

 

Р Е Ш И: 
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 1. Приема  изменения и допълнения в  Наредба № 18 на 

Общински съвет Разград за  определяне  размера  на местните  данъци  

на територията  на Община  Разград,  както  следва: 

 1.1. В чл.1 се създава нова  т.4а със следната редакция: 

  „ т.4а. Данък за придобиване на недвижими имоти и ограничени 

вещни права върху тях по давност.” 

 1.2. В чл.6 се заличава обозначението като алинея (1)  и текстът 

придобива следната редакция: 

  „Чл.6 Данъкът  върху  недвижимите имоти  се определя  в размер 

на 2,0  на хиляда  върху  данъчната оценка  на недвижимия  имот.” 

 1.3. Чл.13, ал. 2  придобива следната редакция: 

  „(2) При възмездно придобиване  на имущество  и при 

придобиване на недвижими имоти и ограничени вещни права върху 

тях по давност, данъкът  е в размер 2,4 на сто  върху  оценката  на  

придобитото  имущество,  а при  замяна – върху  оценката  на  

имуществото с по-висока  стойност, определена съгласно ЗМДТ.” 

 1.4. Създава се нова Заключителна разпоредба със следното 

съдържание: 

             „ 

   ЗАКЛЮЧИТЕЛНА РАЗПОРЕДБА 

             §.6. За 2010 г. първата вноска на данък върху недвижимите 

имоти се внася  в срок от 01.03. до 30.04.2010 г. На предплатилите 
пълния размер на данъка  в този срок се прави 5 процента отстъпка.” 

2. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в седемдневен срок от 

приемането му. 

3. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен вестник. 

Настоящето решение  подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ  8 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Преминаваме към следващата докладна записка с вносител г-н 

Любомир Трифонов Цонев / Общинските съветници прекъсват 

Председателя на ОбС/ Процедура ли имате? Заповядайте. 
 

 Г-н  Стоян Димитров –ПП „БСП” 

 За процедура.  
Уважаеми колеги, прегледах внимателно ЗМСМА и моя въпрос е 

конкретно към колегите от бюджетната комисия . В ЗМСМА няма 
изискване за поименно гласуване. В т.7 са записали само, че поименното 

гласуване се отнася само за таксите,  никъде от първата до последната точка 
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в чл. 27, който определя вида на гласуването не предвижда поименно 

гласуване. Ако греша аз моля, колегите от бюджетната комисия, който 

работят със закона за общинските бюджети или други нормативни актове, 
който касаят бюджета, ако смятат, че грешим да изразят становище. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Няма изричен текст. Преминаваме към следваща докладна записка 
 

СТАТИЯ  8 

 

 Докладна записка  от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград, внесена по извънреден способ, 

 ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на 

Закона за общинската собственост за развитие на социални услуги 

 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа общински 

съветници,  

Става въпрос за възможност да бъде разкрит дневен център за стари 

хора  в с. Дряновец върху имот публична общинска собственост , разбира се 
след като този имот бъде определен за такива цели и бъде проведена 
съответната процедура за предоставяне на имота. Споменах в 
предложението си да бъде вкарана докладната записка в дневния ред на 
общинския съвет. Срока за подаване на документи с възможност за 
финансиране изграждането на такъв център е 26 януари, в тази връзка 
предлагам на вашето внимание проекта за решение, свързан с провеждането 

на търга с тайно наддаване за отдаване на части от имот публична общинска 
собственост под наем за срок от три години, при начална тръжна цена 7лв. и 

35ст., без ДДС определена съгласно Приложение №1 към Наредба №2 на 
ОбС Разград. Имота се намира в с. Дряновец , ул.”Йордан Стоянов” №35, 

състояща се от три помещения с обща  площ 113 кв.м. Предлагаме също 

така да има ограничение на участниците т.е.  участниците  в този търг да 
бъдат доставчици на социални услуги, който са регистрирани в агенцията за 
социално подпомагане. И при тези условия предлагам на Вашето внимание 
този проект за решение . Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви, г-н Цонев. Колеги имате думата за въпроси към вносителя. 
Д-р Карагьозова заповядайте 
 

 Г-жа  Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 
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Уважаеми г-н Цонев, аз имам едно предложение към Вас, ако се 
съгласите Вие да направите промяната: Отдаването за срока под наем да 
бъде за 5 години, понеже знаете, че социалните услуги за тях се 
кандидатства по програми и се изисква решение на общинския съвет за 
отдаване под наем най-малко 5 години. Ако се съгласите с това Вие да го 

направите като предложение. Благодаря.  
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Преминаваме към разисквания, мнения и предложения. Г-н 

Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Искането на единия кандидат е за срок от три години и каза , че го 

удовлетворява и затова съм предложил три години. Ако Общинския съвет 
реши за 5 години, аз лично не възразявам, но искането е за три години. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Други колеги желаят ли да зададат въпрос към вносителя. Не 
виждам. Преминаваме към предложения, разисквания по тази докладна 
записка. Колеги имате думата. Д-р Карагьозова правите ли предложение за 
5 г.? 

 

 Г-жа  Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Правя предложение да е за 5г. да не е после пречка да се кандидатства 
по програма.   
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ще Ви помоля писмено да предложите. Колеги други. Има ли други 

желаещи да вземат отношение по тази докладна записка?  

Няма. Прекратявам разискванията. Преминаваме към гласувания. 
Първо ще гласуваме предложението на д-р Карагьозова в реши т1. където е 
упоменат срок от 3г. д-р Карагьозова предлага да бъде от 5г. Моля, 
гласувайте. 
 

С 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се”- 1,  се приема 

предложението за промяна на докладната записка касаещо срока за 

отдаване под наем. 

 

Подлагам на гласуване цялата докладна записка с направените 
предложения. Моля Гласувайте. Решението изисква и нашето поименно 

гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 
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на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов Не учства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев Не участва   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 578 
 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост, представляващ поземлен имот-дворно място с площ от 
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356,00 кв.м.,  съставляващ парцел II и двуетажна сграда със застроена 

площ 227,85 кв. и пл.№ 169, кв.23 по плана на с.Дряновец, ул.”Йордан 

Стоянов” №35, съгласно акт за общинска собственост № 22/09.04.2008 

година и нотариален акт №78, том 10, рег.№ 14381, дело 1388 от 

17.12.2008 година на нотариус Невена Стоянова, нотариус № 291 по 

регистъра на Нотариалната камара. Възникнала е необходимост от 

развиване на социални услуги чрез изграждане на Дневен център  за 

стари хора на територията на с. Дряновец.   С разкриването на центъра 

ще се осмисли свободното време на възрастните хора и ще се подобри 

качеството им на живот. За реализацията на тази цел следва 

определянето на подходяща част от имота, представляваща първия 

етаж на сградата, която да бъде отдадена под наем. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, 

ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград   за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти  и вещи-общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 24 

гласа „ЗА”, „против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на глава 

седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, за 

отдаване под наем за срок от пет години на част от имот-публична 

общинска собственост, представляващ първи етаж от двуетажна сграда 

с пл.№ 169, кв. 23 по плана на с.Дряновец, ул.”Йордан Стоянов” №35, 

състояща се от три помещения с обща  площ 113 кв.м, при граници на 

частта от имота: североизток – стълбище, югоизток-зелена площ, 

югозапад –ресторант,  за развитие на социални услуги, при следните 
условия: 

 - начална тръжна месечна  цена в размер на 7,35 лв., без ДДС, 

определена съгласно Приложение №1 към Наредба №2 на ОбС Разград; 

 -участници: доставчици на социални услуги, които са 

регистрирани в Агенцията за социално подпомагане. Удостоверява се  

със съответното удостоверение, издадено от АСП; 

 - референции: становище от Регионалната дирекция за социално 

подпомагане гр. Разград за доказан опит в областта на социалните 

услуги. Удостоверява се със становище от РДСП гр. Разград. 

 2.Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор  въз основа на резултатите от проведения търг. 
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 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград  и Областния управител на Област Разград в седемдневен срок 

от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд –Разград. 

 

СТАТИЯ  9 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград   

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на 

собствениците  на законно построена сграда в него – Петко Петров 

Кулчев  и Маринка Върбанова Кулчева. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Г-н Цонев имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа общински 

съветници, от споменатите собственици на законно построена вилна сграда 
има молба за изкупуване на имота, който представлява поземлен имот 
частна общинска собственост площ 541,00 кв.м., в местността „Стражецки 

лозя” по параграф 4 е имота и в тази връзка предлагам проект за решение за 
продажба на този имот на собствениците на законно построената сграда в 
него при цена определена от лицензиран оценител в размер на 471,00лв. 
(четиристотин седемдесет и един лева), при данъчна оценка на имота 
170,90лв. (сто и седемдесет лева и деветдесет стотинки).Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. 
Тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 

общинска собственост, приватизация и следприватизационен контрол, ще 
помоля нейния председател да ни запознае с решението. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги с 10 гласа ”ЗА” без против и въздържали се 
комисията подкрепя предложението за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви, г-н Захариев. Имате думата за въпроси към вносителя 
колеги. Не виждам. Преминаваме към  мнения и разисквания по тази 

докладна записка. Няма. Прекратявам процедурата по разисквания, 
преминаваме по процедура гласуване. Моля гласувайте. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев Не участва   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 579 
 



 92 

 

Петко Петров Кулчев  и Маринка Върбанова Кулчева са 

собственици на законно построена вилна сграда, съгласно нотариален 

акт №88, том 1, рег.№1053, дело №54 от 13.04.2009г. на нотариус Бойчо 

Костов, рег.№282 по регистъра на Нотариалната камара. Сградата се 
намира в имот - частна общинска собственост, представляващ 

поземлен имот №61710.606.4362 с площ 541,00 кв.м., в местността 

„Стражецки лозя” по кадастралната карта  на гр.Разград, актуван с 
АОС №542/23.06.2009г. С молба с вх. №94-П-43.1/15.04.2009г., 

собствениците са заявили желание за закупуване на общинския имот. 

Молбата е разглеждана от комисията по чл.2 от Наредба 2 на ОбС 

Разград, която се е произнесла с положително становище. 

Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на земеделски  

земи Мария Атанасова Колева, съгласно удостоверение №281 на 

Министерството на земеделието и горите, която е в размер на 471,00лв. 

(четиристотин седемдесет и един лева). Съгласно удостоверение с 
изх.№1906/22.06.2009г. данъчната оценка за имота е 170,90лв. (сто и 

седемдесет лева и деветдесет стотинки).  

  Предвид проявения интерес за закупуване и на основание  чл.21, 

ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 и чл.41 ал.2 от Закона за 

общинската собственост и чл.28а  от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване с 21 гласа „ЗА”, „против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на  имот- частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот №61710.606.4362 в 

местността „Стражецки лозя”,  по кадастралната карта на гр.Разград, 

одобрена със заповед №РД-18-37/10.03.2008г. на Изпълнителния 

директор на АГКК, с площ 541,00 кв.м., с трайно предназначение на 

територията: земеделска, с начин на трайно ползване: лозе, актуван с 
АОС №542/23.06.2009г, при граници:  имоти: №61710.606.5034; 

61710.606.4361; 61710.606.5033 и №61710.606.4363,  на собствениците на 

законно построената в него вилна сграда -  Петко Петров Кулчев  и 

Маринка Върбанова Кулчева,  на пазарна цена, определена от оценител 

на земеделски земи, в размер на 471,00лв. (четиристотин седемдесет и 

един лева), при данъчна оценка на имота 170,90лв. (сто и седемдесет 

лева и деветдесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 
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3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

СТАТИЯ  10 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на 

собствениците  на законно построена сграда в него - Валентин Иванов 

Виденов  и Станка Манева Виденова. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Г-н Цонев имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Има молба от собствениците на законно построената сграда, която е 
върху поземлен имот  от площ 459,00кв.м.,находящ се в обхвата на 
параграф 4 , в местността „Обзор” Извършена е оценка от лицензиран 

оценител в размер на 392,00лв., при данъчна оценка от 145,00 лв. Предлагам 

на вашето внимание проект за решение да се извърши продажбата на имота 
на собствениците на законно построената в него сграда. Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. 
 Тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 
общинска собственост, приватизация и следприватизационен контрол ще 
помоля нейния председател да ни запознае с решението. 

 

 Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

 Уважаеми колеги с 10 гласа ”ЗА” без против и въздържали се 
комисията подкрепя предложението за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви, г-н Захариев. Колеги имате думата за въпроси към 

вносителя. Въпроси няма. Предложения, мнения. Прекратяваме 
процедурата по предложения, мнения. Преминаваме към гласуване. Моля 
гласувайте. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев Не участва   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

№ 580 
 

Валентин Иванов Виденов  и Станка Манева Виденова са 

собственици на законно построена вилна сграда, съгласно нотариален 

акт №136, том 1, рег.№1225, дело №95 от 30.03.2009г. на нотариус 
Росица Кирилова, рег.№380 по регистъра на Нотариалната камара. 

Сградата се намира в имот - частна общинска собственост, 
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представляващ поземлен имот №61710.612.263 с площ 459,00 кв.м., в 

местността „Обзор” по кадастралната карта  на гр.Разград, актуван с 

АОС №629/03.11.2009г. С молба с вх. №94-В-39.1/02.04.2009г., 

собствениците са заявили желание за закупуване на общинския имот. 

Молбата е разглеждана от комисията по чл.2 от Наредба 2 на ОбС 

Разград, която се е произнесла с положително становище. 

Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на земеделски  

земи Мария Атанасова Колева, съгласно удостоверение №281 на 

Министерството на земеделието и горите, която е в размер на 392,00лв. 

(триста деветдесет и два лева). Съгласно удостоверение с 

изх.№3058/03.11.2009 г. данъчната оценка за имота е 145,00лв. (сто 

четиридесет пет лева).  

  Предвид проявения интерес за закупуване и на основание  чл.21, 

ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 и чл.41 ал.2 от Закона за 

общинската собственост и чл.28а  от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград след поименно 

гласуване с 18 гласа „ЗА”, „против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на  имот- частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот №61710.612.263 в 

местността „Обзор”,  по кадастралната карта на гр.Разград, одобрена 

със заповед №РД-18-37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на 

АГКК, с площ 459,00 кв.м., с трайно предназначение на територията: 

земеделска, с начин на трайно ползване: лозе, актуван с АОС 

№629/03.11.2009г, при граници:  имоти: №61710.612.257; 61710.612.262; 

61710.612.264 и №61710.612.5038,  на собствениците на законно 

построената в него вилна сграда -  Валентин Иванов Виденов  и Станка 

Манева Виденова,  на пазарна цена, определена от оценител на 

земеделски земи, в размер на 392,00лв. (триста деветдесет и два лева), 

при данъчна оценка на имота 145,00лв. (сто четиридесет и пет лева). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ  11 
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 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

 ОТНОСНО: Продажба на имоти-частна общинска собственост, 

находящи се в землището на гр. Разград чрез публичен търг с тайно 

наддаване  по реда на Закона за общинската собственост 
  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Г-н Цонев имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа общински 

съветници.  

Продължава, макар че не е много активно интереса към имоти, който 

се намират в обхвата на параграф 4 земите на параграф 4, земите който са 
общинска собственост. Тука са разгледани молби за четири имота, който са 
одобрени от комисията по чл.2 от наредба 2 със предложение да бъде 
подготвена докладна записка и предоставена на вниманието за решение от 
общинския съвет. Предлагаме на основание наредба 2 и закона за 
общинската собственост провеждане на публични търгове стайно наддаване 
за продажба на тези четири имота. Първия е от 916 м2

  в местността „ 

Арменски лозя”; при начална тръжна цена 1420.00 лв. /хиляда четиристотин  

и двадесет  лева/, при данъчна оценка 171.30 лева ( сто седемдесет и един 

лева и тридесет стотинки). 

Втория с площ  577 м2
  в местността „Стражецки лозя” при начална 

тръжна цена 502.00 лв. /петстотин  и два лева/,  при  данъчна  оценка в 
размер на 182.30 лева ( сто осемдесет и два лева и тридесет стотинки ). 

Третия от 578 м2
  в местността „Стражецки лозя”, при начална тръжна 

цена 503.00 лв. /петстотин  и три лева/, при  данъчна  оценка в размер на 
182.60 лева ( сто осемдесет и два лева и шестдесет стотинки ). 

Четвъртия с площ 394 м2
  в местността „Стражецки лозя”, при начална 

тръжна цена 343.00 лв. /триста четиридесет и три лева/, при  данъчна  
оценка в размер на 124.50 лева (сто двадесет и четири лева и петдесет 
стотинки ). Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви 

 Г-н Захариев, ще ни  запознаете ли с решението  на ПК по управление 
на общинска собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 
 

 Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

 Благодаря Ви. 

Уважаеми колеги с 9 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали се”, 

комисията подкрепя предложението за решение. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Димитров решението от постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и неправителствени организации. 

Заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров- Председател на ПК 

 Комисията с 8 гласа „ЗА” без против и въздържали се подкрепя 
проекта за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Колеги имате  думата за въпроси към вносителя. Не 
виждам. Преминаваме към предложения, мнения, разисквания. Няма. 
Прекратявам процедурата и преминаваме по процедура гласуване. Моля 
гласувайте. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   
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23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 581 

 

Във връзка с реализиране на разпоредбата на §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ, 

земеделските земи, предoставени за ползване на граждани по силата на 

актовете, посочени в цитирания параграф, са обособени като 

новообразувани имоти – земеделска земя, по плана на 

новообразуваните имоти на територията на землището на гр. Разград. 

Получените молби за участие в търг се отнасят за продажбата на 

имоти – частна общинска собственост, както следва: 

№ 61710.609.4668  с начин на трайно ползване нива и площ 916 

м2
  в местността „ Арменски лозя”; 

№ 61710.606.5302  с начин на трайно ползване лозе и площ 577 м2
  

в местността „Стражецки лозя”; 

№ 61710.606.4383  с начин на трайно ползване лозе и площ 578 м2
  

в местността „Стражецки лозя”; 

№ 61710.606.4364  с начин на трайно ползване лозе и площ 394 м2
  

в местността „Стражецки лозя”. 

 Изготвени са пазарни оценки на имотите от Мария Колева – 

оценител на  имоти, съгласно удостоверение № 281 на Министерство на 

земеделието и горите. Издадени са удостоверения за данъчна оценка на 

имотите по чл. 264, ал.1 от ДОПК. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост,  чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински съвет Разград,   

         Общинският съвет Разград, след поименно гласуване, с 20 гласа 

„ЗА”, „против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

Р Е Ш И : 
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         1.1.  Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.609.4668  с начин на 

трайно ползване нива и площ 916 м2
  в местността „Арменски лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.502.7173, 

61710.609.4667, 61710.609.4776, 61710.609.4669, 61710.609.4670, 

61710.609.4673,   по АОС № 636/30.11.2009 година при начална тръжна 

цена 1420.00 лв. /хиляда четиристотин  и двадесет  лева/, 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 171.30 лева ( сто седемдесет и 

един лева и тридесет стотинки). 

        1.2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.606.5302  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 577 м2
  в местността „Стражецки лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.606.4379, 

61710.606.4380, 61710.606.4381, 61710.606.4383, 61710.606.5031, 

61710.606.5029 по АОС № 635/30.11.2009 година при начална тръжна 

цена 502.00 лв. /петстотин  и два лева/, представляваща текущата 

пазарна оценка на земята, определена  от  оценител  на  имоти, при  

данъчна  оценка в размер на 182.30 лева ( сто осемдесет и два лева и 

тридесет стотинки ). 

        1.3. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.606.4383  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 578 м2
  в местността „Стражецки лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.606.4381, 

61710.606.4382, 61710.606.4384, 61710.606.5031, 61710.606.5302 по АОС № 

634/30.11.2009 година при начална тръжна цена 503.00 лв. /петстотин  и 

три лева/, представляваща текущата пазарна оценка на земята, 

определена  от  оценител  на  имоти, при  данъчна  оценка в размер на 

182.60 лева ( сто осемдесет и два лева и шестдесет стотинки ). 

        1.4. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.606.4364  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 394 м2
  в местността „Стражецки лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.606.5034, 

61710.606.4363, 61710.606.5033, 61710.606.5029 по АОС № 633/30.11.2009 

година при начална тръжна цена 343.00 лв. /триста четиридесет и три 

лева/, представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена  

от  оценител  на  имоти, при  данъчна  оценка в размер на 124.50 лева 

(сто двадесет и четири лева и петдесет стотинки ). 
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 2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имоти, 

описани в т.1. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

СТАТИЯ  12 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост 

представляващ парцел № ІV-225 в кв. 31 по плана на с. Киченица  по 

реда на Закона за  общинската собственост чрез публичен търг с тайно 

наддаване                          

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Г-н Цонев имате думата. 
 

 Г-н ЛюбомирЦонев - зам.-кмет на Община Разград 

    Благодаря, уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа общински 

съветници. Община Разград е собственик на имота с площ 1711кв.м. по плана на с. 
Киченица намира се на ул.”Н. Й. Вапцаров” 1а. Имота е включен в програмата за 
управление на общинска собственост за 2009г.Извършена е оценка пазарна на 
имота, която е цена в размер на 8555,00лв. при данъчна оценка в размер на 
7040,90лв./седем хиляди и четиридесет  лева и деветдесет стотинки /. 

Предлагам на вашето внимание провеждане на публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на посочения имот. Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги тази докладна записка е разгледана в две комисии: в ПК по 

управление на общинска собственост приватизация и следприватизационен 

контрол , г-н Захариев, заповядайте. 
 

 

 Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

Уважаеми колеги, на 14 декември комисията разгледа тази докладна 
записка и с 9 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали се”, комисията 
подкрепя предложението за решение. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Димитров да ни запознаете с решението от 
постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

неправителствени организации 

 

 Г-н Стоян Димитров- Председател на ПК 

  С 8 гласа „ЗА” без против и въздържали комисията подкрепя проекта 
за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Колеги имате  думата за въпроси към вносителя.  
Преминаваме към предложения, мнения.  Няма. Прекратявам процедурата и 

преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   
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25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 582 
 

 

Община Разград е собственик на имот-частна общинска собственост, 

представляващ  поземлен имот – парцел №ІV-225 по плана на с.Киченица, 

община Разград, актуван с АОС № 598/24.08.2009г. с площ 1711 кв.м. 

Имотът е включен в програмата за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост за 2009г. и подлежи на продажба.  

Изготвена е пазарна оценка от оценител на имоти Павлинка 

Йорданова, с лиценз № 4923/20.08.2006г. от Агенцията по приватизация, в 

размер  8555,00лв./осем хиляди петстотин петдесет и пет лева/.Съгласно 

удостоверение с изх. № 2869/12.10.2009 год. на Община Разград данъчната 

оценка на имота е 7040,90лв./седем хиляди и четиридесет  лева и 

деветдесет стотинки /. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.8, чл.22 ал.1 от 

ЗМСМА, чл.35 ал.1, чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост и 

чл.27 и чл.28 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, 

„против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 

 

1.Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба на 

имот-частна общинска собственост, представляващ  поземлен имот – 

парцел №ІV-225 с площ 1711,00 кв.м., кв.31 по плана на с.Киченица, 

община Разград, актуван с АОС № 598/24.08.2009г. с площ 1711,00 кв.м., с 
адрес с.Киченица, ул.”Н.Й.Вапцаров” 1а, граници на имота: север – 

ул.Н.Й.Вапцаров; запад – улица; юг – парцел №ХVІІІ-226; запад – 

парцели №ХІІ-226, №ХІІІ-225 и №ІІІ-178, при начална тръжна цена в 

размер на 8555,00лв./осем хиляди петстотин петдесет и пет лева/,   
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определена от оценител на имоти, при данъчна оценка в размер на 

7040,90лв./седем хиляди и четиридесет  лева и деветдесет стотинки /. 

2.Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

3.Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ  13 

 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Допълнение на Решение № 568 по протокол №31 от 

24.11.2009 г на Общински съвет Разград 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Г-н Цонев имате думата. 
 

 Г-н Любомир  Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря. 
Уважаеми г-н председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Със свое решение от предходно заседание Общински съвет Разград прие 
пакет от линии условия за провеждане на конкурси за обществен превоз на 
пътници по линии от общинската и републиканската транспортна схема. При 

изписването на пакет от линии от мотивационната част във диспозитива е допусна 
та грешка като е пропусната линията Разград – Дряновец – Балкански, затова 
предлагам на вашето внимание проект за решение за допълване на  Решение № 568 

по протокол № 31 от 24.11.2009 г. на Общински съвет Разград като в т.1.1 се 
добави текста „+ Разград – Дряновец - Балкански”. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Цонев. 
 Тази докладна записка е разгледана в ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и неправителствени организации 

. Г-н Димитров моля да ни запознаете с решението на комисията 
 

 Г-н Стоян Димитров- Председател на ПК 

  С 8 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали” комисията подкрепя 
проекта за решение. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Колеги, имате  думата за въпроси към вносителя.  Не 
виждам. Мнения, допълнения.  Няма. Прекратявам процедурата и 

преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. 
 

Общинският  съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 

№ 583 
 

С Решение № 568 по протокол № 31 от 24.11.2009 г. на Общински 

съвет Разград е постановено  провеждането на конкурси за възлагане 
на обществен превоз на пътници по линии от общинската и 

републиканската транспортна схема. В мотивите на  решението са 

предложени за конкурс линиите от общинската транспортна схема 

Разград – Балкански и Разград – Дряновец, но в диспозитива на същото 

те не са отразени. Съгласно приетата с Решение № 567 на Общински 

съвет- Разград по протокол № 31 от 24.11.2009 г., приложение 3 промяна 

на маршрутните разписания на линиите от общинската транспортна 

схема е извършено комбиниране на линиите Разград – Балкански и 

Разград – Дряновец, като маршрутното разписание е придобило вида- 

Разград – Дряновец- Балкански. Това маршрутно разписание е 
пропуснато да бъде отразено в съответствие с мотивната част на 

решението и в диспозитива на същото в пакет № 1.1, като комбинация 

от двете линии в съответствие с приетото маршрутно разписание.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1,т.23 и 

чл.22,ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.19, ал.1 от Закона за автомобилните превози и чл.17 

и чл.21 т. 1  от Наредба № 2/15.03.2002 год., за условията и реда за 

утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени 

превози на пътници с автобуси и леки автомобили издадена от 

министъра на транспорта и съобщенията, Общински съвет Разград, с 

22 гласа „ЗА”, „против”- няма ,”въздържали се”- 4, 

 

  

РЕШИ: 

 

1. Допълва Решение № 568 по протокол № 31 от 24.11.2009 г. на 

Общински съвет Разград, като в т.1.1. се  добавя текста „ + Разград – 

Дряновец – Балкански”. 
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2. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областен управител на Област Разград в седемдневен  

срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – гр. Разград 

 

СТАТИЯ  14 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Обявяване на имот-публична общинска собственост 

за частна – общинска собственост 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

  Заповядайте, г-н Цонев.  
 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря, уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа 
общински съветници. Община Разград е собственик на имот-публична 
общинска собственост, който е целодневна детска градина, от 11865 кв.м. и 

намиращата се в него  сграда със застроена площ 317 кв.м., неизползваем  

тъй като детското заведение е преместено и осъществява дейността си в 
сградата на  ОУ „Г.С.Раковски” с.Раковски. Поради това, че няма да бъде 
използвана като такъв статут тази собственост предлагам на вашето 

внимание проект за решение този имот да бъде променен от имот- публична 
общинска собственост в имот- частна общинска собственост. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. Г-н Захариев, да  ни  запознаете ли с решението  на 
ПК по управление на общинска собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. 
 

 Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

 Благодаря Ви. 

Уважаеми колеги, с 10 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали” се 
комисията подкрепя предложението за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Колеги, имате  думата за въпроси към вносителя.  Не 
виждам. Преминаваме към разисквания, мнения, допълнения към тази 

докладна записка.  Няма. Извинявайте г-н Димитров имате думата. 
Г-н Иво  Димитров СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 
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Г-н Добрев благодаря Ви за думата. Аз не задавах своите въпроси към 

г-н Цонев, който е вносител на докладната записка, защото не еднократно 

съм искал когато са внасяни такива докладни записки да бъде мотивирано с 
какво даден имот – публична общинска собственост е престанал да 
изпълнява трайно своето предназначение за задоволяване на потребностите 
на населението в съответното населено място. И изобщо не мога да приема, 
че в мотивната част причината за пребазирането  се дължи на силно 

амортизираната материална база, която детското заведение е ползвало 

дотогава, което не е никакво основание за преобразуване на този имот от 
публична общинска собственост в частна общинска собственост. Може би 

някъде в края е така загатнато същевременно към  него  има проявен 

интерес за закупуването му. Което по същия начин не може да бъде никакво 

правно основание за преобразуване от един вид общинска собственост в 
друг. Но това е първопричината за искането на внасянето на тази докладна 
записка. Някой е проявил интерес за закупуване и хайде ние сега тука да 
обслужим неговия интерес. Затова се внася и докладната записка да бъде 
преобразувано и продадено детското заведени. Аз не мога да се съглася, че 
в село Раковски са намалели децата и е отпаднала необходимостта от детска 
градина. Колкото и в предишните обсъждания на докладните записки да 
беше дискутирана така съдбата на детските градини. Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте.  
 

 Г-н Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Г-н Димитров изглежда четете само тази част от докладната записка, 
която представлява някакъв интерес и буди емоции. Прочетете, за да 
разберете, че ЦДГ е преместена на друго място при по добри условия. /Г-н 

Димитров се намесва/ Не е така. Значи това детско заведение е преместено 

при много по-добри условия, който отговарят на всички норми и 

изисквания за съществуването му. В старата сграда просто не имало 

възможност това да се случи. И понеже в момента старата сграда и района 
са освободени, значи детското заведение не закрито то е преместено на 
друго място. Те не се ползват. И след като не се ползват какво да ги правим? 

Да стоят да се рушат, да ги грабят, и после г-н Иво Димитров да атакува 
общинската администрация, че та не може да опазва собствеността си. 

Разбира се, че трябва да и търсим някакво предназначение, което е в полза 
на населеното място на общността. Това е идеята. Защо общинската 
собственост да съществува така, само и само да съществува. Нали тя трябва 
да бъде използвана най-рационално. И тогава когато е в полза на хората 
трябва да се търсят такива решения. В момента тя е изгубила статута на 
публична. 
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Тука е описано макар и кратко – няма ползване на тази собственост за 
публични цели. След като няма ползване за публични цели, много е ясно, че 
трябва да бъде преобразувана в друг вид. Така както е казал закона и което 

излагам на Вашето внимание. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Имате думата г-н Димитров. 
 

 Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Благодаря Ви г-н Добрев. 
 Значи тука стана ясен механизма, по който ако някой иска в село 

Раковски да придобие 11865 кв.м. трябва да се обърне към правилния ресор 

в общинска администрация, който да премести детското заведени, с което 

детската градина да престане да изпълнява своята функция на детско 

заведение и след това да заяви своя инвеститорски интерес. Или хайде за 
закупуване тука е спестено инвеститорски, но ако някой поиска по същия 
начин да си купи ДКЦ 1 може да го направи със същата такава докладна 
записка, каквато благодарение на бдителността на българския съд беше 
осуетена. Само това спаси Разград от липсата на ДКЦ 1 на сградата. 
Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви.  Други желаещи.  Колеги има ли желаещи да вземат 
отношение по тази докладна записка. Няма. Прекратявам процедурата по 

разисквания . Преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова Не участва   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   
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11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров    

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков   + 

20. Пейчо Добрев Георгиев  +  

21. Пламен Иванов Братованов Не участва   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 Г-н Пейчо Георгиев – секретар на заседанието на ОбС 

 Гласували, с 19 гласа „ЗА, „против” – 2, „въздържали се” – 3. 
 

  Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 За процедура, г-н Председател. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да, заповядайте г-н Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми г-н председател, тъй като и изрична разпоредба на Закона 
за общинската собственост се налага при гласуването на това решение да 
участват по-голям брой съветници, и в момента има няколко общински 

съветници, които са отвън било заради това да отидат до тоалетна или 

пушачи Ви моля, да повторим гласуването по проекта за решение, като 

разпоредите на обслужващото звено най-настойчиво да прикани 

общинските съветници, които не са в залата, да дойдат и да участват в 
гласуването. 

 

Г-н Пейчо Георгиев - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 
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  Уважаеми г-н председател, но ние така можем да стоим до 12. Всеки 

един общински съветник има право и е свободен дали да присъства дали да 
не присъства, дали да участва или да не – в гласуването . Аз съжалявам, но 

ако така ще се подбираме. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Но ние по правилник имаме право да повторим гласуването г-н 

Георгиев 
 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

 Пак повтарям в момента има съветници извън залата, който не 
изпълняват задължението си да участват в гласуването. Те могат да гласуват 
както намерят за добре, но са длъжни да бъдат в залата освен ако е обявена 
почивка. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, преминаваме отново към гласуване на тази докладна записка. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Огнян Досев Обрешков Не участва   

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   
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21. Пламен Иванов Братованов Не участва   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 584 

 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост по АОС №7/19.11.1997 година,  представляващ целодневна 

детска градина, състоящ се от дворно място от 11865 кв.м. и 

намиращата се в него  сграда със застроена площ 317 кв.м., находящ се 

в парцел I, пл.№507  кв.74 по плана на с.Раковски, ул.”Г.С.Раковски”, 

община Разград. Понастоящем  имотът е неизползваем,  тъй като 

детското заведение е преместено и осъществява дейността си в сградата 

на  ОУ „Г.С.Раковски” с.Раковски. По този начин той  е престанал да 

има  статут  на имот-публична общинска собственост.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 от 

ЗМСМА, чл.6, ал.1 и ал.3 от Закона за общинската собственост, чл.3, 

ал.2 от Наредба №2 на ОбС Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, Общински съвет 

Разград след повторно  поименно гласуване, с 20 гласа „ЗА”, „против”-

няма ,”въздържали се”- няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Не обявява имот-публична общинска собственост  по АОС 

№7/19.11.1997 година,  представляващ целодневна детска градина, 

състоящ се от дворно място от 11865 кв.м. и намиращата се в него  

сграда със застроена площ 317 кв.м., находящ се в парцел I, пл.№507  

кв.74 по плана на с.Раковски, ул.”Г.С.Раковски”, община Разград, за 

частна общинска собственост. 
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2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ  15 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Обявяване на имот-публична общинска собственост 

за частна – общинска собственост. 

 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател, 

 на основание чл.75 от Правилника за организацията и дейността  на 
Общински съвет, оттеглям докладната записка. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. 
 

 Г-н Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Ама не е заради г-н Иво Димитров. 
 

 

СТАТИЯ  16 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Учредяване безвъзмездно право на ползване върху 

имот- частна общинска собственост на Изпълнителна агенция по 

сортоизпитване, апробация и семеконтрол София. 

 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

имотът се знае повече от общинските съветници, познава се , намира се на , 
бул.”Бели Лом” №49, ет.1, там където беше преди СБК монтажи „Пенчо 

Маринов”, ползва се от тази изпълнителна агенция по сортоизпитване. Ние 
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бяхме взели решение да го продадем. Те казаха, че ще намерят пари, и 

накрая на годината не успяха да намерят достатъчно средства. Молят да 
бъде удължен с две години. Моето предложение е за една година да бъде 
удължен срока за ползване на имота от тази агенция по сортоизпитване, 
като през следващата година продължат преговорите за купуване на имота. 
Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви .Тази докладна записка беше разгледана в ПК  по 

управление на общинска собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението. 
 

 Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

 С 9 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали се”, комисията подкрепя 
проекта за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Димитров, моля да ни запознаете с решението на 
ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. 
 

 Г-н Стоян Димитров- Председател на ПК 

 Със  7 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се”, комисията също 

подкрепя проекта за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя.  Не 
виждам. Преминаваме към обсъждане  по тази докладна записка. 
Прекратявам процедурата по обсъждане. Преминаваме към процедура по 

гласуване. Моля гласувайте. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   
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7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 585 

 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 

собственост по АОС №523/18.05.2009 година, представляващ 

самостоятелен обект в сграда с идентификатор №61710.505.1.10 по 

кадастралната карта на гр. Разград, със застроена площ 142,20 кв.м. и 

прилежащи части:  12,17%  от общите части и правото на строеж на 

сградата , с адрес гр. Разград, бул.”Бели Лом” №49, ет.1, с граници: на 

етажа №61710.505.507.1.11; под обекта №61710.505.507.1.8; над обекта 

№61710.505.507.1.4.  

Имотът се е ползвал безвъзмездно от териториалното звено на 

Изпълнителна агенция по сортоизпитване, апробация и семеконтрол  в 

гр. Разград с договор,  чиито срок е изтекъл на 01.11.2009 година. С 

Решение № 495 по Протокол № 28/29.09.2009 година  Общински съвет 

Разград е приел да се извърши неговата продажба на агенцията. 
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С писмо с вх.№ 12-00-223.1/02.11.2009 година  изпълнителният 

директор на Изпълнителна агенция по сортоизпитване, апробация и 

семеконтрол информира за невъзможността да се извърши закупуване 
на имота на настоящия етап по обективни причини и отправя молба 

същият да продължи да се ползва от териториалното звено в гр. 

Разград още две години. 

Съгласно Устройствения правилник на Изпълнителна агенция по 

сортоизпитване, апробация и семеконтрол, във връзка със Закона за 

администрацията, агенцията е юридическо лице и е второстепенен 

разпоредител с бюджетни кредити към министъра на земеделието и 

храните. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22 от 

ЗМСМА, чл.39, ал.4 от Закона за общинската собственост, във връзка с 
§ 30 от ПЗР от Закона за държавния бюджет на Република България за 

2009 г. и чл. 39, ал. 3, т.2 и ал. 5от Наредба №2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-

общинска собственост, във връзка с писмо с вх.№ 12-00-223.1/02.11.2009 

година на изпълнителния директор на Изпълнителна агенция по 

сортоизпитване, апробация и семеконтрол, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване с 27 гласа „ЗА”, „против”-няма ,”въздържали 

се”- няма, 

Р Е Ш И: 

 

1.Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от една година 

на Изпълнителна агенция по сортоизпитване, апробация и семеконтрол 

София, за нуждите на териториалното звено в гр. Разград върху имот – 

частна общинска собственост по АОС №523/18.05.2009 година, 

представляващ самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

№61710.505.507.1.10 по кадастралната карта на гр. Разград, със 
застроена площ 142,20 кв.м. и прилежащи части:  12,17%  от общите 
части и правото на строеж на сградата, с адрес гр. Разград, бул.”Бели 

Лом” №49, ет.1, с граници: на етажа №61710.505.507.1.11; под обекта 

№61710.505.507.1.8; над обекта №61710.505.507.1.4.  

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор с Изпълнителна агенция по сортоизпитване, апробация 

и семеконтрол София за учредено безвъзмездно право на ползване 
върху имота, описан в т.1. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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СТАТИЯ  17 

 

 Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

 Относно: Удължаване срока на учреденото безвъзмездно право на 

ползване на Дирекция „Регионална служба по заетост” – Русе върху 

имот – частна общинска собственост, намиращ се на партерния етаж в 

сградата на бул. „Апр. въстание” №23 в гр. Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 
 

 Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

„Регионалната служба по заетост”, звеното Бюро по труда Разград 

помещава отдавна помещение на бул. „Апр. въстание” №23, с обща площ 

400 кв.м., с 16 броя стаи и избено помещение с площ 74,00 кв.м. в 
жилищния блок. Знаете целите и дейността на бюрото по труда. Изтича им 

срока на одобрения по договор и затова предлагам на Вашето внимание 
проект за решение за удължение срока на договора с три години до 

максималния десетгодишен период. Завърших. Седемгодишен. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление 
на общинската собственост, приватизация и  следприватизационен контрол. 

Г-н Захариев.  
 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 С 11 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали” се комисията подкрепя 
проекта за решение. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Димитров да ни запознаете с  решенията  на ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. 

 

 Г-н Стоян Димитров- Председател на ПК 

 Със 7 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали” комисията  подкрепя 
проекта за решение. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя.  Не 
виждам. Преминаваме към мнения, разисквания, предложения  към тази 

докладна записка. Имате думата. Няма ли желаещи? Прекратявам 

процедурата и преминаваме към  гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   
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Общинският  съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 586 

 

С Решение №373/25.04.2005 год. на Общински съвет Разград и 

договор от 01.05.2005 год. на Дирекция „Регионална служба по заетост” 

– Русе е учредено безвъзмездно право на ползване върху имот-частна 

общинска собственост, съставляващ 16 бр. стаи на партерен етаж с 

обща площ 400 кв.м. и избено помещение с площ 74,00 кв.м. в жилищен 

блок на  бул. „Апр. въстание” №23 в гр. Разград, за срок до 31.12.2005 

год. С Решение №592/27.03.2006 год. на ОбС – Разград и анекс от 

20.04.2006 год. срокът е удължен до 31.12.2006 год., а с Решение 

№45/22.01.2007 год. на ОбС – Разград и анекс от 15.02.2007 год. – до 

31.12.2009 год. 

Съгласно Устройствения правилник на Агенцията по заетостта, 

агенцията е второстепенен разпоредител с бюджетни кредити към 

министъра на труда и социалната политика, а стопанисването на на 

недвижимите имоти е в прерогативите на дирекциите „Регионална 

служба по заетостта”. 

С молба с вх.№24-00-449.1/15.10.2009 год. Директорът на 

Дирекция „Регионална служба по заетост” – Русе иска удължаване на 

изтичащия срок. Молбата е разгледана като т.17 на проведеното на 

10.11.2009 год. заседание на постоянната комисия по чл.2 от Наредба 

№2 на Общински съвет  Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила 

искането да бъде удовлетворено и предлага удължаване на срока с 3 

години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.12, ал.4 и чл.39, ал.5 от Закона за общинската собственост, във вр. с 

§30 от ПЗР на Закона за държавния бюджет на Република България за 

2009 год., чл.39, ал.2 и ал.3, т.2 от Наредба №2 на Общински съвет  

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост и молба с вх. №24-00-449.1/15.10.2009 год. на 

Директора на Дирекция „Регионална служба по заетост” – Русе, 

Общинският съвет, след   поименно гласуване с 27 гласа „ЗА”, 

„против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Удължава с три години срока на учреденото безвъзмездно право 

на ползване на Дирекция „Регионална служба по заетост” – Русе, 
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целево за нуждите на Дирекция „Бюро по труда” – Разград, върху имот 

– частна общинска собственост, актуван с АОС №36/24.06.2006 год., 

съставляващ 16 бр. стаи на партерен етаж с обща площ 400 кв.м. и 

избено помещение с площ 74,00 кв.м. в жилищен блок на  бул. „Апр. 

въстание” №23 в гр. Разград, считано до 31.12.2012 год. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към 

договора от 01.05.2005 год. за учредяване на безвъзмездно право на 

ползване на Дирекция „Регионална служба по заетост” – Русе при 

условията на т.1. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград.  

     

СТАТИЯ  18 

 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Учредяване безвъзмездно право на ползване на 

Сдружение с нестопанска цел „Организация на младите инвалиди в 

град Разград” върху част от имот-частна общинска собственост – стая 

на втори етаж в къщата на ул. „Н. Й. Вапцаров” №12 в гр. Разград. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, имате думата. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Има регистрирано сдружение с нестопанска цел, организация на 
младите инвалиди в град Разград. То е подало искане за предоставяне на 
помещение с цел да развиват своята дейност. Това искане е разгледано от 
комисията по чл.2 от Наредба №2, която е дала положително становище. 
Обсъждани за различни предложения за помещения. С тяхно съгласие 
предлагам проект за решение за учредяване безвъзмездно право на ползване 
за срок от три години на това сдружение, върху част от имот – частна 
общинска собственост, намираща се в гр. Разград, ул. „Н. Й. Вапцаров” 

№12.както всички я знаят. Помещението е от 19,50 кв.м., намиращо се  на 
втори етаж в къща.  Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 
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  Колеги, тази докладна записка беше разгледана на две постоянни 

комисии. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на  ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и  

следприватизационен контрол. 

 

Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

С 9 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали се” комисията подкрепя 
проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Димитров да ни запознаете с  решението ПК  по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации 
 

Г-н Стоян Димитров- Председател на ПК 

Комисията със  7 гласа „ЗА” и „ против” – 1, също  подкрепя проекта 
за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя.  
Заповядайте г-н Анастасов. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ ГЕРБ” 

Едно въпросче: Тук ме смущава само, че е на втория етаж. Има ли 

достъп за инвалидни колички? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Аз споменах, че сме разговаряли с тях. На този етап ги устройва. Те 
нямат в организацията си в момента такива младежи и тука става въпрос за 
едно временно решение, тъй като те искат и да кандидатстват по някакъв 
проект. Само и само да имат някакво помещение където да се събират. По 

нататък при възможност можем да им предоставим други помещения на по 

подходящо място. Но на този етап понеже те бързат с решението, това е към 

момента което можем да им предоставим. И още веднъж казвам това ги 

устройва.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, Г-н Цонев други желаещи за въпроси. Г-н Димитров 
заповядайте. 
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Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Благодаря Ви г-н Добрев. Г-н Цонев, искам да попитам: Ако има хора 
с неравностойно положение, членове на тази организация, който се нуждаят 
от асансьор, от необходимата инфраструктура за осигуряване на достъпна 
среда, за чия сметка ще бъдат извършени тези мероприятия по имота? 

 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Преди малко отговорих и ще повторя, че към момента нямат такива 
хора и искат да я ползват като база където да се събират а ако евентуално 

проведат по разширено мероприятие могат да ползват друго подходящо 

място за целта. Но в момента общината няма намерение да изгражда такива 
съоръжения, тъй като и самата къща и обекта не позволяват това. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси. Не виждам. Преминаваме към мнения, 
предложения. Г-н Димитров заповядайте. 
 

Г-н Иво Димитров- СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Благодаря Ви г-н Добрев. Аз нямам нищо против това организацията 
на младите инвалиди в Разград, която е регистрирана в Разград да бъде с 
общински имот за нейните цели възнаградена от Община Разград, но се 
питам няма ли друго по подходящо помещение, което вместо временно би 

осигурило наистина достъп на всички инвалиди, на всички хора в 
неравностойно положение и такива, който са със увреждания и изискват за 
тяхното предвижване специални средства. Да бъде даден имот, който е 
подходящ за това. Защото не можем на инвалиди, който сега някой е 
декларирал, че нямат необходимост от това утре да дойдат и да поискат за 
сметка на общината да бъдат извършени тези ремонти. А както знаем сме в 
криза и трудно можем да отделим средства за такъв ремонт на втория етаж. 

Смятам, че общината има подходящи помещения, които се намират на 
партера, в който може да се влиза със специални средства направо от 
тротоара. Предлагам на вносителя да предложи помещение което отговаря 
наистина на необходимостта младите инвалиди в гр. Разград да имат свое 
място където да се събират. 
Второто нещо което искам да кажа е, че по тази логика с бързане и 

половинчато решение на проблемите на хората с неравностойно положение, 
Общината дава добър тон, защото самата молба е входирана на 25. 11.2009г., 
а днес сме 28.12, което показва, че когато общинска администрация желае 
нещо да се случи в общината то в рамките на месец и три дни може да стане. 
Да бъде осъществено. Но се питам дали общинска администрация ще бъде 
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така любезна, отзивчива и експедитивна ако през м. януари или март 
2010г.постъпи молба от организация на малко по възрастните инвалиди в гр. 

Разград, която може да бъде регистрирана в Разградския окръжен съд по 

закона за юридическите лица с нестопанска цел. Това ми е коментара. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Други желаещи да вземат отношение по тази докладна 
записка. Няма. Прекратявам процедурата по разисквания. Преминаваме към 

процедура по гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов Не участва   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов Не участва   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   
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29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 587 

 

С Решение №1/26.11.2008 год. по фирмено дело №29/2008 год. на 

Разградски окръжен съд, по Закона за юридическите лица с 
нестопанска цел е регистрирано Сдружение с нестопанска цел 

„Организация на младите инвалиди в град Разград”, за осъществяване 
на дейност в обществена полза. Целта на организацията е защита и 

осъществяване на човешките права, подкрепа на граждански 

инициативи, за толерантност, солидарност, разбирателство и 

равнопоставеност на различни социални и етнически групи в 

обществото. С молба с вх. №63-00-122.1/25.11.2009 год. Председателят 

на Управителния съвет иска да им бъде предоставено помещение за 

безвъзмездно ползване с оглед нуждите на сдружението. Искането е 
разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, която е взела положително 

становище.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.4 и ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 

от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

Общинският съвет , след   поименно гласуване с 24 гласа „ЗА”, 

„против”-няма ,”въздържали се”- 1, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от три години 

на Сдружение с нестопанска цел „Организация на младите инвалиди в 

град Разград” върху част от имот – частна общинска собственост, по 

АОС № 63/28.04.2006 год., съставляваща стая в югозападната част и 

части от коридор и санитарен възел с обща площ 19,50 кв.м., на втори 

етаж в къща, намираща се в гр. Разград, ул. „Н. Й. Вапцаров” №12. 
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 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при 

условията на т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 
 

 

СТАТИЯ  19 

 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев - зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Удължаване срока на учреденото безвъзмездно право на 

ползване върху част от имот – частна общинска собственост, състояща 

се от две стаи, санитарен възел и част от коридор на първи етаж в 

западната част на сградата на бул.”България” №4 в гр. Разград, на  

Областния съвет на „Съюза на ветераните от войните” гр. Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, имате думата. 
 

Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаеми г-н председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

от 22.01.2007г. след решение на общински съвет за три години е 
предоставен част от имот –частна общинска собственост, състоящ се от 38 

кв. м. две стаи и общ санитарен възел на първия етаж в сградата на 
бул.”България” №4 в гр. Разград. Срока изтича в края на тази година. Има  
молба за удължаване срока на договора и в тази връзка  на вашето внимание 
е проекта за решение със удължаване от 4 г.  срока на учредяване на 
безвъзмездното право на ползване на този имот на Областния съвет на 
„Съюза на ветераните от войните” гр. Разград. Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Захариев  ще ни запознаете ли с решението на 
постоянната комисия по управление на общинска собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол. 
 

Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

С 10 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали се”, комисията подкрепя 
проекта за решение. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Димитров, моля да ни запознаете с решението на 
ПК  по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. 

 

Г-н Стоя Димитров- Председател на ПК 

Комисията по законност  също единодушно с 8 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя. Не 
виждам. Преминаваме към процедура разисквания, предложения, мнения по 

тази докладна записка. Няма. Прекратяваме процедурата по разискванията. 
Преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   



 125 

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 588 
 

С договор от 22.01.2007 год.  на Областния съвет на „Съюза на 

ветераните от войните” гр. Разград е учредено безвъзмездно право на 

ползване върху част от имот-частна общинска собственост, състояща се 
от две стаи, санитарен възел и част от коридор на първи етаж  в 

западната  част от къща на бул.”България” №4 в гр. Разград за срок от 

3 години, считано до 21.12.2009 год. С молба с вх.№61-00-

114.1/05.10.2009 год. Председателят на Областния съвет на „Съюза на 

ветераните от войните” гр. Разград иска удължаване на изтичащия 

срок. Молбата е разгледана като т.7 на проведеното на 10.11.2009 год. 

заседание на постоянната комисия по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет  Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, която е решила искането да бъде 
удовлетворено и предлага удължаване на срока с 4 години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.12, ал.4 и чл.39, ал.5 от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.2 

от Наредба №2 на Общински съвет  Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

във вр. с чл. 6 от Закона за ветераните от войните /ЗВ/ и чл. 21 от ППЗВ 

и молба с вх. №61-00-114.1/05.10.2009 год. на Областния съвет на 

„Съюза на ветераните от войните” гр. Разград, Общинският съвет, след   

поименно гласуване с 24 гласа „ЗА”, „против”-няма ,”въздържали се”- 

1, 

РЕШИ: 
 

1. Удължава с 4 години срока на учреденото безвъзмездно право 

на ползване с договор от 22.01.2007 г.  върху част от имот – частна 

общинска собственост, по АОС №629/18.05.1999 год., състояща се от две 
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стаи, санитарен възел и част от коридор с обща площ 38,00 кв.м., на 

първи етаж в западната част на сградата на бул.”България” №4 в гр. 

Разград, на  Областния съвет на „Съюза на ветераните от войните” гр. 

Разград.  

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи анекс към договора от 22.01.2007 год. за учредяване на 

безвъзмездно право на ползване на Областния съвет на „Съюза на 

ветераните от войните” гр. Разград. при условията на т.1. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград.  

 

СТАТИЯ  20 

 

Докладна записка от инж. Любомир Цонев – зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за отдаване под наем на 

част от имот – частна общинска собственост – помещение №6, 

намиращо се на първи етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград. 

 

Г- н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

Процедура г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да заповядайте. 
 

Г- н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

Предстоят две докладни записки с единтичен характер. Предлагам 

докладването на двете докладни записки да стане едновременно, а 
гласуването да стане поотделно. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Моля, който е съгласен с така направеното предложение от г-н 

Атанасов да гласува. 
 

С 23 гласа „ЗА”, „против”-няма , ”въздържали се”- няма, се 

приема предложението на г-н Атанасов. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев имате думата 
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Г-н Любомир Цонев - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа 
общински, става въпрос за отдадени под наем имоти, поточно част от 
имоти- частна общинска собственост находящи се в сградата на бул. 

„България” №21, това е помещение №9 и помещение №6 и двата имота се 
ползват от ЕТ „Нина – Незакет Сали”. Изтича, даже е изтекъл срока на 
договора, който е за три години. Има молба за удължаване на срока на 
договора и проекта за решение касае и по двете докладни записки 

удължаване на срока на договора за наем за четири години. Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Двете докладни записки са разгледани на постоянната 
комисия по управление на общинска собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Симеон Захариев ще ни запознае с 
решението на комисиите 
 

Г-н Симеон Захариев- Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  

с 10 гласа ”ЗА” без „против” и „въздържали се”, комисията приема 
предложенията за решения. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя. Няма.  
Процедура по разисквания, предложения мнения. Няма. Прекратяваме 
процедурата по разискванията. Преминаваме към гласуване. Гласуваме 
първата докладна записка касаеща помещение №6. Моля гласувайте. 
Изисква се и поименното гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   
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9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 589 
 

На 10.11.2003 год. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и ЕТ „Нина – Незакет Сали” с. Езерче за 

помещение №6, намиращо се на първи етаж в сградата на бул. 

„България” №21 в гр. Разград, считано до 14.11.2006 год. С анекс от 

27.11.2006 год. срокът на договора е продължен до 14.11.2009 год. С 

писмо с вх. №70-00-233.1/07.10.2009 год. наемателят иска удължаване на 

срока на договора до максимално допустимия срок от 10 години. 

Искането е разгледано като т.4 на проведеното на 10.11.2009 год. 

заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която е решила то да бъде удовлетворено.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост, чл.17, ал.4 от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 
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разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и искане от ЕТ 

„Нина – Незакет Сали” с. Езерче с вх. №70-00-233.1/07.10.2009 год., 

Общинският съвет  след   поименно гласуване с 25 гласа „ЗА”, 

„против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Продължава с 4 години срока на договора за наем от 10.11.2003 

год., сключен между Община Разград и ЕТ „Нина – Незакет Сали” с. 

Езерче за отдаване под наем на помещение №6 с площ от 33 кв.м., 

намиращо се на първи етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград, считано до 14.11.2013 год. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи анекс към договора за наем от 10.11.2003  год. при условията на 

т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград.  

 

С Т А Т И Я  21 
  

Докладна записка от инж. Любомир Цонев – зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за отдаване под наем на 

част от имот – частна общинска собственост – помещение №9, 

намиращо се на първи етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Преминаваме към гласуване по докладната записка касаеща 
помещение №9. Моля гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   
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4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 590 

 

На 10.11.2003 год. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и ЕТ „Нина – Незакет Сали” с. Езерче за 

помещение №9, намиращо се на първи етаж в сградата на бул. 

„България” №21 в гр. Разград, считано до 14.11.2006 год. С анекс от 

27.11.2006 год. срокът на договора е продължен до 14.11.2009 год. С 

писмо с вх. №70-00-232.1/07.10.2009 год. наемателят иска удължаване на 

срока на договора до максимално допустимия срок от 10 години. 

Искането е разгледано като т.4 на проведеното на 10.11.2009 год. 

заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет 
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Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която е решила то да бъде удовлетворено.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост, чл.17, ал.4 от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и искане от ЕТ 

„Нина – Незакет Сали” с. Езерче с вх. №70-00-232.1/07.10.2009 год., 

Общинският съвет,  след   поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, 

„против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Продължава с 4 години срока на договора за наем от 10.11.2003 

год., сключен между Община Разград и ЕТ „Нина – Незакет Сали” с. 

Езерче за отдаване под наем на помещение №9 с площ от 51 кв.м., 

намиращо се на първи етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград, считано до 14.11.2013 год. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи анекс към договора за наем от 10.11.2003  год. при условията на 

т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 
  

СТАТИЯ  22 

 

Докладна записка от Кина Дякова- зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Кандидатстване с проект по процедура „ Социални 

услуги за социално включване” по ОП „Развитие на човешките 

ресурси”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-жо Дякова, имате думата. 
 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря г-н Добрев.  
Уважаеми общински съветници,  

В началото на месец ноември агенцията за социално подпомагане 
обяви набирането на проектни предложения по схема за безвъзмездна  
помощ  „Социални услуги за социално включване”, по Оперативна 
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програма "Развитие на човешките ресурси" . Три са компонентите по тази 

схема: Социални услуги за деца в риск;  Социални услуги за пълнолетни 

лица; Иновативни подходи за превенция и преодоляване на социалното   

изключване на рискови групи. Общината има проектна готовност да 
кандидатства по Компонент 2: Социални услуги за пълнолетни лица,  за 
изграждане на Дневен център за пълнолетни лица, като нашето 

предложение е да кандидатстваме за изграждане на Дневен център за 
пълнолетни лица. Предложението което правим към Вас е центъра да бъде  
обособен в имот – частна общинска собственост - Административна сграда, , 
находящ се в гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър” № 30, това е бившата 
стоматология, ниската част. Там в момента 2-ри и 3-ти етаж са свободни и 

са подходящи за социални услуги. Разкриването на един такъв дневен 

център ще даде възможност на една част от възрастните хора, който имат 
нужда от подкрепа да обитават собствените си домове и в същото време да 
се ползват от социални услуги, който са необходими за тяхната възраст при 

съответни социални потребности. Молбата ни е да бъде подкрепена 
докладната като общинският съвет даде съгласие тази част от имота 
разположена на 2-рия етаж да бъде ползвана за кандидатстване за дневен 

център. Изискването на програмата е най-малко за срок от 5г. 
предназначението на този имот да не се променя. Затова и ние искаме 
вашето съгласие този имот да бъде ползван от общината за срок от 5г. за 
изграждане на дневен център, ако разбира се този проект дано да успеем да 
го подкрепите и кандидатстваме. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, Г-жо Дякова. Тази докладна записка е разгледана от 
постоянната комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. Ще помоля г-жа Георгиева да ни запознае с нейното 

решение. 
 

  Г-жа Янка Георгиева – председател на ПК 

Благодаря. На проведено свое заседание на 14 декември комисията с 6 

гласа „ЗА” , без ”против” и „въздържа ли се”, приема и подкрепя проекта за 
решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Колеги имате думата за въпроси към вносителя. Не 
виждам. Преминаваме по процедура мнения , предложения по тази 

докладна записка. Не виждам желаещи. Прекратявам процедурата. 
Преминаваме към гласуване. Моля гласувайте. Необходимо е нашето 

поименно гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев Не участва   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 591 
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На 06.11.2009 г. Агенцията за социално подпомагане обяви 

набирането на проектни предложения по схема за безвъзмездна 

финансова помощ BG051PO001-5.2.06 „Социални услуги за социално 

включване”, по Оперативна програма "Развитие на човешките 
ресурси" - Приоритетно направление 5, Основна област на 

интервенция 5.2 „Социални услуги за превенция на социалното 

изключване и преодоляване на неговите последици”. 

Схемата е насочена към предоставяне на широко обхватни 

социални услуги, които ще се реализира в три компонента: Компонент 

1: Социални услуги за деца в риск; Компонент 2: Социални услуги за 

пълнолетни лица; Компонент 3: Иновативни подходи за превенция и 

преодоляване на социалното   изключване на рискови групи 

Община Разград съгласно Акт за частна общинска собственост № 

149 от 19.01.2007 г. е собственик на Административна сграда със ЗП – 

265.50 кв. м., 4 етажа. С договори от 13.02.2001 г. и от 05.08.2005 г. на 

Регионален център по здравеопазване гр. Разград е учредено право на 

ползване за 1-ви и 4-ти етаж. 

Към момента 2-ри и 3-ти етаж са свободни и могат да се ползват 

за реализирането на социални услуги. Община Разград има проектна 

готовност да кандидатства по Компонент 2: Социални услуги за 

пълнолетни лица,  за изграждане на Дневен център за пълнолетни лица 

на 2-ри етаж, където има обособени 10 стаи и сервизни и санитарни 

помещения.  В Дневния център ще бъдат създадени условия за 

предоставяне на комплекс от социални услуги, свързани с 

предоставянето на храна, задоволяване на ежедневните, здравните, 

образователните и рехабилитационните потребности, както и на 

потребностите от организация на свободното време и личните контакти.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет  Разград, след   поименно гласуване с 24 гласа „ЗА”, 

„против”-няма ,”въздържали се”- няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие част от имот - частна общинска собственост, 

съставляващ помещения със застроена площ 265.50 кв.м, разположени 

на 2-ри етаж в Административна сграда с адрес гр. Разград, ул. “Хаджи 

Димитър” № 30, кв. 42 от плана на града по Акт за частна общинска 

собственост № 149/19.01.2007 г., да бъде ползвана от Община Разград за 

срок от 5 години за изграждане на Дневен център за пълнолетни лица 

по схема за безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-5.2.06 

„Социални услуги за социално включване”, по Оперативна програма 

"Развитие на човешките ресурси". 
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2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ  23 

 

Докладна записка от Кина Дякова- зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Участие на Община Разград  като партньор  на местно 

ниво по Програма „Българските библиотеки – място за достъп до 

информация и комуникация”. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-жо Дякова, ще Ви помоля да ни запознаете с докладната записка 
 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград                                

Благодаря г-н Добрев.  
Уважаеми г-н председател,  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, настоящата 
докладна касае участието на Община Разград  като партньор  на местно 

ниво по Програма „Българските библиотеки – място за достъп до 

информация и комуникация”. От втората половина на 2009г 
Министерството на културата в партньорство с Министерството на 
транспорта, информационните технологии и съобщенията, Българската 
библиотечно - информационна асоциация, Националното сдружение на 
общините в Република България И ПРООН, реализира програма 
„Българските библиотеки – място за достъп до информация и комуникация” 

финансирана от Фондация ”Бил и Мелинда Гейтс” финансирана от 
Фондация ”Бил и Мелинда Гейтс”. От Общината беше поискан много 

подробен справочник за състоянието на библиотеките в общината, а и 

виждате, че  това се отнася и за областта. След като беше направен много 

сериозен преглед на състоянието в първата фаза на програмата от област 
Разград са включени 14 библиотеки, който са направени след избор от 
Министерството на културата по процедура, която е и по методология, 
която е утвърдена от тях. От Общината от тези 14 библиотеки на първия 
етап са включени четири: Регионална библиотека „Проф. Боян Пенев” – 

Разград, НЧ ”Напредък” – град Разград, НЧ ”Просвета” – село Гецово  и  

НЧ ”Просвещение”- село Дянково. Съгласно изискванията на Програмата, 
библиотеките ще се считат за включени в програмата след решение на 
съответния Общински съвет, който следва да упълномощи кмета, който да 
подпише споразумение за сътрудничество със съответните реализатори на 
програмата. 
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Считаме, че това е една добра възможност още на първия етап четири от 
нашите библиотеки да бъдат включени в програмата с което ще се даде 
възможност същите да бъдат снабдени с компютри съответно включени в 
мрежа. Достъпът на хората, който ползват услугите на тези библиотеки да 
бъде улеснен. Молим за вашето съгласие общината да участва като 

партньор на местно ниво и съответно след Вашето решение кметът да 
подпише така както е по изискването на програмата.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, Г-жо Дякова 
 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград  

Извинявам се, само за пояснение, ще има и втори етап, на който ще 
бъдат включени и други библиотеки съобразно готовността им на достъп и 

възможността им за разполагане на техника, брой на читатели, брой на 
единиците, който имат в библиотеката, брой на населението. Това са 
основните компоненти. Но по всяка вероятност от следващата година ще 
стартира и втори етап и намеренията ни са наистина да направим така, че и 

във втори етап възможно най-голям брой също да бъдат включени в тази 

програма      
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, колеги тази докладна записка беше разгледана от 
постоянната комисия култура, културно-историческо наследство и духовни 

ценности. Ще помоля нейния председател да ни запознае с решението. 

 

Г-н Георги Атанасов – председател на ПК 

Г-н председател,  

Уважаеми колеги, 

 на свое заседание  комисията по култура, културно-историческо 

наследство и духовни ценности, проведено на 15.12.2009 г., комисията 
разгледа настоящата докладна записка с 5 гласа „ЗА”  от 5 присъстващи 

подкрепя докладната записка и проекта за решение. Благодаря  Ви.       

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, колеги имате думата за въпроси към вносителя. 
Заповядайте г-н Димитров.  
 

Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Благодаря. Уважаема, г-жо Дякова, искам да попитам кои библиотеки от 
община Разград са били предложени за този първи етап и от тях са били 

одобрени въпросните четири библиотеки. Благодаря Ви.     
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Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград      

След направения обстоен преглед на който в част от обхода участваха 
и външни експерти, всяка библиотека на територията на общината попълни 

въпросника, който беше изпратен от Министерство на културата и от 
управляващото звено на програмата. Така че не сме пропуснали нито една 
от библиотеките на територията на общината. За съжаление не всички имат 
тази готовност а и условията са в първия етап да се включат… 

/Прекъсва я общински съветник Иво Димитров/  

„Отец Паисий” с. Черковна  мисля, че не беше включено в първия етап. Да.    
Аз казах г-н Димитров, казах, че на първия етап   могат да участват 
библиотеки според броя на населението, броя на читателите и фонда с който 

разполага. А въпросника, който беше попълнен в Черковна сами разбирате, 
че не може на този първи етап да отговори на тези изисквания.         
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Христов заповядайте    
 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Благодаря Ви г-н председател. Извинявайте сега, че със въпроса, 
който ще задам може би ще отегча колегите, обаче на мене нещо не ми 

стана ясно. Община Разград да участва като партньор на местно ниво, аз 
единствено партниране. И за това ще помоля г-жа Дякова малко по-

подробно да обясни. Единственото което е разбираме, че ние ще обучаваме 
библиотекарите как да се работи с компютър. От цялата тази докладна 
разбрах, че ние сме „аборигени”. Библиотеките ще получат достъп до 

интернет. Извинявайте, но преди малко излезе директора на библиотеката и 

аз разбрах, че там има компютри и може да се ползват. Просто нещо не ми 

става ясно Г-жа Дякова, просто да ми се обясни.      

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Приключихте ли със задаването на въпроси г-н Христов? 

Г-жо Дякова. 
 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Мисля, че г-н Христов има представа само за регионалната 
библиотека, а тук ние говорим не само за регионалната библиотека а и за 
библиотеката в читалище „Напредък”, библиотеката в Гецово и 

читалищната библиотека и библиотеката в читалището в с. Дянково. Това 
което аз споделих. Да и още три. Значи по програмата ще се предоставят 
казах информационната техника ще бъде предоставена. Освен това ще има 
обучение. Достъп до интернет  в библиотеката в Дянково в момента няма. В 
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Гецово също няма библиотеката достъп до интернет поради липсата на 
компютърни системи. 

Това което програмата ще ни даде като възможност е наистина. От 
нас да се предоставят тези компютърни системи. От нас се изисква да 
определим местото където да бъдат разположени, подходящо помещение за 
целта и оборудване, което да е разбира се също подходящо за тази техника, 
която ще бъде доставена. Мисля, че това е една добра възможност 
библиотеките в читалищата да се снабдят с техника, за която те нямат 
средства да направят с малкото който им се дават от субсидираните бройки, 

който имат от държавния бюджет. Една възможност наистина за много 

кратък период. Първите четири библиотеки да разполагат с тази 

компютърна техника а надяваме се през втория етап не по малко от четири 

ще включим а може и повече.           
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Георгиев, заповядайте.  
 

Г-н Пейчо Георгиев - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Аз имам няколко въпроса към госпожа Дякова. Единият от въпросите 
ми е: Независимо, че няма подписано такова споразумение все пак някаква 
предварителна информация госпожо Дякова бихте ли ни казали – На каква 
стойност ще бъде оборудването, което ще получи всяка от библиотеките?  

Това ми е първия въпрос. 
Втория въпрос: Има ли представа семейство „Бил и Мелинда Гейтс” 

къде си дава парите?  

На този въпрос очевидно Вие не може да ми отговорите, но можем 

само да му благодарим, че той нали не проявява така осторожност и 

бдителност къде си дава парите. Очевидно те не миришат.  
Втория ми въпрос е: В тези библиотеки освен регионалната, имат ли 

те компютърно оборудване и достъп до Интернет към днешния ден – 

Гецово, Дянково и „Напредък”? 

И третия въпрос: В Регионалната библиотека „Проф. Боян Пенев”, 

колко компютъра има? Имате ли информация госпожо Дякова и да ни я 
споделите?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 

Благодаря Ви Г-н Георгиев.  
 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Започвам от последния въпрос. В Регионалната библиотека „Проф. 

Боян Пенев” има 29 компютъра. И това, което имаме досега от Програмата 
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като информация очакваме още 25 да получим в библиотеката, което е едно 

достатъчно сериозно завоевание за една Регионална библиотека. Относно 

въпроса, който зададохте – стойността на оборудването, значи Методиката е 
на Министерството на културата и на ПРООН звеното, което като цяло 

работи по тази Програма, по Методиката по която те работят, те ще 
определят според критериите които са в тази Програма точно по колко и 

какво оборудване, информационно такова оборудване за всяка библиотека. 
На този етап ние не можем да кажем точно колко ще дойде, затова в 
решението предлагаме Кмета да информира Общинския съвет по 

реализацията на тази програма и вие да сте в течение за всяка библиотека 
какво е получено. Всеки случай това, което дойде ще бъде в плюс. Нямаме 
финансов ангажимент към тази Програма. Аз казах, единственото, което се 
искаше е да има подходящо помещение, то да е в приличен вид и да има 
необходимото макар и елементарно на този етап оборудване при 

получаване на техниката. Тези специално три читалищни библиотеки на 
този етап са, да не казвам 100% но 90 % имат готовност да реализират това 
което им бъде предоставено, да го инсталират. Така, че това наистина няма 
да струва пари нито за Общината, нито допълнителни средства ще трябва да 
влагат те.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Други колеги, желаещи да зададат 
въпроси? Не виждам. Преминаваме към предложения, мнения, разисквания. 
Г-н Димитров, давам Ви думата. 

 

Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Уважаема госпожо Дякова, 
Аз тук искам да перифразирам или да повторя думите на Мечо Пух – 

„Колкото повече, толкова повече”. Значи, ако някой,  който седи сега до Вас 
отдясно е филтър за това, коя библиотека в Община Разград е достойна за 
участие в една програма и това е директора на най-голямата Регионална 
библиотека, която става ясно, че има 29 компютъра и се бори за още 25, а 
във всички останали казахте, че няма нито един. Попитах Ви: Колко от 
библиотеките в Общината са участвали, Вие ми казахте всички. След 

уточнението стана ясно, че библиотеката на НЧ „Отец Паисий” в с. 
Черковна по някакъв филтър е отбито от тази Програма. Смятам, че съвсем 

несправедливо голяма част от местата където са останали единствените така 
места с живец в населените места на Разград биват убивани чрез Вас, като 

ги лишавате от участие в тези програми, в които би трябвало всички да имат 
равен достъп. И много Ви моля, ако имате възможност включете в своето 

предложение за решение в тази докладна записка всички читалища, които 

имат библиотеки в населените места на Община Разград, което смятам, че е 
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справедливо и няма да доведе по – никакъв начин до накърняване на 
интересите на Регионалната библиотека и респективно на г-жа Кацарова 
като директор. Нека тя да си вземе там 25 компютъра, ако я одобрят, но 

дайте поне по – някаква възможност и тук не става въпрос само за 
компютри по тази програма. Става въпрос в населените места където хората 
наистина имат едно средище – това е читалището, което е останало, това е 
библиотеката, там да имат достъп до Интернет. Във всяко населено място в 
момента има изградена с парите на Община Разград Интернет връзка. Какво 

пречи на Общинската администрация да включи безплатно още едно 

работно място към тия читалища, та трябва сега да занимаваме Фондации 

на „Бил Гейтс” и на не знам си какво още. Неща, които Вие бихте могли 

много простичко да свършите.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Госпожо Дякова, имате думата. 
 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Г-н Димитров, мисля, че нещо не се разбра. Значи, това е програма, 
която има своите критерии, условия на които трябва да отговарят. Това не е 
програма на Община Разград. Когато започнем да разглеждаме бюджета на 
Общината и ако Вие кажете от къде има приходоизточник, в библиотеката в 
с. Черковна да се направи още едно работно место или да се сложи техника 
и посочите приходоизточника, ние тогава ще кажем това може да се случи и 

в с. Черковна. Но когато се кандидатства по проект или програма има 
условия и критерии на които ние трябва да отговорим. Аз с това започнах, 

че имаше критерии и първия етап по който се реализира тази програма е 
свързан с броя на населението в съответното населено место, броя  на 
читателите, броя на единиците в библиотеката и т.н. Тази програма ще се 
реализира до 2013 година. Всяка година до 2013 ще има ново попълнение 
като амбициите са възможно повече читалищни библиотеки да бъдат 
включени в нея. За съжаление, ние в момента не можем да влияем на 
решението на Министерството на културата и на органа, който управлява 
тази програма. Ние сме длъжни да попълваме тия въпросници и да 
отговаряме на изискванията и там където отговаряме да можем да 
приложим програмата. Така, че в момента наистина говорим за нещо, чийто 

условия и критерии ние не определяме. Ние искаме вашето съгласие за 
включването на тези библиотеки. Ако вие считате, че не е нужно в 
Регионалната библиотека да има повече компютри, тогава това е ваш 

проблем. Но аз мисля, че това съвсем не може да бъде така логично 

решение, защото в Разградската библиотека е на регионален принцип, 

ползва се от много хора, не само от Общината, но и от Областта, тук има 
възможност наистина за повече информация, която да се съхранява, 
обработва и да се ползва. Така, че нека да не си разказваме приказки за 
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Мечо Пух, а да погледнем по – сериозно за възможността, която има 
Общината сега да се възползва от една програма, която дава възможност 
поне четири библиотеки на първия етап да участват в нея. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

Госпожо Дакова, понякога наистина така Ви се възхищавам на 
красноречието, с много думи да не казвате нищо. Защото, аз Ви казах, 

помолих Ви да ми дадете отговор: Защо Вие филтрирахте една библиотека, 
била ли е подадена библиотеката на НЧ „Отец Паисий” в с. Черковна за 
участие в тази програма? – или е била филтрирана в Общинска 
администрация чрез Вас или чрез Вашите подчинени. Само това Ви попитах 

и Вие ми казахте: „Не сме им пращали”. Проверете ей сега, спомнете си 

поне преди няколко минути какво сте казали. Преди малко в изложението 

си казахте, „че сте длъжни да подадете всички”. Като сте длъжни защо не го 

направихте? И тука госпожа Кацарова – Ако обичате госпожо Кацарова 
седнете си на мястото, не където е мястото на общинските съветници, си 

седнете там където Ви е мястото, където са гражданите. Не сте все още този 

път, в този мандат общински съветник и стига сте подценявали ……. / 

Прекъсват го като изключват микрофона/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, отнех Ви думата защото репликата не беше по 

същество. Други колеги? Г-н Захариев, заповядайте. 
 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Сега можем да си обясним защо в Разградски окръг има толкова 
ниски заплати тъй като когато ти дават пари за изпълнение на програми, 

насила един вид ти ги дават, някои хора умуват да ги вземем ли или да не ги 

вземем. Това е извода, който може да се направи от изказването на г-н 

Димитров. Аз се учудвам просто, как може за програма, която е определена, 
за която се иска само партньорство, толкова много приказки се изговориха, 
просто ми е чудно. И продължавам да се чудя за тази работа.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Димитров, заповядайте. Имате право, да. 
 

Г-н Иво Димитров - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 
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Имам право защото името ми беше намесено тука. С удивление 
слушам и не вярвам наистина на ушите си г-н Захариев защото такова 
изявление, такова отношение може да има човек, който взема от всеки, 

който му предложи.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други желаещи, които искат да вземат отношение с мнения и 

предложения по тази докладна записка? Госпожо Дякова Вие? 

 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Съжалявам, че се разгоря такъв непристоен за мен разговор за нещо 

наистина, което е много добро и не мога да приема, че някой нещо предлага, 
ако някой е Министерството на културата, ако представителството на 
ПРООН в България е някой, аз не знам какво и къде можем да партнираме. 
Започнах с това, кой е партньор по тази програма, какво реализира тази 

програма, а ние тръгнахме да обсъждаме – Защо читалището в с. Черковна 
не е включено. Да – ще бъде включено когато отговори на критериите, 
които поставя програмата. И когато се кандидатства по проекти и програма 
се изпълняват критериите, които са поставени в насоките за реализация на 
тази програма.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Колеги, прекратявам разискванията и 

преминаваме към процедура по гласуване. Моля, гласувайте.  
 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 592 

 

През месец ноември 2009 г. в Министерството на културата бе 
обявен списъка на обществените библиотеки – регионални, общински и 

читалищни, който ще получат подкрепа по Програма „Българските 
библиотеки – място за достъп до информация и комуникация за всеки” ,  

финансирана от Фондация ”Бил и Мелинда Гейтс”. 

Ключови партньори по тази програма са:  Министерството на 

културата, Министерството на транспорта, информационните 

технологии и съобщенията, Българската библиотечно - информационна 

асоциация, Националното сдружение на общините в Република 

България и ПРООН. 

Целевите библиотеки са избрани след преценка на изпълнението 

на основните им задължения и работата им с общността  в последните 
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години, по проведената процедура и методология за избор на целеви 

библиотеки. 

От Община Разград включените в този списък обществени 

библиотеки са четири: Регионална библиотека „Проф. Боян Пенев” – 

Разград, НЧ ”Напредък” – град Разград, НЧ ”Просвета” – село Гецово  

и  НЧ ”Просвещение”- село Дянково. 

Съгласно изискванията на Програмата, с кратко 

наименование ”Глобални библиотеки - България”, библиотеките от 

одобрения списък за целеви библиотеки ще се считат за включени, след 

решение на съответния общински съвет  и подписване на споразумение 
за сътрудничество. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.23  от 

ЗМСМА, Общински съвет – Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1.Дава съгласие Община Разград да участва като партньор на 

местно ниво в Проект   №00071115 - Програма „Българските 

библиотеки място за достъп до информация и комуникация за всеки” 

2.Упълномощава Кмета на общината да подпише споразуменията 

за сътрудничество между Община Разград, Министерството на 

културата, Програма на ООН за развитие и следните библиотеки и 

читалища на територията на Община Разград: Регионална библиотека 

„Проф .Боян Пенев” – Разград, НЧ ”Напредък” – град Разград, 

НЧ ”Просвета” – село Гецово  и  НЧ  ”Просвещение”- село Дянково. 

3.Задължава Кмета да информира периодично Общинския съвет 

за изпълнението на програмата на местно ниво. 

4.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и на Областен управител на Област Разград в 7 дневен срок от 

приемането му. 

СТАТИЯ 24 

 

Докладна записка от Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно:   Внасяне на предложение в Министерски  съвет за  

отпускане  на  персонална пенсия. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Госпожо Дякова, имате думата. 
Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 
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Настоящата докладна касае предложение до Министерски съвет за 
отпускане на персонална пенсия. И друг път сме представяли на вашето 

внимание подобни докладни. Това е в случаите когато има отказ от 
отпускане на наследствена пенсия при починал на един от родителите. В 

случая се касае за починал – бащата Васил Иванов Василев, който при 

датата на смъртта няма навършените 5 години осигурителен стаж, поради 

което е направен отказ за отпускане на наследствена пенсия. Това, което 

може да се направи при такава ситуация е да се поиска и да се внесе 
предложение в Министерския съвет за отпускане на персонална пенсия. За 
целта от майката е подадена молба до Кмета на Общината, в резултат на 
която ние предлагаме на вашето внимание Общинския съвет да даде 
съгласие за  внасяне  на  предложение  в  Министерски  съвет  на  Република  
България  за  отпускане  на  персонална  пенсия  за детето Николинка 
Василева Иванова, което е на 7 години, с постоянен адрес  с. Дряновец, 

чиято майка е безработна Марияна Еленкова Станчева, живее в същото село 

Дряновец, не разполага със доходи и това е една възможност наистина на 
семейството да се помогне.   

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по социална политика, 
трудова заетост и здравеопазване. Госпожо Георгиева, моля да ни 

запознаете с решението на комисията. 
 

Г-жа Янка Георгиева – Председател на ПК 

С 5 гласа „ЗА”, „въздържал се” -1, комисията подкрепя проекта за 
решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя.  
Не виждам. Мнения и предложения. Няма. Подлагам на гласуване 

проекта за решение по тази докладна записка. Моля, гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 593 

 

В Община Разград е депозирана  молба с вх. . № 94-М-190.1 от 

01.12.2009 г. от  Марияна Еленкова Станчева, живуща в с. Дряновец, 

общ. Разград,  …  за  отпускане  на  персонална  пенсия   на дъщеря й 

Николинка Василева Иванова. 

С  Разпореждане № МП - 156513/01.10.2009 г. на НОИ, Районно 

управление „Социално осигуряване” гр. Разград, на дъщеря  й е 



 145 

отказано да бъде отпусната наследствена пенсия за инвалидност поради 

общо заболяване от наследодателя Васил Иванов Василев, на 

основание чл. 74, ал. 1, т. 5 от КСО, тъй като към датата на смъртта 

същият няма изискуемия осигурителен стаж от 5 години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

и чл.7, ал. 4, т. 3 от , във връзка с ал. 1 и ал. 2, т. 1 от  Наредбата  за  

пенсиите и осигурителния стаж,  Общински съвет Разград, с 23 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава  съгласие  за  внасяне  на  предложение  в  Министерски  

съвет  на  Република  България  за  отпускане  на  персонална  пенсия  

за Николинка Василева Иванова с постоянен адрес  с. Дряновец, общ. 

Разград, ….   

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 25 

 

Докладна записка от Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване сроковете на сключени договори  за наем за 

части от имоти –  публична общинска собственост. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, ще Ви помоля да ни запознаете накратко със 
съдържанието на докладната записка. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Настоящата докладна записка касае удължаване сроковете на 
сключени договори  за наем за части от имоти –  публична общинска 
собственост. Касае се за сключени договори с трима общопрактикуващи 

лекари, които ползват общински имоти в с. Липник, в с. Мортагоново и в с. 
Раковски. Това са общопрактикуващи лекари на които договорите до този 

момент изтичат и те са подали молба за продължаване на договора. 
Предлагаме, ако общинските съветници приемат да се удължи срока на 
договора до допустимите, съгласно Наредба №2 крайни срокове - за Д-р 
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Деян Коларов кабинета, който той ползва общинска собственост в с. 
Липник; за Д-р Исмаил Мехмед в с. Мортагоново и за Д-р Нежат Салив в с. 
Раковски.   

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Тази докладна записка е разгледана в 
две постоянни комисии: в ПК по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол – г-н Захариев, моля да ни 

запознаете с решението на комисията. 
 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Комисията разгледа докладната записка и с 10 гласа „ЗА” без 
„против” и въздържали се” приема предложението за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 
 

Г-жа Янка Георгиева – Председател на ПК 

Комисията по социална политика с 6 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” подкрепя проекта за решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не виждам. 

Преминаваме към предложения, мнения и разисквания по тази докладна 
записка. Имате думата. Д-р Карагьозова, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаема госпожо Дякова, 
Уважаеми колеги, 

Както на миналата сесия на Общинския съвет имаше подобни 

докладни, тогава мое беше предложението договорите да се сключват, 
съгласно Чл. 102, ал.3 и ал.4 от Закона за лечебните заведения. Накратко да 
припомня на колегите, че когато се отнася за Закона за лечебните заведения, 
колегите сключили договори с Общината ще плащат 1/10 от наема. Това е 
преференция дадена от Закона. И за да не гласуваме за едни колеги едни 

наеми, а за други по – високи, предлагам това допълнение да направим и в 
тази докладна: 

В мотивната част да отпадне текста: „Чл.14, ал.7 от ЗОС и Чл.15, 

ал.4 от Наредба №2”.  

Вместо това да се запише: „ Чл. 102, ал.3 и ал.4 от Закона за 

лечебните заведения”. 
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Същият текст да се добави в решението към т.4: „Чл.102, ал.3 и 

ал.4 от Закона за лечебните заведения”. 

Или т. 4 от решението да бъде със следния текст:  
4. „Задължава кмета на Община Разград да сключи анекси към 

договорите за наем, при условията описани в т. 1 , т. 2. и т. 3, като 

спазва условията на Чл.102, ал.3 и ал.4 от Закона за лечебните 
заведения”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други колеги, желаещи да вземат отношение? Г-н Димитров, 
заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми колеги, 

За съжаление въпреки напредналото време предложението на Д-р 

Карагьозова налага да проведем дискусия по един принципен въпрос. Тя 
спомена, че на предишното заседание на Общинския съвет ние разгледахме 
такъв проблем и се произнесохме с решение. За съжаление, тогава може би 

поради недостатъчната информация и недостатъчното поясняване на 
разпоредбите на Закона за лечебните заведения се стигна до едно 

незаконосъобразно решение. Първото, което искам да спомена е, че 
позоваването от Д-р Карагьозова на разпоредбите на Чл.102, ал.3 и 4 от 
Закона за лечебните заведения е неотносимо към разглежданите въпроси. 

Това е така по следните съображения: Съгласно Чл. 102, ал.3 изрично се 
разпорежда в Закона, че „Лекарите и лекарите по дентална медицина, 
работещи в лечебното заведение при преобразуването му и извършващи 

извънболнична помощ, или учредени от тях лечебни заведения сключват 
наемен договор за помещенията, обзавеждането и апаратурата с 
управителните органи на лечебните заведения.” 

Значи първото условие е тези помещения да са на лечебното 

заведение. 
В ал.4 се посочва, че „Управителните органи на лечебните заведения, 

до които е направено предложение, са длъжни в срок 15 дни след 

поискването да сключат наемни договори за помещенията по цени в размер 

10 на сто от наемната цена, определена от съответния Общински съвет”. 

Да видим конкретните факти по докладната записка на госпожа 
Дякова, дали съответстват на тези разпоредби. В нея е посочено, че 2007 

година, след проведен конкурс са сключени договори с Д-р Деян Коларов, 
Д-р Исмаил Ахмед и Д-р Нежат Салим. Първото условие тези помещения да 
са на лечебното заведение не е налице. И това е голямата и законна пречка. 
Затова и в конкретния случай решението както посочихме преди е друго. И 

на предишната сесия ние споменахме, че е справедливо, правилно, 

целесъобразно Общинският съвет да осигури равни финансови условия за 
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лекарите, които осъществяват медицински дейности в имоти, които са 
общинска собственост. Но това не бива да става с цената на нарушение на 
Закона тъй като за съжаление общинските съветници, които са 33 на брой 

могат да гласуват както намерят за добре и тяхната отговорност се размива 
и се включва в тази колективна отговорност и ангажимент на Общинския 
съвет, по - нататък ние възлагаме изпълнението на тези решения на 
длъжностни лица,  които вече носят персонална отговорност и при проверки 

на Сметната палата и на всички други контролни органи. Затова според мен, 

ние трябва да осигурим спазването на Закона и постигането на тази цел, 

всички лекари на територията на Община Разград, които осъществяват 
такава лекарска дейност да бъдат поставени при равни условия. Как можем 

да направим това? Само и единствено като осигурим нормативната база в 
Наредба №2 на Общинския съвет. По памет ви казвам, там има едни 

таблици, има и разпоредби които определят как и при какви условия 
Общината може да предостави свои общински имоти за такъв вид дейности. 

И затова аз считам, че по – добре е ние в проекта за решение да не такава 
промяна каквато предлага Д-р Карагьозова, а друга, която да изглежда по 

следния начин: 

Предлагам да добавим нова точка пета в диспозитива на решението, 

която да гласи: 

Възлага на Кмета на Община Разград да внесе в Общинския 

съвет на сесията през месец  януари 2010 г. предложение за изменение 

на Наредба №2, осигуряващо равни финансови условия при ползване 

на общински имоти за лекарски кабинети. 

Точка 5 която е записана в проекта за решение да стане т.6. 

 Само така уважаеми колеги, ние ще можем да постигнем тази цел, 

която според мен се споделя от всички, но и при спазване на Закона. 
Останалото е нарушение на Закона.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Д-р Карагьозова, имате думата. 
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Ще си позволя да не се съглася с г-н Стоян Димитров въпреки, че той 

е добър юрист в Община Разград обаче в случая смятам, че защитава нечии 

интереси. Ние можем да изчакаме и г-жа Дякова да донесе договорите на 
горепосочените колеги. Тези колеги от 2000 година до края на 2005 година 
са имали договори с Общината, съгласно Чл. 102 от Закона за лечебните 
заведения. След това с решение на Общинския съвет внезапно са решили да 
минат по Закона за общинската собственост. Това е една привилегия, която 

се дава на колегите и аз смятам, че е редно да се използва, още повече, че 
има и съдебна практика вече по въпроса. Колегите в София имаха по – 

висок наем, в медиите знаете нашумя много проблема и си спечелиха делата. 
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Това, което искам да кажа в случая е, че се злоупотребява защото всичките 
тия публични, здравни лечебни заведения до 2000 година са били такива 
лечебни заведения. Друг е въпроса, че с един замах на Министъра, за 1 ден 

всичките тия лекари трябваше да станат еднолични търговци. Все пак 
тогава всички се страхувахме да преминем към тая практика, както са 
делегираните бюджети сега за детските градини, обаче, вярвайте никой от 
колегите сега не иска да се върне да работи нито в болница, нито в 
поликлиника. И все пак докато действа / свободен разговор между 

общински съветник М. Милев и г-жа Карагьозова / е сега, ама станете и Вие 
г-н Милев общопрактикуващ лекар. /Председателя на Общинския съвет г-н 

Добрин Добрев прави забележка/ Ама моля Ви се сега, изслушайте ме, 
защото и аз чета Закона.  

Искам да призова общинските съветници все пак да се спазват 
разпоредбите на Закона за лечебните заведения. Ако направим така, както 

казва г-н Стоян Димитров ние поставяме колегите пред още едно 

затруднение да се явяват, всеки няколко години на търг, а в Закона за 
лечебните заведения пише, че „Управителните органи не могат да прекратят 
едностранно договорите по ал. 3 при наличие на договор с Националната 
здравноосигурителна каса”. Значи, това облекчава колегите да не се явяват 
на търгове, а за времето когато си има договор с Националната 
здравноосигурителна каса да могат да ползват тези помещения. Аз бих 

призовала и Общинския съвет да намерят лекари за селата, защото там 

нямаме и лекари. Ние даже безплатно трябва да им отдаваме тези кабинети 

за  да отиде някой да работи. Придържам се към предложението си, което 

направих преди малко.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Аз ви моля колеги, да вземете предвид, че става въпрос за публична 
общинска собственост. Вижте обстоятелствената част на докладната 
записка- с. Липник – публична общинска собственост; с. Мортагоново - 

публична общинска собственост; с. Раковски - публична общинска 
собственост, а в Чл. 102 се говори за имущество на тези лечебни заведения, 
които сега са търговски субекти по Търговския закон. Говорим за съвсем 

различни неща.  
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Ама не са различни. Г-н Димитров, моля ви се Чл.102, ал. 1 –

„съществуващите публични здравни заведения” – публични са как. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Добре. Благодаря Д-р Карагьозова. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Правите ли разлика между публични здравни заведения и публична 
собственост. Това са юридически понятия и така, както аз не претендирам 

да познавам Вашите медицински термини, не се намесвайте и Вие в чисто 

юридически понятия. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, благодаря Ви. Г-н Монев, заповядайте. 
 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Аз считам, че съществува още една пречка да бъде прието 

предложението на Д-р Карагьозова и тя е следната: В докладната записка 
изрично е посочено, че тя се внася по подадени заявления от 
общопрактикуващите лекари, забележете, за удължаване сроковете на 
сключени договори за наем. Никъде в тези заявления до Общинска 
администрация няма изразено становище от общопрактикуващите лекари за 
изменение на договорните цени за месечен наем. Не виждам как Общинския 
съвет в момента и вносителя г-жа Дякова може да внесе такова 
предложение за изменение на съществуващите наемни цени към настоящия 
момент. Тука говорим за договор за наем, който е гражданско 

правоотношение и има две страни, Общинският съвет е едната страна, 
другата страна е общопрактикуващият лекар. Ако ние сега вземем решение 
да се изменят не само  сроковете, а и наемните цени рискуваме да сме 
изправени пред хипотезата другата страна да не се съгласи за такова нещо. 

Ето защо считам, че такова предложение не може да бъде прието към 

настоящия момент.  
 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Правя предложение за отлагане на докладната записка за 

следващия месец като в комисиите да се разгледа. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, направено е предложение за отлагане на докладната записка 
за следващо заседание. Ще трябва съответно да го гласуваме. Подлагам на 
гласуване направеното предложение от Д-р Карагьозова. Моля, гласувайте. 

 

С 4 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 15. 

Предложението не се приема. 

 

Има ли други желаещи да вземат отношение по тази докладна 
записка? Не виждам. Прекратявам процедурата по разисквания. 
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Преминаваме към процедура гласуване. Първото постъпило при мен 

предложение е от Д-р Карагьозова, относно: В мотивната част да отпадне 
текста: „Чл.14, ал.7 от ЗОС и Чл.15, ал.4 от Наредба №2”.  

Вместо това да се запише: „ Чл. 102, ал.3 и ал.4 от Закона за 

лечебните заведения”. 

Същият текст да се добави в решението към т.4: „Чл.102, ал.3 и 

ал.4 от Закона за лечебните заведения”. 

Или т. 4 от решението да бъде със следния текст:  
4. „Задължава кмета на Община Разград да сключи анекси към 

договорите за наем, при условията описани в т. 1 , т. 2. и т. 3, като 

спазва условията на Чл.102, ал.3 и ал.4 от Закона за лечебните 
заведения”. 

Моля, гласувайте. 
 

С 5 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 17, не се приема 

предложението на Д-р Карагьозова. 

 

По второто постъпило предложение от г-н Стоян Димитров, относно 

добавяне на нова точка 5:  

5. Възлага на Кмета на Община Разград да внесе в Общинския 

съвет на сесията през месец  януари 2010 г. предложение за изменение 

на Наредба №2, осигуряващо равни финансови условия при ползване 

на общински имоти за лекарски кабинети. 

Точка 5 от проекта за решение да стане т.6. 

Моля, гласувайте. 
 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1, се приема 

предложението на г-н Стоян Димитров. 

 

Моля, колеги гласувайте в цялост докладната записка и проекта за 
решение с направеното току-що изменение. Изисква се и нашето поименно 

гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   
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6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев   + 

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова   + 

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 594 

 

Съгласно Договор за наем № 23 от 29.01.2007 г. на „ЕТ „Д-р Деян 

Коларов - амбулатория за индивидуална практика за първична 

медицинска помощ” гр. Разград е предоставена след проведен конкурс 
част от имот – публична общинска собственост, за ползване за 

лекарски кабинет от общопрактикуващ лекар в с. Липник, с 

административен адрес: с. Липник, ул. „Искър” № 11 със застроена 

площ от 36.00 кв.м. за срок от 3 /три/ години. 

Поради изтичане срока на договора д-р Деян Коларов – 

собственик на търговеца е подал Заявление вх. № 94-Д-146.1 от 

03.12.2009 г. за удължаване с анекс срокът на договора за период до 

изтичане на допустимия пет годишен срок.  



 153 

Съгласно Договор за наем № 25 от 30.01.2007 г. на „Д-р Исмаил 

Ахмед  - амбулатория за първична медицинска помощ - индивидуална 

практика” с. Мортагоново е предоставена след проведен конкурс част 

от имот – публична общинска собственост, за ползване за лекарски  

кабинет от общопрактикуващ лекар в с. Мортагоново, с 

административен адрес: с. Мортагоново, ул. „Иван Вазов” № 2 със 
застроена площ от 50.19 кв.м. за срок от 3 /три/ години. 

Поради изтичане срока на договора д-р Исмаил Исмаил – 

собственик на търговеца е подал Заявление вх. № 94-И-132.1 от 

02.12.2009 г. за удължаване с анекс срокът на договора за период до 

изтичане на допустимия пет годишен срок.  

Съгласно Договор за наем № 26 от 30.01.2007 г. на „Д-р Нежат 

Салим - амбулатория за първична медицинска помощ - индивидуална 

практика” с. Раковски е предоставена след проведен конкурс част от 

имот – публична общинска собственост, за ползване за лекарски  

кабинет от общопрактикуващ лекар в с. Раковски, с административен 

адрес: с. Раковски, ул. „Опълченска” № 2 със застроена площ от 40.23 

кв.м. за срок от 3 /три/ години. 

Поради изтичане срока на договора д-р Нежат Салим – 

собственик на търговеца е подала Заявление вх. № 70-00-279.1 от 

03.12.2009 г.  за удължаване с анекс срокът на договора за период до 

изтичане на допустимия пет годишен срок.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост, чл. 15, ал. 4 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Заявления вх. 

94-Д-146.1 от 03.12.2009 г. от д-р Деян Коларов, вх. 94-И-132.1 от 

02.12.2009 г. от д-р Исмаил Исмаил  и вх. № 70-00-279.1 от 03.12.2009 г.  

от д-р Нежат Салим, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 21 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” – 2, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Удължава срока на договор за наем № 23/29.01.2007 г., сключен 

между Община Разград и „ЕТ „Д-р Деян Коларов - амбулатория за 

индивидуална практика за първична медицинска помощ” гр. Разград, 

за част от имот – публична общинска собственост, за ползване за 

лекарски кабинет от общопрактикуващ лекар в с. Липник, с 

административен адрес: с. Липник, ул. „Искър” № 11 със застроена 

площ от 36.00 кв.м. до 29.01.2012. 

2. Удължава срока на договор за наем № 25/30.01.2007 г., сключен 

между Община Разград и „Д-р Исмаил Ахмед  - амбулатория за 
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първична медицинска помощ - индивидуална практика” с. 

Мортагоново за част от имот – публична общинска собственост, за 

ползване за лекарски  кабинет от общопрактикуващ лекар в с. 

Мортагоново, с административен адрес: с. Мортагоново, ул. „Иван 

Вазов” № 2 със застроена площ от 50.19 кв.м.  до 30.01.2012 г. 

3. Удължава срока на договор за наем № 26/30.01.2007 г., сключен 

между Община Разград и „Д-р Нежат Салим - амбулатория за 

първична медицинска помощ - индивидуална практика” с. Раковски за 

част от имот – публична общинска собственост, за ползване за 

лекарски  кабинет от общопрактикуващ лекар в с. Раковски, с 

административен адрес: с. Раковски, ул. „Опълченска” № 2 със 
застроена площ от 40.23 кв.м. до 30.01.2012 г. 

4. Задължава кмета на Община Разград да сключи анекси към 

договорите за наем, при условията описани в т. 1 , т. 2. и т. 3. 

5. Възлага на Кмета на Община Разград да внесе в Общинския 

съвет на сесията през месец  януари 2010 г. предложение за изменение 

на Наредба №2, осигуряващо равни финансови условия при ползване 

на общински имоти за лекарски кабинети. 

6. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 26 

 

Докладна записка от  Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договори за наем за жилищни 

имоти – частна общинска собственост. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, моля Ви да ни запознаете с докладната записка. 
 

Г-жа Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Настоящата докладна записка касае удължаване срока на договори за 
наем за жилищни имоти – частна общинска собственост. Поради изтичане 
на сроковете на сключени договори с 2 наематели Ивайло Христов Георгиев 
и Кремена Йовчева Колева в Общината са получени молби за удължаване 
на сроковете до крайния по Наредба №2 - 10 годишен срок. Наемателите 
отговарят на условията за наемане на общинско жилище, изрядни наематели 
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са затова предлагаме да подкрепите нашето предложение за удължаване 
срока на договорите до 2013 г.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка бе разгледана в две комисии: в 
ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с 
решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК  

Комисията разгледа докладната записка и с 10 гласа „ЗА”, без 
„против” и „въздържали се” приема предложението за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Госпожо Георгиева моля да ни запознаете с решението на ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 
 

Г-жа Янка Георгиева – Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
Въпроси няма. Преминаваме към процедура, мнения, предложения, 
разисквания по докладната записка. Няма желаещи. Прекратявам и тази 

процедура и преминаваме към гласуване. Гласуването е поименно. Моля, 
гласувайте.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев Не участва   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   
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11. Ивайло Димитров Ганев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров отсъства   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова Не участва   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 595 

 

 На основание сключени договори в общински жилища са 

настанени следните наематели: 

1. Ивайло Христов Георгиев - наемател на общинско жилище 

в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.20, вх.В, жилище № 23 с договор от 

28.11.2003 г. 

2. Кремена Йовчева Колева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, жилище № 14 с договор от 

28.11.2003 г. 

  Поради изтичане на срока за настаняване наемателите са подали 

молби за продължаване на наемните правоотношения. Молбите са 

разгледани на заседание на комисията по чл.3 от Наредба 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища. От приложените документи е установено, че към 

настоящия момент наемателите отговарят на условията за настаняване 
в общинско жилище и нямат неразплатени задължения. Поради 

изтичане срока на настаняване, както и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 
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чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.3 от Наредба № 17 

на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 22 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Удължава срока на договорите за наем на наематели на 

жилищни имоти – частна общинска собственост, както следва: 

1.1. Ивайло Христов Георгиев  - наемател на общинско жилище 

в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.20, вх.В, жилище № 23 - до 28.11.2013 г. 

 1.2. Кремена Йовчева Колева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, жилище № 14 - до 28.11.2013 г. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповеди за 

удължаване срока на договорите за наем на наемателите по точка 1 и 

сключи анекси към договорите.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен 

срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Разглеждане писмо на Областен управител на Област Разград, 

относно оспорване на Решение на Общински съвет - Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, при Вас е писмото и решението. Давам думата на 
Председателя на ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации да ни запознае с решението. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, на 14.12. 2009 година комисията по законност 
обсъди акта на Областния управител, с който той упражнява правомощието 

си да върне за ново разглеждане Решение № 559 от 24.11.2009 г.  
 След дискусията комисията констатира, че предложението на 
Областния управител е основателно и законосъобразно. Затова предлагаме 
на Общинския съвет да приеме следното Решение: Като приема мотивите на 
Областния управител на Област Разград Общинският съвет на основание 
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Чл.45, ал.9 от ЗМСМА, РЕШИ: Отменя Решение № 559 по Протокол № 31` 

от 24.11. 2009 г. на Общински съвет – Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате ли да добавите нещо към предложението 

на комисията по законност? Не виждам желаещи. Преминаваме към 

процедура по гласуване. Чухте предложението на комисията по законност. 
Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 596 

 

Като приема мотивите на Областния управител на Област 

Разград, Общинският съвет на основание Чл.45, ал.9 от ЗМСМА, с 21 

гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Отменя Решение № 559 по Протокол № 31 от 24.11. 2009 г. на 

Общински съвет – Разград. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, искам да ви запозная с една съдебна процедура, която започна, 
относно обжалване на наше Решение № 568, касаещо конкурса за 
обществен превоз. 
 Постъпиха съответно жалби от 5 превозвачески фирми и сега тече 
процедурата по обжалване на това решение.  
 Другото, това е Решение № 14242 от 26.11. 2009 г. на ВАС по адм. 

дело № 9617І2009 г. с докладчик председателят Марина Михайлова. То е 
доста дълго, ще ви зачета само края:  

ОСТАВЯ В СИЛА решение от 4.06. 2009 г., постановено по адм. дело 

№ 59/2009 година на Административен съд град Разград. 
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 ОСЪЖДА Общински съвет град Разград да заплати на Добрин 

Станчев Добрев направените разноски по делото в размер на 250 / двеста и 

петдесет/ лева. 
 РЕШЕНИЕТО не подлежи на обжалване. Това означава, че няма 
конфликт на интереси. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Това Решение на Върховния административен съд, в случая всичките 
решения на Върховния административен съд според мен имат и 

положителни неща, защото това е практика. Имахме съмнение, че когато 

общински съветници имат фирми и участват в търгове към същата Община, 
ние само сме имали съмнение за конфликт на интереси и сме подали. Съда 
реши проблема. В случая съда казва, че няма проблем при, което нали това 
е много добро решение защото всички ние тука можем да си направим по 

една фирма, участваме в търговете и си ги печелим. Ние не го обжалваме, 
казвам положителните страни на едно Решение на ВАС. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Вие сега правите тълкувание на Решение на ВАС. Не съм дал думата 
на никой да прави тълкувание на ВАС.  

 На основание чл.54 ал.1 от Правилника всички материали които са 
постъпили до момента са разпределени по компетентност в съответните 
постоянни комисии.  

 Сега, ако някой желае, да г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - СДС, ДСБ, Земеделски народен съюз, ССД, 

Демократическа партия и Български демократичен съюз "Радикали"” 

 Тези 250 лева ще събираме от общинските съветници или как ще Ви 

ги плащаме г-н Добрев? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Най – вероятно г-жа Карагьозова ще каже като Председател на 
комисията.  
 Г-н Димитров, заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Исках само да опровергая част от твърденията на Д-р Карагьозова, че 
сега тя щяла да си направи фирма и щяла да участва в търговете и нямало да 
има нищо нередно. Върховния административен съд казва нещо съвсем 

друго. Доктор Карагьозова може да си направи фирма, но когато дойде ред 

да се гласуват решения, които засягат участието на нейната фирма, тя е 
длъжна само да стане и да каже: Аз няма да участвам в разискванията и в 
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гласуването по това решение. Но това си е юридически проблем, не 
медицински и е необходимо решенията на Върховния административен съд 

да бъдат тълкувани от юристи.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, благодаря ви. Поради изчерпване на дневния ред закривам 

днешното заседание в 19.40 часа.  
 Пожелавам на всички вас весели Новогодишни празници. 

 

 

 

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 

/Д. Добрев/ 

      СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 

  / П. Георгиев / 

 

 


